

汽車法規是非題
【緬甸文】
分類編號欄位說明

分類編號	分類項目內容
01	肇事預防
02	交通法規
03	急救常識、長隧道
04	高、快速公路管制規則
05	駕駛道德、交通安全常識及行車安全檢查與維護
06	鐵路平交道

汽車法規是非題

【緬甸文】

題號	答案	題 目	分類編號
001	O	အသက်ကိုလေးစားခြင်းသည် ယာဉ်မောင်းသူအရွေးကီးသော ကျင့်ဝတ်တစ်ရပ်ဖြစ်သည်။ ကွန်ပတိုယာဉ်မောင်းနေစဉ်လမ်းလျှောက်နေသူကို အဘက်ဘက်မှ ဂရုစိုက်မောင်းနှင်ရမည်။ အထူးသဖြင့် သက်ရွယ်အိုမိန်းမသားနှင့် ကလေးသူငယ်ကို ယိတ်စိတ်နှစ်ပါးချို့ယွင်းချက်ရှိသူများကို ဦးစားပေးသွားလာစေရမည်။	05
002	X	ယာဉ်စည်းကမ်းဥပဒေကို လိုက်နာခြင်းသည် ကောင်းသော ယာဉ်မောင်းသူသာ ဖြစ်ပီး ယာဉ်မောင်းသူ သာ ကျင့်ဝတ် သိကျောမှုနှင့် မသက်ဆိုင်ပါ။	05
003	O	ဓာတ်ဆီမီးလောင်ပါက မီးသတ်ဆေးဘူးဖြင့် မီးငြိမ်းသတ်ရမည်။ ရတနာ၊ သဲ (သို့) ရေဆွတ်ထားသော ဝတ်စုံစားဆင်ယင်မှုများဖြင့် မီးငြှိမ်းသတ်ရမည်။	05
004	O	လမ်းသွားလာရာတွင် သူတစ်ပါးအား လမ်းဖယ်ပေးခြင်းနှင့် ခွင့်လွှတ်တတ်ခြင်းသည် ယာဉ်မောင်းသူ သာ ကျင့်ဝတ်သိကျောမှုဖြင့်သာ အကောင်းဆုံးနည်းဖြစ်သည်။	05
005	O	လမ်းကျဉ်းအတွင်း ယာဉ်ဆုံစည်းပါက တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး အပြန်အလှန် ဦးစားပေးခြင်း ပြုရမည်။	05
006	O	မီးပွိုင့်ရှိမီးစိမ်းသည် သွားနိုင်သည်ဟု ညွှန်ပြခြင်းဖြစ်သော်လည်း တစ်ဖက်မှ စည်းကမ်းမဲ့မီးနီဖြတ်ကူး သော ယာဉ်နှင့် လမ်းဖြတ်ကူးသူများကို လည်း ဂရုစိုက်ဖြတ်သန်းရမည်။	05
007	X	ရှေ့တွင် ယာဉ်တိုက်မရွံ့ကောင် ခွံရနေသူရှိနေသည်ကို တွေ့ရပါက ဂရုစိုက်မည် သူမရှိ။ မိမိတွင်လည်း အရေးကြီးသွားစရာ ရှိနေသည်။ ခွံရာသူမ မရှိမလှအော်ဟစ်သံ ကားမြင်နေရသော်လည်း ဂရုမစိုက်နိုင်။	05
008	O	ယာဉ်မမောင်းမီ ယာဉ်အား စစ်ဆေးခြင်း။ ကောင်းမွန်အောင် ထိန်းသိမ်းပြုပြင်ခြင်း။ ယာဉ်သွားလာရာ တွင် လမ်းကူးသူများနှင့် အခြားယာဉ်များအား အန္တရာယ်မဖြစ်စေရန် ဂရုစိုက်မောင်းနှင်ခြင်းသည် ယာဉ်မောင်းသူ သာ ကျင့်ဝတ်သိကျောမှုတစ်ခုဖြစ်သည်။	05
009	X	နောက်မှ မောင်းနှင်လာသော ယာဉ်သည် ဖုန်သဲများကို ရှောင်ရန် ကားကျော်တက်သည်။ မိမိသည်လည်း ဖုန်သဲများကို မုန်းတီးသဖြင့် ထပ်မံပြန်ကျော်တက်ရသည်။	05
010	X	မိုးရွာသဖြင့် ရေများအိုင်နေတတ်သည်။ လမ်းသွားလမ်းလာ လူများသော်လည်း နောက်မှ ကားပိတ်ဆို မရွံ့ စိုးသဖြင့် အမြန်မောင်းနှင်ရသည်။	05
011	O	ယာဉ်စတင်မောင်းနှင်ရာတွင် ဂီယာပြောင်းပြန်ထိုးခြင်း၊ ကွေ့ခြင်းနှင့် ဘရိတ်အုပ်ခြင်းတို့ ပြုလုပ်လွှဲယာဉ်ပေါ်ပါခရီးသည် သာ လုံခြုံမှုရှိနှင့် သက်တောင့်သက်သာ ရှိစေရန် ဂရုစိုက်ရမည်။ လမ်းပေါ်ရှိ အခြားယာဉ်နှင့် လမ်းလျှောက်နေသူများ သာ လုံခြုံမှုရှိကို ဂရုစိုက်ရမည်။	05
012	O	ဟွန်းရှောက်တီးခြင်း။ ညစ်ညမ်းသော အသံပြုလုပ်ခြင်းသည် ကျင့်ဝတ်သိကျောမှုမရှိသည့် အပြုအမူဖြစ် သည်။	05
013	X	အရက်သုံးဆောင်ပြီးသူ သာ အမြန်အာရုံ။ အသံနှင့် ခွဲဝေပိုင်းခြားနိုင်သော စွမ်းအားသည် ကျဆင်းနေ့ ကွေးလာတတ်သည်။ သို့ သော် ယာဉ်မောင်းနှင်သူသည် နေထိုင်မရွံ့ ပိုမိုကောင်းမွန်လာသည်ဟု ယုံကြည် သဖြင့် အရက်သုံးဆောင်ပီးသော်လည်း ယာဉ်မောင်းနှင်နိုင်သည်ဟု ယုံကြည်သည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

014	X	ဤယာဉ်သွားလာမရှိရ၍တံထွေးသော အမြန်မောင်းယာဉ်လမ်းငွေကောင်းတွင် ကားစက်ချို့ယွင်းမရှိဖြစ်ပွားပါက ကားပိတ်ဆို့ခြင်းနှင့် ယာဉ်အနှောင့်တိုက် ဖြစ်စေနိုင်သော်လည်း အချိန်လုသည်အနေဖြင့် မိမိကားကိုအမြန်ပြန်ပြီးမှ ထွက်ခွာမည်။	05
015	X	မိမိသည်ယာဉ်မောင်းနှင်မရှိသက်တမ်းကာမပြည့်သူတစ်ဦးဖြစ်ပြီး ကားမောင်းကွမ်းကျင်သူဖြစ်သည်။ ထို ငွေကောင်းကားမောင်းနှင်စဉ် အခြားသူနှင့်စကားပြောပျော်ပါးစွာမောင်းနှင်ခြင်းသည် ကားမောင်း ကွမ်းခြင်းကို ပေါ်ပြုခြင်းဖြစ်ပြီး ယာဉ်အန္တရာယ်အတွက်အနှောင့်အယှက်မရှိ။	05
016	O	ခရီးသည်များသေအသက်သည် ယာဉ်မောင်းသူလက်တွင်ရှိသဖြင့် ခရီးသည်တင်ယာဉ်မောင်းနှင်ရာတွင် ပိုမိုဂရုစိုက်မောင်းနှင်ရမည်။	05

題號	答案	題 目	分類 編號
017	O	မိမိသည်ယာဉ်မောင်းနှင်မရှိသက်တမ်းကာမပြည့်သူဖြစ်ပြီး ယာဉ်အမြန်မောင်းခြင်းသို့ အနှောင့်တိုက်မိခြင်း သူတစ်ဦးလည်းဖြစ်သည်။ အမြန်မောင်းနှင်ရန်ခရီးသည်တောင်းဆိုလျှင် ယာဉ်မောင်းအန္တရာယ်ဖြစ်နိုင် သဖြင့် ခရီးသည်ကိုငြင်းဆိုရမည်အပြင် ယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်ပွားနိုင်သောသင်ခန်း စာကိုသင်ပြရမည်။	05
018	O	ယာဉ်မောင်းသူသည်ယာဉ်မောင်းခြင်း ကျင့်ဝတ်သိကျွမ်းမှုမရှိပါက ၎င်းအပြင် အခြားသူများအတွက် လည်း အနှောင့်ဖြစ်နိုင်သည်။	05
019	X	သတ္တိကီးရွယ်အို။ ကလေးနှင့်မသန်စွမ်းသူများ အငှားကားယာဉ်စီးရာတွင် ကားခပိုတောင်းနိုင် သည်။	05
020	O	ညပိုင်းကားဆုံစည်းရာတွင် ကားခေါင်းအနီးပြေးကွင်းပွင့်သင့်သည်။	02
021	O	အနောက်မှကားသွားသည့်ကားနှင့် ကားကျော်တက်ရန်မီးပြည့် ကျော်တက်ရန်တောင်းဆိုပါက ရှေ့ တွင်အတားအဆီးမရှိ လျှင် ယာဉ်ကိုနုန်းလွှာပီးကားကျော်တက်ရန်မီးသို့ မဟုတ်လက်ဖြင့်ကျော်	02
022	O	ခရီးသည်သေပစ္စည်းယာဉ်ပေါ်မေ့ကျန်နေသည်ကိုတွေ့ လျှင်ချက်ခြင်းပိုင်ရှင်အားပြန်ပေးရမည်(သို့) အနီးစပ်ဆုံးရဲစခန်းသို့ အပ်နှံပိုင်ရှင်ပြန်လည်ရွေးယူစေရမည်။	05
023	X	သတ္တိကီးရွယ်အို။ ကလေးနှင့်မသန်စွမ်းသူများ လူကူးမျဉ်းကားတွင်နှေးကွေးစွာသွားလာပါက အမြန် သွားလာရန်ဟွန်းတီးရသည်။	05
024	X	မိမိသွားလိုရာနေရာဒေသကိုသာသိ၍ လမ်းမကွမ်းကျင်သောအခြားမိမိ မှလာသောခရီးသည်များကို လမ်းပတ်၍ ကားခနုန်းတိုးရန်ပြုလုပ်ရမည်။	05
025	O	ကူးစက်ရောဂါ။ စိတ်ရောဂါရှိသောသူနှင့် အနံ့ အသက်ဆိုးဝါးသောပစ္စည်းယူဆောင်သောခရီးသည် များကို မတင်ဆောင်နိုင်ငွေကောင်းငြင်းပယ်ရမည်။	05
026	O	လမ်းခွံရာနှင့်လဲနေသူကိုတွေ့ ရှိပါက ဖုန်းနံပါတ် ၁၁၀ (သို့) ၁၁၉ ကိုဆက်၍ ရဲ (သို့) သူနာပြု ဌာနသို့ ကယ်ဆယ်ရန် အငွေကောင်းကားရမည်။	05
027	X	ယာဉ်မောင်းနှင်နေစဉ် မတော်တဆလမ်းသွားလာသူကိုတိုက်မိပါက အနာတရမရှိလျှင် ပြာနာမတက် လိုက် အမြန်ဆုံးမောင်းနှင်ထွက်ခွာသွားနိုင်သည်။	05
028	O	မျက်မမြင်နှင့် မျက်စိရောဂါရှိသူများသွားလာ(သို့) လမ်းကူးပါက ကူညီတွဲခေါ်(သို့) အရင်ဖြတ်ကူးရန် လမ်းဖယ်ပေးရမည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

029	O	ယာဉ်မောင်းမီ စိတ်သက်သာတည့်ငိမ်မချီရမည်။ ယာဉ်မောင်းနှင့်စဉ် အာရုံစူးစိုက်မောင်းနှင်ရမည်။	05
030	O	ယာဉ်မချီခင်းမဖြစ်ပေါ်ခြင်း။ ယာဉ်စည်းကမ်းလမ်းစည်းကမ်းမကျူးလွန်ခြင်းသည်အန္တရာယ်ကင်းစွာမောင်းနှင်ခြင်းသို့အဓိကအချက်ဖြစ်သည်။	05
031	O	ယာဉ်မောင်းနှင်ရာတွင်တစ်မိနစ်တစ်စကပါဠိန် မွှမလှသင့်။ တစ်မိနစ်တစ်စကပါဠိန်၌အမှတ်မဲ့မပြုလုပ်သင့်။	05
032	O	ယာဉ်မောင်းနှင်ခြင်းသည်ကိုယ်လက်နှင့်ဦးနှောက်အသုံးပြုရသော စိတ်နှင့်ကိုယ်ပင်ပန်းမရှိပင်ပန်းလွယ်သောအလုပ်ဖြစ်သည်။ ထို နောက်ကောင်းမွန်သောနေထိုင်မှုရှိသည်သာ ယာဉ်မောင်းအန္တရာယ်ကာကွယ်နိုင်သည်။	05
033	O	ယာဉ်အခြေအနေကောင်းမွန်ခြင်းနှင့် ယာဉ်အန္တရာယ်ဖြစ်ပွားခြင်းသည်စပ်ဆက်မရှိပါ။ ထို နောက်ကားအစိတ်အပိုင်းအား လုံးစက်ကောင်းမွန်ခြင်း။ ထိန်းသိမ်းပြုပြင်မှုမရှိခြင်း။ သတ်မှတ်ထားသောဥပဒေအတိုင်းပြင်ဆင်ခြင်းနှင့် အနာရယံမဖြစ်ပွားရန် စစ်ဆေးခြင်းသည် ယာဉ်မောင်းအန္တရာယ်ကာကွယ်ခြင်းသို့ အရွေးကိသောအချက်ဖြစ်သည်။	05
034	X	ယာဉ်မောင်းသွားလာစဉ် ယာဉ်အနာရယံဖြစ်ပွားနိုင်သော ကားခွို ယွင်းမရှိဖြစ်ပွားသော်လည်း ဆက်လက်မောင်းနှင်နိုင်သည်။	05
035	O	နေ့စဉ်ကားမောင်းမီစစ်ဆေးမချီပြုလုပ်ရသည်အပြင် အချိန်မှန်စစ်ဆေးပြုပြင်ရမည်။	05

題號	答案	題目	分類編號
036	O	ယာဉ်စည်းကမ်းဥပဒေနှင့်ကားအနာရယံမဖြစ်စေရန် စနစ်တကျယာဉ်သွားလာရေးအတွက် စည်းမျဉ်းသတ်မှတ်ချက်များကို နားလည်ရုံသာမက ကိုယ်တိုင်လိုက်နာဆောင် ရွက်မှသာလျှင် ယာဉ်အနာရယံမဖြစ်ပွားမရှိသော လုံခြုံသောလမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကို ရရှိနိုင်သည်။	05
037	O	ယာဉ်မောင်းမီ ယာဉ်ကိုစစ်ဆေးခြင်းပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် ယာဉ်မောင်းအန္တရာယ်ကင်းဝေးမရှိကို ဖြင့်တင်နိုင်သည်။	05
038	X	ယာဉ်မောင်းသူသည် ယာဉ်မောင်းကွမ်းကျင်မရှိသာလျှင် အပွဲပီး ယာဉ်စည်းကမ်းဥပဒေကို အလေးထား ရန်မလို။	05
039	O	ယာဉ်ပေါ်တွင်ကုန်ပစ္စည်းများတင်ဆောင်စဉ်ကုန်ပစ္စည်းများကိုခိုင်မဲအောင်ချီနှောင်ခြင်းသည်ယာဉ်ပိုင်ရှင်နှင့် ယာဉ်မောင်းတို့ သို့ တာဝန်ဖြစ်သည်။ ယာဉ်အန္တရာယ်ဖြစ်တန်ရာကိန်းလည်းလျော့နည်းစေသည်။	05
040	O	မိပျိုင့်မီနီချိန်တွင် ကားရရှိပေးထွေးမရှိမရှိပါက ဘယ်ကွေ့ မည်ကားများ သွားလာလို ရသည်။	05
041	X	ယာဉ်မောင်းသူသည်ပင်ပန်းနွမ်းနယ်နေသော်လည်း မောင်းနှင်ခြင်းသည်ယာဉ်တိုက်မချီဖြစ်ပွားနိုင်သော အန္တရာယ်အရင်းတစ်ခုဖြစ်သည်။	05
042	O	ကိုယ်စိတ်မသန်မာသူသည် ယာဉ်ကိုသတ်မှတ်မရှိမရှိ မောင်းနှင်ခွင့်ရှိသည်။	05
043	X	ယာဉ်မောင်းနှင်စဉ်အချိန်တိုင်း။ နေရာတိုင်းကို ဂရုစိုက်မောင်းနှင်ရမည်။	05
044	O	ယာဉ်မောင်းသူသည် ပင်ပန်းနွမ်းနယ်နေသော်လည်း အရှိန်လျော့မောင်းနှင်လျှင် အနာရယံမရှိ။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

045	○	သတိတုံ့ပြန်မရှိအကွာဝေးနှင့် ဘရိတ်အုပ်သည်အကွာဝေးပေါင်းခြင်းသည် ယာဉ်ရပ်တန့်သည်အကွာအဝေးဖြစ်သည်	05
046	○	ယာဉ်မောင်းနှင်လွှင့်အရက်မသောက်ရ။ အရက်သောက်ပွဲပီးလွှင့်ယာဉ်မောင်းရ။	05
047	○	ယာဉ်မောင်းသူသည် ယာဉ်တိုက်မရှိကောင် လူနွဲ့ရာရသေဆုံးခဲ့လွှင့် ပြစ်မရှိဆိုင်ရာဥပဒေအရ (ထောင် နွဲ့)။ နွဲ့ငွေ (လွှင့်ငွေကေးငွေ)နှင့် (လိုင်စင်ထိန်းသိမ်းခြင်း) စသည် ပြစ်နွဲ့သုံးမျိုးလုံးခံရမည်။	05
048	○	ယာဉ်မောင်းသူ သူ ပေါ့လွှာမရှိကောင် ယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်ပွားပီး လူသေဆုံးခဲ့လွှင့် ပြစ်မရှိဆိုင်ရာဥပဒေ။ တရားမမရှိ။ လိုင်စင်ထိန်းသိမ်းခံရခြင်းခံရသူသည် ထောင်နွဲ့သော်လည်းကောင်း၊ နွဲ့ငွေကေးသော်လည်းကောင်း၊ ပြစ်နွဲ့နှစ်ရပ်လုံးတစ်ပေါင်းတည်းသော်လည်းကောင်းကျခံနိုင်သည်။	05
049	○	သူတစ်ပါးအသက်အန္တယ်ဖြစ်စေနိုင်သော ယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်စေရန်ပြုလုပ်ပါက လူသတ်မရှိ (သို့မဟုတ်) သူတစ်ပါးနွဲ့ရာရစေးမရှိဖြင့်ပြစ်နွဲ့ပေးခြင်းခံရမည်။	05
051	○	သင့်တော်သောယာဉ်မောင်းခြင်းသည် မမှန်သော။ မသင့်တော်သောအကျင့်ကောင်ဖြစ်ပွားခြင်းဖြစ် သည် ယာဉ်ကပ်လိုက်ခြင်း။ ယာဉ်လမ်းကွေ့စည်းကမ်းမဲ့ပြောင်းလဲခြင်း။ လမ်းကွေ့ကလု ကွေ ခြင်း။ ယာဉ်အမြန်မောင်းနှင်ကျော်တက်ခြင်းနှင့် ယာဉ်အမြန်မောင်းနှင်ခြင်း စသည်တို့ သည်အဖွဲ့မဖြစ်ပွားသော မှားယွင်းသည်ယာဉ်မောင်းခြင်းများဖြစ်သည်။	01
052	○	ယာဉ်ကွေ့ ရာတွင်အချက်ပြဋ္ဌာန်းကျိတ်မပြုခြင်း။ နောက်မှလိုက်လာသောယာဉ်ကိုသတိမထားခြင်းသည်။ယာဉ်ကွေ့ ရာတွင်ယာဉ်မရှိခင်းဖြစ်ပေါ်တတ်သောအဓိကအကောင်းအရာဖြစ်သည်။	01
053	○	ယာဉ်မောင်းနှင်ရာတွင် ကားလမ်းဝင်ရန်နှင့်အခြားလမ်းကွေ့ကလုလိုင်လွှင့် အချက်ပြဋ္ဌာန်းပြု နောက် ကည်မှန်နှင့် နောက်ဖြင့်ဘေးလမ်းကွေ့ကလုကားအခြေအနေကိုဂရုစိုက်ခြင်းဖြင့် နောက်ကည်မှန်မှ မြင် နိုင်သောအခြေအနေကိုသိရှိနိုင်သည်။	01

題號	答案	題目	分類 編號
054	○	ယာဉ်အမြန်မောင်းနှင်စဉ် ယာဉ်မောင်းသူ သူ မြင်ကွင်းသည်ဘေးနှစ်ဘက်နှင့် အနီးရှိအရာဝတ္ထုများကို သတိထားရမည်။ ထို ကွေ့ကလုယာဉ်မောင်းသူသည် အထူးသတိပီး မြင်ကွင်းကျယ်ဝှင့် ကျော်တက် ခြင်းရှောင်ကင်ရမည်။	01
055	○	ဥမင်လို့ခေါင်းရှည်သည် မြေအောက်တွင်ဖြစ်သဖြင့် မွန်းကျပ်ခြင်းနှင့် မီးလောင်မရှိဖြစ်ပွားပါက အပူချိန်သည် ၁၀၀၀°C ကျော်ရှိသည်	03
056	○	ဥမင်လို့ခေါင်းအတွင်း အနုရယ်ရှိပစ္စည်းတင်ဆောင်သောယာဉ်။ အကျယ်။ အမြင့်နှင့် အလေးချိန် ကျော် လွန်သော ယာဉ်များဝင်ခွင့်တားမြစ်ထားသည်။	03
057	○	ဥမင်လို့ခေါင်းအတွင်းမောင်းနှင်သောယာဉ်များ ကားအပြင်သို့ ပစ္စည်းပြစ်ခြင်းမှတားမြစ်သည်။	03
058	○	ဥမင်လို့ခေါင်းအတွင်းမောင်းနှင်သောယာဉ်များ စိတ်လိုရာအတိုင်းယာဉ်လမ်းကွေ့ကလုပြောင်းလဲခြင်း မပြုရ။	03
059	○	ဥမင်လို့ခေါင်းအတွင်းယာဉ်ရပ်နားဝှင့် ဆီဖြည့်ခြင်းမှတားမြစ်သည်။	03

汽車法規是非題

【緬甸文】

060	O	ဥပဒေလွှာအစည်းအဝေးနှင့်သောယာဉ်များ လွှာအစည်းအဝေးမရှိသဖြင့် ကားခေါင်းမီး ဖွင့်၍ မောင်းနှင်ရမည်။	03
061	O	ဥပဒေလွှာအစည်းအဝေးယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်ပျက်ပါက ယာဉ်အားလမ်းဘေးရှိအရေးပေါ်ရပ်နားနေရာ ရပ်နား၍ သတိပြုရန်အချက်ပြမီးဖွင့်ရမည်။	03
062	O	ဥပဒေလွှာအစည်းအဝေးကားပျက်ခြင်းကောင် လေထုညစ်ညမ်းခြင်းနှင့် အန္တရာယ်ရှိသောအငွေ့ ထုတ်လွှင့်မှု မြင့်မားပါက လေထုညစ်ညမ်းမှု ကျဆင်းစေရန် ယာဉ်ခေတ္တရပ်ဆိုင်းသင့်သည်။	03
063	O	ဥပဒေလွှာအစည်းအဝေးမီးလောင်မရှိဖြစ်ပျက်ပါက စိတ်တည့်ငိမ်စွာ ထား၍ ယာဉ်ကိုလမ်းနှစ်ဖက်ကပ်ရပ် ဂွ မီးဘေးကယ်ဆယ်ရေးယာဉ်များဝင်ထွက်ရန် လမ်းဖယ်ပေးရမည်။	03
064	O	ဥပဒေလွှာအစည်းအဝေးမီးလောင်မရှိဖြစ်ပျက်ပါက ကားစက်ရပ်၍ အရှေးကီး(အဖိုးတန်)ပစ္စည်းများကို ကားပေါ်မှယူဆောင်၍ ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့ ယာဉ်ရွှေ့ ဂွရစေရန် သော့မခတ်ပဲ ကားအတွင်းထားခဲ့ရမည်။	03
065	O	ဥပဒေလွှာအစည်းအဝေးမီးလောင်မရှိဖြစ်ပျက်ပါက အန္တရာယ်ရှိသောမီးခိုးမဲအန္တရာယ်ရှောင်သိမ်းရန် ထွက် ပြေးရာတွင်ကိုယ်ခန္ဓာအားကုံး၍ ကားသွားရာဆန် ကျင်ဘက်သို့ ထွက်ခွာရမည်။	03
066	O	စိတ်ဝေဒနာရှိသူများ၊ မျက်မမြင်သူများ၊ ဝက်ရှူးပြန်ရောဂါရှိသူများ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ဖြေဆိုခွင့်မရှိ။	02
067	O	အရက်၊ နှင့် စိတ်တည့်ကွဆေးသောက်သုံးသူများ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ဖြေဆိုခွင့်မရှိ။	02
068	O	အသေးစားကုန်တင်ကားများ မြေပြင်မှအမြင့် ၂၆၈၅မီတာထက်မကျော်ရ။	02
069	X	အသေးစားကုန်တင်ကားများ မြေပြင်မှအမြင့် ၃မီတာထက်မကျော်ရ။	02
070	O	စိမ်းထွက်လွယ်သော၊ လေလွင့်လွယ်သော၊ အနှံ့အသက်ဆိုးဝါးသောပစ္စည်းသယ်ဆောင်ရာတွင် မထွက်ကျစေရန် သေချာထုတ်ပိုးခြင်းနှင့် ထည့်ဆီးထိမ်းသိန်းမှုပြုရမည်။	02
071	O	ကားအတွင်းလူတင်နိုင်သော နေရာအတွင်းသာ လူတင်ရမည်။	02
072	O	မော်တော်ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်သူ အမောင်းဖြေအောင်မှတ်သည်ရဝဖြစ်သည်။	02
073	O	ယာဉ်ကိုယ်ထည်ပေါက်ပဲ့ပျက်စီးနေရ၊ ချောင့်ချိမနေရ၊ ယာဉ်တံခါးပိတ်မရသည်အဖြစ်မျိုးမဖြစ်စေရ။	02
074	O	ယာဉ်ကီးကျပ်ရေးစခန်းမှထုတ်ဝေသောလိုင်စင်မှလွဲ၍ မိမိဖာသာထွေလာတပ်ဆင်မောင်းနှင်ခြင်းမပြု။	02
075	O	လမ်းစည်းကမ်းထိန်းသိမ်းမှုဖြင့်မားရေး ။ ယာဉ်စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးသည် ယာဉ်အန္တရာယ်ကာကွယ် ခြင်းသာ အရေးကီးသောအချက်ဖြစ်သည်။	02

題號	答案	題目	分類編號
076	X	ယာဉ်စည်းကမ်းလမ်းညွှန်ဆိုသည်မှာ ယာဉ်သွားလာမှုထိန်းသိမ်းခြင်း၊ သတိပေးဇွန်ကတ်ခြင်း၊ တားမြစ် ခြင်း၊ ညွှန်ပြခြင်းနှင့် လမ်းပေါ်တွင်မျဉ်းသို့ မဟုတ်ဘဲသားဖြင့်ရေးဆွဲညွှန်ပြခြင်းကို ဆိုလိုသည်။	02
077	O	ယာဉ်ပိုင်ရှင်၊ ယာဉ်မောင်းသူသည် ယာဉ်စည်းကမ်းချိုးဖောက်မှုနှင့်သတ်ဖြတ်ပိုင်းရရှိပီး၁၅ရက်အတွင်းသတ်မှတ်ရာစခန်းသို့ သွားရောက်ခွင့်ငွေဆောင်၍ အမိန့်ပိတ်ရမည်။	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

078	X	အူကီးစားကုန်တင်ယာဉ်လိုင်စင်ရှိသူသည် ကုန်သေတ္တာဆွဲယာဉ်နှင့် အသေးစားကုန်တင်ကားများကိုပါ မောင်းနှင်နိုင်သည်။	02
079	O	ရာသက်ပန်ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ဖြေခွင့်မပြုဟု ကန်သတ်ခွဲပေးထားသူများ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ဖြေခွင့်မရှိ(သို့) သော်တရားဥပဒေအရ ယာဉ်လိုင်စင်သိမ်းစည်းသက်တမ်းကျော်လွန်သောယာဉ်မောင်းများ ယင်းကန် သတ်မ၍တွင်မပါဝင်)	02
080	O	ယာဉ်ဋ္ဌကာတစ်ဋ္ဌကာတည်းမောင်းနှင်နေစဉ်နောက်ကားမှယာဉ်မောင်းသည်ရှေ့ကားယာဉ်မောင်းသို့အခြေအနေကိုအမှီမရှိမည်။ ရုတ်တရက်ဘရိတ်အုပ်လိုက်လွင်လိုအပ်သည် အကွာအဝေးကိုခွာဂွမောင်းနှင်ရမည်။	02
081	O	ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ကိုဆောင်သောယာဉ်မောင်းသည် သက်တမ်းအတွင်း မူလလိုင်စင်နှင့်အဆင့်တူသော နိုင်ငံတကာယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ကို လဲလှယ်ရမည်။	02
082	O	အထူးယာဉ်မျိုးသည်ယင်းသီးသန့် အကျိုးဆောင်မ၍အတွက်လိုအပ်သောလူနှင့်ပစ္စည်းမှလွဲ၍ အခြားခ ရီးသည်နှင့် ပစ္စည်းတင်ဆောင်ခွင့်မပြုရ။	02
083	O	ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်သက်တမ်းကုန်ဆုံးလွင်သက်ဆိုင်ရာကုန်းလမ်းကီးကပ်ရေးဌာနသို့ ချက်ခြင်းအပ်နှံရမည်။	02
084	O	ယာဉ်လိုင်စင်ကိုဆောင်သူသေဆုံးပါက ယင်းလိုင်စင်ကိုအမျိုးတော်စပ်သူမှ ယင်းဒေသရှိယာဉ်ထိန်းသိမ်းရေးစခန်းသို့ ပြန်ပို့အပ်နှံရမည်။	02
085	O	ကုန်ပစ္စည်းများတင်ဆောင်ပါက တင်းကျပ်စွာချည်နှောင်၍ မကျစေရန်သေချာစုစည်းထားရမည်။	02
086	O	ယာဉ်လိုင်စင်ဖြေဆိုရာတွင် မမှန်ကန်သောနည်းလမ်းဖြင့် ဖြေဆိုရရှိလာသော ယာဉ်လိုင်စင်အား ယာဉ် ထိန်းစခန်းမှ ပြန်ပို့ ရုတ်သိမ်းမည်ဖြစ်သည်။	02
087	O	နိုင်ငံတကာယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ရှိသူသည် သက်တမ်းအတွင်း နိုင်ငံတွင်း၂၀ရက်ကျော်နေထိုင်သူ များ ယာဉ်ထိန်းသိမ်းရေးစခန်းသို့ သွားရောက်လဲလှယ်ရ ယာဉ်စတင်မောင်းနှင်နိုင်သည်။	02
088	O	ယာဉ်ပိုင်ရှင်သည် ယာဉ်မောင်းသူသို့အရက်သေအရက်သောက်ခြင်းသည် ကန်၌သတ်မ၍ထက်ကျော်လွန် သောက်သုံးခြင်း။ မူးရစ် ဆေးဝါးသောက်သုံးခြင်းအား တားမြစ်ခြင်းမရှိပါကခွင့်ငွေသတ်မ၍အပြင် ယာဉ်နံပါတ်လိုင်စင်အား ၃လထိန်းသိမ်းခံရမည်။	02
089	O	ယာဉ်မောင်းသူသည် ရနာရီကျော်ဆက်တိုက်မောင်းနှင်ပါက ယာဉ်ပိုင်ရှင်သေတာဝန်ဖြစ်သဖြင့် ယာဉ်နံပါတ်လိုင်စင်အား၃လထိန်းသိမ်းခံရမည်။	02
090	X	ခရီးမနှောင်နှေးရန် ယာဉ်မထွက်ခွာမှီ ယာဉ်အားစစ်ဆေးခြင်းပြုလုပ်ရန်မလိုအပ်ပါ။	02
091	O	ယာဉ်အချက်ပေး(ဟွန်း)အသံသတ်မှတ်သည်ထက်မကျယ်ရ။	02
092	O	ယာဉ်အချက်ပေး(ဟွန်း)တီးလွင် တစ်ချက်သာနှိပ်ရမည်။(အသံရှည်မတီးရ)	02
093	O	ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ကို ကညနရုံးသို့ ကိုယ်တိုင်မှတ်ပုံတင်ပီး ဖြေဆိုအောင်မြင်မှ လိုင်စင်ကိုထုတ်ဝေ ပေးပါမည်။	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

題號	答案	題 目	分類編號
094	O	တာဝန်အရယာဉ်ထိန်းသိမ်းနေသောယာဉ်ထိန်း (သို့) တရားဝင်အရစစ်ဆေးနေသောယာဉ်ထိန်းသမားစစ်ဆေးခြင်းမှရှောင်သိမ်းရာ နွဲ့ရာ(သို့)သေဆုံးမရှိဖြစ်ပွားပါက နွဲ့ငွေတတ်ခြင်းနှင့် ယာဉ်လိုင်စင် သိမ်းမည်အပြင် ရာသက်ပန်ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ဖြေဆိုခွင့်မရှိ၊ (သို့)သော်သတ်မှတ်ထားသော အထူး အချက်အလက်နှင့်ကိုက်ညီစွာ လိုင်စင်သိမ်းခြင်းခွင့်ပေးသက်တမ်းကျော်လွန်သူများ ဝိသက်မှတ် ချက်တွင်မပါဝင်ပါ။	02
095	O	ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် ပျောက်ဆုံး(သို့) ပျက်စီးပါက ကညနရုံးသို့ အသစ်(မိတ္တူမှန်)ပြန်လည် လွှဲပြောင်းပေးရမည်။	02
096	O	အန္တရာယ်ရှိသောပစ္စည်းတင်ဆောင်ယာဉ်သည် ရပ်နားသည်အခါ အရိပ်ရဂူ ကျယ်ပြန့်သောနေရာတွင် ရပ်ရမည်အပြင် အခြားယာဉ်များနှင့်ဝေးသောနေရာလည်းဖြစ်ရမည်။ ကားအပြင်တွင်လည်း အန္တရာယ်ရှိသောအမှတ်အသားလည်းကပ်ထားရန်လိုအပ်ပါသည်။	02
097	O	ခရီးသည်များဆင်းတက်သည်အခါ တတ်နိုင်သကဲ့သို့ ညာဘက်သို့ကပ်ရမည်။ အခြားယာဉ်များသာ လမ်း ငွေကာကိုမိတ်ရ။	02
098	O	တောင်တက်လမ်းကျဉ်းတွင် အဆင်းယာဉ်သည်အတက်ယာဉ်ကိုဦးစားမပေးလွှင့် (သို့မဟုတ်) အ တက်ယာဉ်သည် တောင်အောက်တွင် ဆင်းလာသောယာဉ်ကိုမစောင့်ဘဲ အပိုင်တက်လွှင့် (သို့မဟုတ်) တောင်တက်လမ်းတွင် တောင်ကမ်းပါးနှင့်ကပ်သောယာဉ်သည် ချောက်နှင့်ကပ် သောယာဉ်အားဦးစားမပေးလွှင့် ပြန်ခွင့်ပေးနိုင်သည်။	02
099	O	အသေးစားလူစီးဘတ်ကားတွင်ယာဉ်မောင်းအပါအဝင် လူစီးစုယောက်သာခွင့်ပြုသည်။	02
100	X	လုပ်ငန်းသုံးယာဉ်လိုင်စင်သည် ထုတ်ပေးသည့်နေ့မှစ၍ နှစ်နှစ်လွှင့်တစ်ကြိမ်စစ်ဆေးရမည်။	02
101	O	ယာဉ်လမ်းစည်းကမ်း(ဥပဒေ)သတ်မှတ်ခြင်းသည် ယာဉ်အသွားအလာချောမွေ့စေရန်နှင့် ခရီးသွား ပြည်သူများအန္တရာယ်ကင်းဝေးစေရန်ဖြစ်သည်။	02
102	X	မိုပုံတံတားနှင့် မြေအောက်လမ်း။ မြေအောက်လူကူးလမ်းတို့သည် မလက်ကျန်သာဂူ တည်ဆောက်ပေး ခြင်းဖြစ်သည်။	02
103	O	လမ်းညွှန်ဆိုင်းဘုတ်နှင့် အမှတ်အသားတို့သည် သတိ။ မဝင်ရ။ လမ်းညွှန် တို့အတွက်ဖြစ်သည်။	02
104	O	ယာဉ်မောင်းသူသည် ယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်ပွားပီး အတိုက်ခံရသူသည် နွဲ့ရာ (သို့) သေဆုံးမရှိမဖြစ်စေကာမူ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်လွှင့် နွဲ့ငွေမှီခိုခံရမည်အပြင်။ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ကိုပါ ထိန်းသိမ်းခံရမည်။	02
105	O	ယာဉ်မောင်းသူသည် သတ်မှတ်ထားသောလမ်းစည်းကမ်း။ အမှတ်အသား။ မီးပျံင့် တို့ကိုလိုက်နာရ မည်အပြင် တာဝန်အရထမ်းဆောင်နေသော ယာဉ်ထိန်းရဲ။ လမ်းပြည့်စုံသည့်လမ်းညွှန်မရှိလျှင်လိုက်နာ ရမည်။	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

106	○	အသုံးပြုရမည့်အဖြစ်မှတ်ပုံတင်ပြီးသောယာဉ် ထပ်မံအသုံးပြုမောင်းနှင်ရန် စစ်ဆေးတွေ့ရှိ ပါက ယာဉ်ပိုင်ရှင်အား နှိပ်စားခံရမည်အပြင် ဓားယာဉ်ပြည်သူပိုင်အဖြစ်သိမ်းယူမည်ဖြစ်သည်။	02
107	○	ယာဉ်မောင်းသူသည် လိုင်စင်မဲ့သူအား ယာဉ်မောင်းခွင့်ပြုလွှာ ဓားယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ကို ယာယီထိန်းသိမ်းခံရမည်။	02
108	○	ယာဉ်မောင်းသူသည် မဝင်ရသောလူကူးလမ်းတွင် ယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်ပွားပီး လူနွံရာရာ၊ သေးဆုံးမရှိဖြစ် ပွားပါက ပြစ်မှုဥပဒေအရ ပြစ်ဒွံကို သာမန်ထက်ဆန္ဒပိုခံရမည်။	02
109	○	ယာဉ်တိုက်မရှိတိုင်းကားသူ။ ယာဉ်တိုက်မရှိတွင် နွံရာရသူကို ကူညီကယ်ဆယ်သူ နှင့် စံပြယာဉ်မောင်း တို့ကို အစိုးရက ဆုများချီးမြှင့်သည်။	02

題號	答案	題 目	分類 編號
110	○	ယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်ပွားပီး ယာဉ်တိုက်ခံရသူသည် နွံရာပြင်းထန်(ညှိ)သေးဆုံးခဲဂ္ဂ ယာဉ်မောင်းသူ ထွက်ပြေးတိန်းရှောင်ခဲလွှာ ဓားယာဉ်လိုင်စင်ကိုပျက်သိမ်းမည်အပြင် လိုင်စင်ဖြေခွင့်ပါဆုံးရှုံးမည် ဖြစ်သည်။(အကယ်၍ အထူးသတ်မှတ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီပီး လိုင်စင်ထိန်းသိမ်းခံရသူ။ သတ်မှတ် အချိန်ထက်ကျော်လွန်သူမှအပ)	02
111	X	ကုန်တင်ယာဉ်သင်္ချာခင်းခန်း (ညှိ) လူစီးယာဉ်သင်္ချာထိုင်ခုံတွင် လူစီးသတ်မှတ်ချက်မရှိပါ။	02
112	X	ယာဉ်မောင်းသူသည် မီးနီဖြတ်ကူးဂ္ဂ ယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်ပွားပီး ယာဉ်တိုက်ခံရသူ နွံရာပြင်းထန်စွာရ ရှိခဲပါက ဓားယာဉ်လိုင်စင်ကိုထိန်းသိမ်းရန်မလိုအပ်ပါ။	02
113	X	ယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်ပွားပီး ယာဉ်တိုက်ခံရသူနွံရာ (ညှိ)သေးဆုံးမရှိခဲလွှာ ယာဉ်ဥပဒေအရ အရေးယူမည်။ ယာဉ်မောင်းသူ ထွက်ပြေးတိန်းရှောင်ပါက ပြစ်ဒွံအပြင် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ကိုပါ ထိန်းသိမ်းခံရမည်။	02
114	○	ယာဉ်မောင်းသူသည် အဝေးပြေးလမ်းမ။ အမြန်လမ်းမ (ညှိ) လမ်းခွန်ကောက်ခံသောလမ်းမထို့ တွင် ယာဉ်တစ်စီးနှင့်တစ်စီး အခြားကင်းအကွားဝေးတွင် ထိန်းဂ္ဂမောင်းနှင်ပါက ဥပဒေအ ရယာဉ်မောင်းအား ထိုင်ဝမ်ဒေါ်လာ ၃၀၀၀မှ ၆၀၀၀ နွံငွေရိုက်ခံရမည်။	02
115	X	အနိမ့်ဆုံးအရှိန်သတ်မှတ်ချက်ထက် နှေးကွေးစွာမောင်းနှင်ပါက ဥပဒေမချိုးဖောက်ပါ။	02
116	X	ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ဖြေဆိုရာတွင် လမ်းစဉ်ကမ်းဥပဒေ အောင်မှတ်သည်၉၀မှတ်ဖြစ်သည်။	02
117	○	ကလေးငယ်နှင့်လူငယ် လိုင်အရောင်းဝယ်ကာကွယ်ရေးဥပဒေ (ညှိ) လက်နက်တာမြန်ဥပဒေ စသည် ဥပဒေနှင့် ကျူးလွန်ဖောက်ဖျက်ခဲသူ။ လူဆိုးစာရင်းဝင် ပြစ်ဒွံကျခံသူတို့သည် အငှားယာဉ်မောင်းလိုင်စင် ရှောက်ထားခွင့် မရှိပါ။	02
118	X	မိမိယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ကို အခြားသူအားငှားရမ်းပေးသုံးနိုင်သည်။	02
119	X	အမောင်းသင်လိုင်စင်ကိုင်ဆောင်သူသည် အကြီးစားခရီးသည်တင်ယာဉ်မောင်းသင်နိုင်သည်။	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

120	X	ကုန်တင်ယာဉ်တင်သည်ကုန်အကျယ်သည် ယာဉ်ကိုယ်ထည်ထက် ၅၀စင်တီမီတာ ပိုစွန်းမထွက်ရ။	02
121	O	ယာဉ်မောင်းသူတစ်ဦးသည် မရပ်မနားဂနာရီထက်ကျော်လွန်မမောင်းရ။	02
122	X	အ္ကူးစားခရီးသည်တင်ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ရှိသူသည် ထွေလာကုန်တင်ယာဉ်ကူးစားကိုပါမောင်းနှင့် ခွင့်ရရှိပါသည်။	02
123	O	ယာဉ်မောင်းသူသည် လမ်းစဉ်ကမ်းဖောက်ပျက်စီးမှု သူတစ်ပါးအား ခွဲရာပြင်းထန်စွာရရှိစေပါက မောင်းသယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ကို ထိန်းသိမ်းခံရပါမည်။	02
124	O	ယာဉ်မောင်းသူသည် ဘီးလိမ်ခွန်ကောက်ခံသောဂိတ်တွင် အခွန်မဆောင်ဘဲ ထွက်ပြေးခဲ့၍ ဘီးလိမ် ခွန်ကောက်ခံသူအားလုပ်ငန်းအနှောက်အယှက်ဖြစ်စေအောင်လုပ်ဆောင်ခဲ့လျှင် မောင်းသလိုင်စင်အားပျက် သိမ်းခံရမည်။	02
125	O	ယာဉ်မောင်းသူသည် လမ်းစဉ်ကမ်းနှင့်အညီအမြန်လမ်းမတွင်မောင်းနှင့်နေစဉ် လမ်းစဉ်ကမ်း ဖောက်ပျက်သော လူကူး(အိတ်)အနားယာဉ်သည် အမြန်လမ်းတွင်းသို့ဝင်လာ၍ ယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်ပွား ပီ ယာဉ်တိုက်ခံရသူ ခွဲရာ(အိတ်)သေးဆုံးခံပါက ယာဉ်ဥပဒေအရ ပြစ်ဒဏ်ခံရသူသည် ပြစ်ဒဏ်ကို လွှော့ပေါ့စေသည်။	02
126	X	အရက်ကိုသတ်မှတ်စံနှုန်းထက်ကျော်လွန်သောကုန်သုံးယာဉ်မောင်းသည် ယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်ပွားပါက ယာဉ်တိုက်ခံရသူသည် ခွဲရာပြင်းထန်(အိတ်) သေးဆုံးခံပါလျှင် မောင်းသယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ကိုပျက် သိမ်းမည်အပြင် ဘန်အတွင်း ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ဖြေဆိုခွင့်မရှိပါ။	02
127	O	ကုန်တင်ယာဉ်ထုတ်လုပ်သောတစ်ပါးတည်းပါရှိရမည်။ ယာဉ်မောင်းမှအပ အလုပ်သမား ဥပဒေထက်ပိုမတင်ရ။	02

題號	答案	題 目	分類 編號
128	O	ယာဉ်အားအသုံးပြုပီး ပြစ်မရှိပြုလုပ်ပါက။ ပြစ်မရှိထင်ရှားစွာပြစ်ဒဏ်ခံရသူသည် မောင်းသယာဉ်မောင်းလိုင် စင်ပျက်သိမ်းခံရမည်အပြင် ရာသက်ပန် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ဖြေဆိုခွင့်လည်း မရှိပါ။ (အကယ်၍ အထူးသတ်မှတ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီပီး လိုင်စင်ထိန်းသိမ်းခံရသူ။ သတ်မှတ် အချိန်ထက်ကျော်လွန်သူမှ အပ)	02
129	X	ကုန်တင်ယာဉ်တင်သည် ကုန်အကျယ်သည် ယာဉ်ကိုယ်ထည်အရွယ်ထက်သို့ ၂-မီတာပိုစွန်းထွက်နိုင်သည်။	02
130	X	ကုန်သေတ္တာကိုယ်ထည်ကုန်တင်ယာဉ်သည် ကုန်တင်ရာတွင် ကုန်သေတ္တာ အရှည်နှင့်အကျယ် ထက် ၃၀စင်တီမီတာ ပိုတင်ရမည်။	02
131	O	ကုန်တင်ယာဉ် ကုန်တင်ရာတွင် ကုန်ပစ္စည်းများကို ယာဉ်ကိုယ်ထည်နှင့်ချီနှောင်ထားရမည်။	02
132	X	ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် ရာသက်ပန်ပျက်သိမ်းခြင်း။ ထိန်းသိမ်းခြင်းခံရသောသူသည် သင်တန်းခွဲတက် ရောက်ပီး ချက်ချင်းလိုင်စင်ဖြေဆိုခွင့်ရှိသည်။	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

133	O	ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် ရာသက်ပန်ပျက်သိမ်းခြင်း။ ထိန်းသိမ်းခြင်းခံရသောသူသည် ထိန်းသိမ်းခံကာလ မပြည့်မှီ လိုင်စင်ဖြေဆိုခွင့်မရှိပါ။	02
134	X	ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် ရာသက်ပန်ပျက်သိမ်းခြင်း။ ထိန်းသိမ်းခြင်းခံရသောသူသည် နွံငွေပေးဆောင် ပူးလွှင် ချက်ချင်းလိုင်စင်ထပ်မံဖြေဆိုခွင့်ရှိသည်။	02
135	X	တစ်နှစ်အတွင်း ယာဉ်စည်းကမ်း။ လမ်းစည်းကမ်းမလိုက်နာမချီ ဖြူကိမ်အထက်ရှိသူယာဉ်မောင်းသည် လမ်းပြာဉ်ဘေးအန္တရာယ်ကင်းဝေးရေးဟောပြောခြင်းပြုလုပ်ရမည်။	02
136	O	ခန္ဓာကျန်းမာရေးစစ်ဆေးအောင်လက်မှတ်နှင့် ရေးဖြေအောင်လက်မှတ်တို့သည် သက်တမ်း (၁)နှစ် သာရှိသည်။	02
137	O	ယာဉ်ညာဏ္ဍေလွှင် ညာကွေ့ အချက်ပြမီးကိုဖွင့်ရမည်။ (အို့) ယာဉ်မောင်းဘယ်လက်ဖဝါးအထက်သို့ ဖြေကိတ်ပီးညာဘက်အနည်းငယ်ကွေးသောအနေအထားဖြစ်သည်။	02
138	O	ဟွန်းတီးလွှင်း (သံတို)တစ်ချက်သာနှိပ်ရမည်။ တစ်ချက်နှိပ်တိုင်းစကပါဠိနှိပ်ဝက်ထက်မကျော်ရ။	02
139	O	လမ်းကွေးလမ်းကောက်။ လို့ခေါင်း။ တောင်တက်ခြင်းလမ်း။ လမ်းကျဉ်း။ ကျောင်း။ ဆေးရုံ အမှတ်အသားရှိ လမ်းပိုင်းတွင်လည်းကောင်း။ ရေအိုင်နေသောလမ်း။ ရွံပေနေသောလမ်း။ လမ်းပြင် နေသောလမ်းပိုင်းတွင်လည်းကောင်း ဖြတ်သန်းသွားလာပါက ယာဉ်ကိုသတိနှင့် ဖြည်းဖြည်းသာမောင်း နှင်ရမည်။ ရပ်နာသင့်လွှင်လည်းရပ်ထားရပါမည်။	02
140	X	ညအခါ ထိပ်တိုက်ယာဉ်နှင့်ဏ္ဍေလွှင် အဝေးမီးကိုအသုံးပြုရမည်။	02
141	O	မီးသတ်ယာဉ်။ သူနာပြုယာဉ်။ ရဲကား။ လမ်းတံတားဖြုတ်ယာဉ်။ အရေးပေါ် ကယ်ဆယ်ရေးယာဉ် သဘောသို့ကားလွှင် ဘေးသို့ကပ်ရပ်ပေးထားရမည်အပြင် နောက်မှကပ်လျက်လိုက်မမောင်းရ။	02
142	X	ာဉ်မောင်းသူသည် ကားများသောအပိုင်းပတ်တွင် အတွင်းလမ်းမှယာဉ်ကိုဦးစားပေးရန်မလို။	02
143	X	နှစ်လမ်းသွားလမ်းတွင်ယာဉ်မောင်းသည်အခါ ယာဉ်ငှက်ကြားများရှိသည်လမ်းပိုင်းတွင် တစ်ဖက်ယာဉ်သို့ဝင်ရောက်မောင်းနှင်ခွင့်ရှိသည်။	02
144	O	နှစ်လမ်းသွားလမ်းတွင်ယာဉ်မောင်းသည်အခါ ယာဉ်ငှက်ကြားများရှိသည်လမ်းပိုင်းတွင် ရှေ့ကားအား တစ်ဖက်ယာဉ်ငှက်ကြားမှ ကျော်တက်ခွင့်ရှိသည် သို့သော် ပိုင်မမောင်းရ။	02
145	X	ကန်၌သတ်အမှိန်ပြ ဆိုင်းဘုတ်(သို့၌)များငှက်ကြားပါ နန်းအတိုင်းမောင်းနှင်ရမည်။ အရာများမမှီလွှင် တနာရီလွှင် ကီလိုမီတာ ၄၀ထက် ပိုမမောင်းရ။ သို့၌သော် ယာဉ်ငှက်ကြားများ။ ယာဉ်ငှက်ကြားဦးတည်ချက်ခွဲများ (သို့၌) ယာဉ်ငှက်ကြားဦးတည်ချက်ကန်၌သတ်များ (သို့၌) အမြန်နှင့်အနှေးယာဉ်ငှက်ကြား ခွဲကြားသည်များဆွဲထားသော အနှေးမောင်းယာဉ်လမ်းတွင် တနာရီလွှင် ၃၀ကီလိုမီတာထက် ပိုမမောင်းရ။	02

題 號	答 案	題 目	分 類 編 號
-----	-----	-----	---------

汽車法規是非題

【緬甸文】

146	O	ကန်၌သတ်အမှုန်ပြ ဆိုင်းဘုတ်(သို့၌)မျဉ်းကောင်းပါ နန်းအတိုင်းမောင်းနှင်ရမည်။ အရာများမမှီလွင် တနာရီလွင် ကီလိုမီတာ ၅၀ထက် ပိုမမောင်းရ။ သို့၌သော် ယာဉ်ငွေကာမျဉ်း။ ယာဉ်ငွေကာဦးတည်ချက်ခွဲမျဉ်း (သို့၌) ယာဉ်ငွေကာဦးတည်ချက်ကန်၌သတ်မျဉ်း (သို့၌) အမြန်နှင့်အနှေးယာဉ်ငွေကာ ခွဲခြားသည်မျဉ်းဆွဲထားသော အနှေးမောင်းယာဉ်လမ်းတွင် တနာရီလွင် ၄၀ကီလိုမီတာထက် ပိုမမောင်းရ။	02
147	X	ယာဉ်ရရှိပေးထွေးသောလမ်းပိုင်းတွင်မောင်းနှင်ရာတွင် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းဝေးစေရန် အချိန်မရွေး ဟွန်း (တီး)အသုံးပြုနိုင်သည်။	02
148	X	ကလေးသူငယ်အထူးအသုံးပြုကား။ ကျောင်းကား။ မသန်စွမ်းသူများအတွက်အထူးကား (ညှို့) အမောင်းသင်ကားများကို ဦးစားပေးရန်မလို။	02
149	O	ယာယီကားရပ်နားခြင်းသည် ရပ်နားချိန် ၃မိနစ်ထက်မပို။ အချိန်မရွေးထွက်ခွာရန်အနေအထား တွင် ရှိရမည်။	02
150	O	လမ်းဆုံလမ်းခွဲတွင် ယာဉ်ထိန်းရဲနှင့် အချက်ပြမီးပိုင်၊ နှစ်ရပ်စလုံးအသုံးပြုလွင် ယာဉ်ထိန်းရဲညွှန်ကား ချက်သည်သာ အဓိကဖြစ်သည်။	02
151	O	ယာဉ်စထွက်ခွာလွင် သွားလာနေသောယာဉ်နှင့် လမ်းသွားလူတို့ကိုဦးစားပေးရမည်။	02
152	O	လူးကူးလမ်းဆိုသည်မှာ လမ်းငွေကာပေါ်မှ အဖြူရောင်မျဉ်းကား (ညှို့) ကန့်လန့်ဖြတ်မျဉ်းကားကို ဆိုသည်။	02
153	X	ယာဉ်မောင်းသူသည်ယာဉ်မောင်းနေစဉ် လက်ကိုင်မိုဘိုင်းဖုန်း။ ကွန်ပျူတာ (သို့) အခြားအလားတူကိရိယာမျိုးကြောဆီသုံးစွဲခြင်း။ အချက်အလက်ပေးပို့ ခြင်း (သို့) ယာဉ်မောင်းခြင်းကိုအနောက်အယုတ်ဖြစ်စေမည်အခြားအပြုအမူများပြုလုပ်ပါကယာဉ်မောင်းအားထိုင်ဝမ် ဒေါ်လာ ၁၀၀၀ နှင့်ငွေပေးဆောင်စေရမည်။	02
154	O	ယာဉ်မောင်း ပင်ပန်းနွမ်းနယ်နေခြင်း။ ဖျာနာခြင်း။ အိပ်ရေးမဝခြင်း။ အာရုံစူးစိုက်မရှိခြင်းများ ရှိလွင် ယာဉ်ကိုမမောင်းနှင်ရ။	02
155	O	လမ်းဘေးတွင်ရပ်နားထားသောယာဉ်များသည် မြူ။ နှင်း။ သဲလေးနှင့် မှောင်မဲသောအချိန်တို့တွင် ရပ်နားသောအချက်ပြမီး (ညှို့) ရောင်ပြန်ပြားများကိုကပ်ထားရမည်။	02
156	O	ယာဉ်ငွေကာတစ်ငွေကာတည်းမောင်းနှင်နေစဉ်ရှေ့ ကယာဉ်ကို ကျော်တက်ခြင်းမှအပ။ နောက်ကား နှင့်ရှေ့ ကားကားရုတ်တရက်ဘရိတ်အုပ်နိုင်သောအကွာအဝေးတွင်ခွာဂုမောင်းရမည်။	02
157	O	တောင်တက်လမ်းတွင်ယာဉ်နှစ်စီးထိပ်တိုက်တွေ့ဆုံပါက တောင်စောင်းနှင့်ကပ်သောယာဉ်သည် ချောက်ကမ်းပါးနှင့်ကပ်သောယာဉ်အားဦးစားပေးရမည်။	02
158	O	ကားကျော်သည်အခါ ဘယ်ကွေ့အချက်ပြမီးကိုပြရမည်အပြင် ရှေ့ကားဘယ်ဘက်နှင့် မီတာဝက်အကွားအဝေးရှိရမည်။ အန္တရာယ်ကင်းအကွာအဝေးရောက်မှ ညာကွေ့အချက်ပြမီးပြဂ္ဂ မူလလမ်းငွေကာ မှမောင်းနှင်ရမည်။	02
159	O	အချက်ပြမီးပိုင်မရှိ(ညှို့)မီးပိုင်ပျက်နေသည်အပြင် လမ်းညွှန်ယာဉ်ထိန်းရဲလည်းမရှိသောလမ်းဆုံ လမ်း ခွ။ ယာဉ်ငွေကာခြားမျဉ်းမရှိသော အဓိကယာဉ်ငွေကာပြုလမ်းသွယ်။ ယာဉ်ငွေကာအရေအတွက် တူသော လမ်းမှူးကီးများတွင် အတည်သွားယာဉ်ဖြစ်စေ။ အကွေးယာဉ်ဖြစ်စေ ဘယ်ဘက်ယာဉ်သည် ခေတွရပ် ပေးရမည်။ ညာဘက်ယာဉ်ကိုဦးစားပေးရမည်။	02
160	O	အငှားယာဉ်သည် သတ်မှတ်ထားသောခရီးသည်တင် ရပ်နားရန် အမှတ်အသားနေရာတွင် တင်ဆောင် ရမည်။ လမ်းတွင်တားဆီးမတင်ဆောင်ရ။	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

161	X	အငှားယာဉ်သည် ခရီးသည်အားတင်ဆောင်ရန်မငြင်းပယ်ရ။ ညို့သော် ခရီးလမ်းပတ်ခွင့်ရှိသည်။	02
-----	---	--	----

題號	答案	題 目	分類 編號
162	O	ယာဉ်လိုင်စင်။ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်နှင့် အခြားယာဉ်လုပ်ငန်းနှင့်သက်ဆိုင်သောလိုင်စင်များကို ယာဉ်ထွက်ခွာ သည်အခါတပါးတည်းယူဆောင်ရမည်။	02
163	X	ယာဉ်အသုံးပြုသည်အခါ ယာဉ်နှင့်သက်ဆိုင်သော ကိရိယာတန်ဆာပလာများကိုယူဆောင် သွားရန် မလို။	02
164	X	ယာဉ်ရပ်နားထားရာမှ စတင်မောင်းထွက်လွှင် (ဘယ်ညာ)အချက်မီးပြ ပြရန်မလို။	02
165	O	အနှေးယာဉ်။ ယာဉ်မောင်း။ လမ်းသွားလမ်းလာသူနှင့် လမ်းပိတ်ဆို့သူ တို့သည် လမ်းစည်းကမ်း ဖောက်ဖျက်မရှိစေရန် နှိပ်စွဲဆောင်ရန် ပြစ်ဒွဲကျခံရလွှင် သတ်မှတ်ရက်အတွင်းဒွဲဒွဲကား ပေးဆောင်ရမည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်းမပေးဆောင်လွှင် တရားဥပဒေအရေးယူမည်။	02
166	O	တာဝန်အရ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော မီးသတ်ယာဉ်။ သူနာပြုယာဉ်။ ရဲကားနှင့် လမ်းအင်္ဂါနီယာပြ ကယ်ဆယ်ရေးယာဉ်များအား သတ်မှတ်အမြန်နှုန်းမသတ်မှတ်ထားပါ။	02
167	O	တစ်လမ်းမောင်းမှအပ ယာဉ်မောင်းသည် ညာကပ်မောင်းရမည်။ ညို့သော် အထူးအခြေအနေအရ ညာလမ်း ငွှာကမှ မောင်းနှင်ရလွှင် အရှိန်ကိုလွှော့ပီး ချွေမှုမှလာသောယာဉ်နှင့် လူကိုဂရုပြု မောင်းနှင်ရမည်။	02
168	O	ယာဉ်မောင်းသည် နှစ်လမ်းသွားလမ်းတွင်မောင်းနှင်သည့်အခါ သတ်မှတ်ထားသောလမ်းငွှာကတွင် သာမောင်းနှင်ရပါမည်။	02
169	O	ဘေးစည်းရေးဆွဲထားသောတစ်လမ်းမောင်းယာဉ်ငွှာကပေါ်တွင်မောင်းနှင်နေစဉ်ရပ်နားရန်နှင့်အရေးပေါ်ရပ်နားရန်မှအပ။ ဘေးစည်းကိုထွက်ကျော်ဂုမမောင်းရ။	02
170	O	တာဝန်အရ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော မီးသတ်ယာဉ်။ သူနာပြုယာဉ်။ ရဲကားနှင့် လမ်းအင်္ဂါနီယာပြ ကယ်ဆယ်ရေးယာဉ်များသည် လားရာတူယာဉ်ငွှာကနှစ်ခုထက်ပိုသော လမ်းများတွင် အတွင်းအပြင် လမ်းငွှာကနှစ်ခုလုံးတွင် မောင်းနှင်နိုင်သည်။	02
171	O	လားရာတူယာဉ်ငွှာကနှစ်ခုထက်ပိုသော လမ်းများတွင်မောင်းနှင်ပါက လမ်းငွှာကပြောင်းသည့်အခါ (ဘယ်ညာ)အချက်ပြမှီး (ညို့) လက်ဟန်(လက်သင်္ကေတ)ပြမှီးမှ အခြေခံကင်းအကွာအဝေးသာ လမ်းငွှာကပြောင်းနိုင်သည်။	02
172	O	ယာဉ်ငွှာကတစ်ငွှာကတည်းရှိသောတံတား(သို့) ဥမင်ထဲတွင်တွေ့ ယာဉ်ဆုံခြင်းရပ်နားခြင်းမပြုလုပ်ရ။	02
173	O	ယာဉ်အသွားအလာများပြားသော အပိုင်းပတ်တွင်မောင်းနှင်သည့်အခါ အတွင်းလမ်းမှယာဉ်ဦးစားပေး ရမည်။	02
174	O	ယာဉ်နောက်ဆုတ်သောအခါ။နောက်ဆုတ်အချက်ပြမှီး(သို့) လက်ဟန်ဖြင့်အချက်ပြဂုသတိဖြင့် နှေးကွေးစွာဆုတ်ရမည်။ထိုပြင်အခြားယာဉ်နှင့်လမ်းလွှောက်သူတို့ ကိုသတိပြုရမည်။	02
175	O	လားရာတူယာဉ်ငွှာက ၂ ငွှာကထက်ပိုသောလမ်းပေါ်တွင်။ယာဉ်ငယ်များသည်အတွင်းအပြင်ယာဉ်ငွှာက ၂ ငွှာကစလုံးမောင်းနှင်နိုင်သည်။ သို့ သော်မိမိသဘောရှိတိုင်းယာဉ်ငွှာကပြောင်းလည်းမောင်းနှင်ခြင်းမပြုရ။	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

176	○	လားရာတူယာဉ်ငွေကနှစ်ခုတွင်ဝင်ရောက်မောင်းနှင်ပါက တည်တည်သွားယာဉ်ကိုဦးစားပေးရမည်။	02
177	○	လားရာတူယာဉ်ငွေကနှစ်ခုထက်ပိုသော လမ်းများတွင်မောင်းနှင်ပါက ကားရပ်နားခြင်းနှင့် ကားယာယီရပ်နားခြင်းမှအပ လမ်းနယ်နိမိတ်မျဉ်းကျော်ခြင်းမမောင်းရ။	02
178	○	တည်တည်သွားယာဉ်များသည် လမ်းဆုံလမ်းခွဲရှိ သီးသန့်သတ်မှတ်ထားသော ဘယ်ညာ အကွေ့လမ်းငွေကအား အသုံးမပြုရ။	02
179	○	လမ်းငွေကခြားမျဉ်းမရှိသောလမ်း။ မီးရထားသံလမ်းဆုံလမ်း။ လမ်းငွေကမကောင်းသောလမ်းတို့တွင် အရှိန်ကိုလျော့မောင်းရမည်။	02

題號	答案	題目	分類編號
180	○	တဖက်ယာဉ်ငွေကတွင်ယာဉ်လာလွင် (သို့) ငွေကတွင်ယာဉ်နှစ်စီးရှိနေလွင် ကျော်တက်ခြင်းမပြုလုပ်ရ။	02
181	○	ငွေကားကျော်တက်ရာတွင် ဟွန်းနှစ်ချက်(အသံတို) (သို့) မီးပြပိုး။ ငွေကားမှအရှိန်လျော့ဘေးကပ်(သို့)လက်ဟန်(လက်သင်္ကေတ)ပြုမှ စတင်ကျော်တက်ရမည်။	02
182	○	ငွေယာဉ်မှ ယာဉ်မောင်းသည် ဟွန်းသံကားလွင် လမ်းငွေကအခြေအနေရင်းမှ အရှိန်လျော့ ဘေးကပ်ပေးပီး နောက်ယာဉ်အားကျော်တက်ခွင့်ပေးရမည်။	02
183	X	အရွေးကီးကိစ္စကောင်အမြန်မောင်းနှင်လိုပါက။ ရုံးကိစ္စဆောင်ရွက်သောမီးသတ်ယာဉ် (သို့) အစောင့်အကပ်ယာဉ်နောက်မှလိုက်ဂွေမောင်းနိုင်သည်။	00
184	X	ယာဉ်ထိန်းရဲလမ်းညွှန်ကားနေသည်အပြင် မီးပွိုင့်လည်းရှိသည် လမ်းဆုံလမ်းခွဲတွင် အချက်ပြ မီးပွိုင့်သာလွင်အဓိက ဖြစ်သည်။	02
185	○	ယာဉ်မောင်းသည် ဘယ်ညိုကွေ့လိုလွင် လမ်းဆုံမရောက်မှီ မီတာ၃၀အလိုတွင် ဘယ်ညိုကွေ့အချက်ပြမီး (သို့)လက်ဟန် (လက်သင်္ကေတ) ပြုရမည်။ အတွင်းယာဉ်ငွေက (သို့)ဘယ်ညိုကွေ့သည်ယာဉ်ငွေကသို့ ဖြောင်းလွင်လည်း လမ်းဆုံအလယ် ဘယ်ညိုကွေ့သည်အခါ လမ်းလုမမောင်းရ။	02
186	○	လမ်းလယ်ကွန်းဖြင့်အမြန်နှင့်အနှေးယာဉ်ငွေကခွဲထားသောလမ်းပေါ်တွင်။ အနှေးယာဉ်ငွေကတွင်မောင်းနှင်နေသောယာဉ်သည်။ ဝဲဘက်သို့ မကွေ့ ရ။	02
187	X	လမ်းလယ်ကွန်းဖြင့်အမြန်နှင့်အနှေးယာဉ်ငွေကခွဲထားသောလမ်းပေါ်တွင်။ အနှေးယာဉ်ငွေကတွင်မောင်းနှင်နေသောယာဉ်သည်။ ယာဘက်သို့ မကွေ့ ရ။	02
188	X	ယာဉ်များသောအဝိုင်းပတ်တွင် အပြင်လမ်းငွေကမှယာဉ်ကို ဦးစားပေးရမည်။	02
189	○	လမ်းဆုံလမ်းခွဲတွင် အထူးအခြေအနေအရ သတ်မှတ်ထားသော အမှတ်အသားမျဉ်း။ အမှတ်အသားပြဆိုင်းဘုတ် အတိုင်း သွားလာရမည်။	02
190	○	မော်တော်ယာဉ်သည်လူကူးလမ်းကိုဖြတ်ကျော်ရန်ချဉ်းကပ်စဉ် အမြန်နှုန်းလျော့ချရမည်။ လူကူးလမ်းပေါ်တွင်လမ်းလျှောက်ဖြတ်ကူးသူရှိကယာဉ်ရပ်နားဂွေလမ်းဖြတ်ကူးသူများကိုဦးစားပေးရမည်။	02
191	X	လူကူးလမ်းပေါ်တွင်လမ်းဖြတ်ကူးနေသူရှိပါကယာဉ်ကိုဖြေးညှင်းစွာမောင်းနိုင်သည်။	02
192	○	ယာဉ်သွားလမ်းကိုဖြတ်သောသံလမ်းအနီးမရောက်မီ။ တားဆီးမောင်းတံချထားပါက(သို့) သံလမ်းအစောင့်ကရပ်တန် ရန်အချက်ပြပါက မောင်းနေသောယာဉ်ကိုချက်ခြင်းရပ်ပေးရမည်။	06

汽車法規是非題

【緬甸文】

193	O	မီးရထားသံလမ်းလမ်းဆုံတွင် အချက်ပြဘတ်ပေးသံလည်းမမြည်။ အချက်ပြမီးလည်းမပြလွှင့် ယာဉ်မောင်းသည် ရပ်ကြည့်ပီး နှစ်ဖက်စလုံးရထားမလာမှ စတင်ဖြတ်ကူးရမည်။	06
194	X	ရထားသံလမ်းဖြတ်ကူးသည်အခါ ခြေရှုနောက်ယာဉ်နှစ်စီးကပ်မောင်းရမည်။	06
195	O	ထိန်းချုပ်ထားသောလမ်းတွင်သွားလာပါက သတ်မှတ်ထားသော စည်းကမ်းများလိုက်နာရမည်။	02
196	X	ထိန်းချုပ်ထားသောလမ်းတွင် ဖြတ်သန်းသွားလာပါက အချိန်မရွေးဝင်ထွက်သွားလာနိုင်သည်။	02
197	O	လမ်းကွေး။ ကုန်းတက်ခြင်း။ လမ်းကျဉ်း။ တံတားကျဉ်း။ ဥမင်လို့ခေါင်း အမှတ်အသားရှိသော လမ်းပိုင်း (ညှို့)ရထားသံလမ်းဆုံတွင် ဂယ်ကွေ့မကွေ့ရ။	02
198	X	နေရာကျယ်အဝန်းလုံလောက်ပါက ဂယ်ကွေ့ကွေ့နိုင်သည်။	02
199	O	ဂယ်မကွေ့ရအမှတ်အသား။ လမ်းလယ်မျဉ်း။ ကျော်မတက်ရအမှတ်အသားမျဉ်း။ လမ်းဋ္ဌကာမပြောင်း ရလမ်းပိုင်းတွင် ဂယ်မကွေ့ရပါ။	02
200	O	ဘယ်မကွေ့ရလမ်းပိုင်းတွင် ဂယ်မကွေ့ရ။	02
201	O	ဂယ်ကွေ့ကွေ့လွှင့် ယာဉ်ခေတ္တရပ်ပီး ဘယ်ကွေ့အချက်ပြမီး(ညှို့)လက်ဟန်ပြပီး လမ်းသွားလာယာဉ် မရှိမှကွေ့ရမည်။ လမ်းသွားလမ်းလာလူကိုလည်းဂရုပြုရမည်။	02

題號	答案	題 目	分類編號
202	O	ယာဉ်ကုန်းဆင်းမောင်းနှင့်စဉ် စက်ရပ်ဂွ အလွတ်ဂီယာဖြင့်မောင်းနှင်ရ။	02
203	X	ခါတ်ဆီကုန်သက်သာရန် ကုန်းဆင်းရာတွင် စက်ရပ်ဂွ အလွတ်ဂီယာနှင့်မောင်းနှင်ရမည်။	02
204	O	ယာဉ်သည်ကူးတို့ ဆိပ်ကမ်းသို့ ဖြတ်သန်းစဉ် အတင်းလှဂွဖြတ်တန်းဖြင့်မပြုရ အရင်ရောက်စနစ်ဖြင့် တန်းစီဂွဖြတ်သန်းရမည်။	02
205	O	ကုန်းတင်ကားကူးတို့ ဆိပ်ကမ်းသို့ ဖြတ်ကူးစဉ် ကုန်တင်ကားသထုပေါင်းအလေးချိန်သည် ဆိပ်ကမ်းသ သတ်မှတ်ထားသောအလေးချိန်ထက်ကျော်လွန်ပါက ကျော်လွန်သောအလေးချိန်ကိုထုတ်ဂွ ခွဲခြား ဖြတ်ကားရမည်။	02
206	O	ညပိုင်းမို ထဲကားမောင်းနှင်စဉ် အလင်းရရန် အနီးပြမီးကိုဖွင့်ရမည်။	02
207	X	ညပိုင်းမို ထဲကားမောင်းနှင်စဉ် အလင်းရရန် အဝေးပြမီးကိုဖွင့်ရမည်။	02
208	O	လမ်းကွေ့ ။လမ်းကျဉ်း။ ကုန်းဆင်းလမ်း နှင့်တစ်လမ်းမောင်းအမှတ်အသားရှိသောလမ်းများတွင်ယာဉ်နောက်မဆုတ်ရ။ သို့ သော် ကားရှောင်ပေးခြင်း။ ရပ်နားခြင်း (သို့) စတင်ထွက်ခွာရန်နောက်ဆုတ်ရမည်အခြေအနေမျိုးများကန် သတ်ချက်တွင်မပါဝင်ပါ။	02
209	X	ကားနောက်ဆုတ်စဉ် အခြားယာဉ်နှင့်လူကူးအား ဟွန်းရှည်ခါတီးဂွ သတိပေးရမည်။	02
210	O	လေယာဉ်ကွင်း။ ကားဂိတ်။ ဆိပ်ကမ်း။ ကျောင်းစသည်ပြည်သူပိုင်ဒေသများသထွက်ပေါက်တွင် ယာဉ်ရပ်နား ခြင်းမပြုရ။	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

211	O	ယာဉ်ဇွဲကာတစ်ခုအတွင်းမောင်းနှင်စဉ် အရှေ့မှယာဉ်သည်ခေတ္တရပ်နားရန် အရှိန်လွှော့ပါက ယာဉ် မောင်းသည်အချက်ပြမီးဖွင့်(သို့)လက်ဖြင့်အချက်ပြ ခြင်းဖြင့် နောက်ကားအားအချက်ပေးရမည်။	02
212	O	ကိုယ်ပိုင်ယာဉ်အား စီးပွားဖြစ်အငှားယာဉ်ဌာနတွင် ရပ်နားခြင်းမပြုရ။	02
213	O	အခြားယာဉ်များသွားလာခြင်းအား အတားအဆီးရှိနိုင်သောနေရာတွင် ယာဉ်ရပ်နားရမရ။	02
214	O	မတတ်နိုင်သောအခွကောင်းကောင်း ကုန်းပေါ်တွင်ယာဉ်ရပ်နားပါက လွှော့မကျရန်သတိထားဂ္ဂ ရပ်နားရမည်။	02
215	X	မိူ့ထဲလမ်းတွင်ကားပျက်ဂ္ဂယာဉ်ပိတ်ဆို မရှိမရှိနိုင်သောနေရာသို့ မရွေ့ နိုင်ချိန်တွင် ဘယ်ညာမီးအချက် ပြခြင်း(သို့) ဘယ်ကွေ့ မီးဖြင့်အချက်ပြဂ္ဂ ကားပျက်နေသည်အမှတ်အသားပြရန်မလို။	02
216	X	အကယ်ဂ္ဂမိူ့ထဲလမ်းတွင်ကားပျက်ဂ္ဂ ယာဉ်ပိတ်ဆို မရှိမဖြစ်စေနိုင်သောနေရာသို့ ကားကိုမရွေ့ နိုင်လျှင် ဟွန်းတီးဂ္ဂ အခြားယာဉ်များအား သတိပေးရမည်။	02
217	O	ကန် သတ်မရှိအမြင့်ဆုံးအရှိန်နှုန်း၄၀ကီလိုမီတာမောင်းနှင်နိုင်သောလမ်းတွင် ကားစက်ချို့ယွင်းမရှိဖြစ် ဂ္ဂ ယာဉ်ပိတ်ဆို မရှိမရှိနိုင်သောနေရာသို့ ရွေ့ ဖြောင်းမရလျှင် ကားအနောက်၅-၃၀မီတာအကွာရှိလမ်း ပေါ်တွင် ကားပျက်အမှတ်အသားကို ထားရမည်။	02
218	O	ညပိုင်းလမ်းမီးနှင့်အလင်းမရှိသောနေရာတွင်ယာဉ်ရပ်နားပါက ယာဉ်ရပ်နားမီးသို့ မဟုတ် အလင်းပြန် အမှတ်အသားဖြင့် အချက်ပြရမည်။	02
219	X	ညပိုင်းလမ်းမီးနှင့်အလင်းမရှိသောနေရာတွင်ယာဉ်ရပ်နားပါက ယာဉ်ရပ်နားမီးသို့ မဟုတ် အလင်းပြန် အမှတ်အသားဖြင့် အချက်ပြရန်မလို။	02
220	O	ယာဉ်ရပ်နားဂ္ဂအပြင်သို့ ထွက်ရန်ကားတံခါးဖွင့်လိုပါက သွားလာသူနှင့်ယာဉ်များအားဦးစားပေးသွား လာရမည်။	02
221	O	ယာဉ်ရပ်နားချိန်။ နေရာ။ အနေအထားနှင့် ကားအမျိုးအစားများအား ယာဉ်ထိန်းသို့ မဟုတ်ရဲသေ ကန် သတ်မရှိကို လိုက်နာရမည်။	02

題號	答案	題目	分類編號
222	O	မီးသတ်ကား။ ရဲကားများ တာဝန်အရခေတ္တယာဉ်ရပ်နားခြင်းနှင့် ယာဉ်ရပ်နားရာနေရာကန် သတ်မရှိမရှိ။	02
223	O	အန္တရာယ်ရှိသောကုန်ပစ္စည်းများသယ်ဆောင်ရာတွင် ကားခေါင်းနှင့်ကားနောက်တွင် အန္တရာယ်ရှိအမှတ် အသားချိတ်ဆွဲရမည်အပြင် ကန် သတ်ထားသောလမ်းဧကောင်းနှင့် အချိန်အတွင်းမောင်းနှင်ရမည်။	02
224	X	ညပိုင်းသို့ မဟုတ် မြူနှင့်။ မိုး။ သဲမှန်တိုင်းဖြစ်စဉ် လမ်းဘေးယာဉ်ရပ်နားပါက ယာဉ်ရပ်မီးနှင့် အလင်းပြန်အမှတ်အသားပြရန်မလို။	02
225	O	လူသတ်မရှိ။ လူသက်မရှိ။ မမြတ်မရိ။ ခိမ်းခြောက်ဂ္ဂဥစ္စာပစ္စည်းလူယူခြင်း။ ပြန်ပေးဆွဲခြင်းစသည်ဖြစ်မရှိ များကျားလွန်အပြစ်ပေးခံရသူများ အငှားယာဉ်မောင်းအလုပ်လိုင်စင်ရှောက်ခွင့်မပြု။	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

226	O	တစ်နာရီ၄၀ကီလိုမီတာနုန်းထက်မောင်းနှင်နိုင်သောလမ်းတွင် ကားစက်ချို့ယွင်းမရှိဖြစ်ပါက ကားနောက်၃၀-၁၀၀မီတာတွင် ကားပျက်နေသည့်အမှတ်အသားအား လမ်းပေါ်တွင်ထားရမည်။	02
227	X	၂၀၀၇နှစ်၂လပိုင်းမှစ၍ အကြီးစားကုန်တင်ယာဉ်လိုင်စင်ရရှိသူသည် အဆက်တွယာဉ်လိုင်စင်ဖြေဆိုနိုင်	02
228	O	အကြီးစားခရီးသည်တင်ဆောင်ယာဉ်လိုင်စင်ရရှိယာဉ်မောင်းသည် အကြီးစားကုန်တင်ကား။ အစားထိုးကုန်တင်ကား။ ကုန်တင်နှင့်လူတင်နှစ်မျိုးသုံးယာဉ်။ ကုန်သေတ္တဆွဲယာဉ်။ အသေးစားယာဉ်နှင့် အသေးစားစက်စက်ဘီးများအား မောင်းနှင်နိုင်သည်။	02
229	O	အကြီးစားကုန်တင်ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ရရှိသူသည် ယာဉ်ငယ်နှင့် အသေးစားစက်စက်ဘီးအား မောင်းနှင်နိုင်သည်။	02
230	O	ဆုံးဖြတ်ချက်ချသူသေပြစ်ခံရမှုမှတစ်ဆင့် ကိုမကျေနပ်က။ မရှိလပြစ်ခံရသူသေဌာနကိုတရားခံအဖြစ်သတ်မှတ်ရာ ဒေသအုပ်ချုပ်ရေးတရားရုံးတွင်တရားစွဲဆိုနိုင်သည်။	02
231	O	အသက်မွေးဝမ်းငွေကင်းယာဉ်မောင်းလိုင်စင်လက်ဝယ်ရှိပီးအသက်၆၀ မပြည့်သေးသောယာဉ်မောင်းသည်လိုင်စင်ထုတ်ပေးသောနေ့မှ ၃ နှစ်ပြည့်တိုင်တစ်နှစ်အစစ်ဆေးခံရမည်။	02
232	O	ကုန်တင်ကားကုန်ပစ္စည်းတင်ဆောင်ရာတွင် ကားအကျယ်ထက်မကျော်လွန်ရ။	02
233	O	ကုန်တင်သေတ္တာပါကဖြင့် ကုန်တင်ဆောင်ပါက ကုန်တင်သေတ္တာထက်မကျော်လွန်ရ။	02
234	O	အနွေးယာဉ်မောင်းသူ။ လမ်းသွားလာသူများသည် သတ်မှတ်ချက်အရ ယာဉ်အနွယ်ကင်းရှင်းရေးပညာပေးသင်တန်းတက်ရန် လက်မခံလွှင့် ခွင့်ငွေတပရမည်။	02
235	O	ယာဉ်မောင်းနေသူသည် မီးသတ်ယာဉ်။ အရေးပေါ်လူနာတင်ယာဉ်နှင့်အစောင့်အောက်ယာဉ်တို့ ညွှန်သည့်ကားလွှတ်ချက်ဖြင့်ရှောင်မပေးလွှင့် (သို့) မင်းယာဉ်နောက်မှကပ်လျက် အမြန်မောင်းလိုက်မောင်းလွှင့်ခံရမည်။ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် ၃ လ ပိတ်သိမ်းခံရမည်။	02
236	O	လမ်းဖွဲ့ကီးသလမ်းဆုံတွင် ညာကွေ့လိုပါက လမ်းဆုံမရောက်မီ ၃၀မီတာခန့် တွင် ကွေ့၍မည့်အချက်ပြမီး သို့ မဟုတ် လက်ဖြင့် ပြသရမည်။ အပြင်ဘက်ယာဉ်ငွေကား။ ညာကွေ့၍မည့်ယာဉ်ငွေကား သို့ မဟုတ် အနွေးမောင်းယာဉ်ငွေကားသို့ ကြောင်းလွှဲမောင်းနှင်၍ လမ်းဆုံဝရောက်မှ ညာဘက်ကွေ့ပါ။	02
237	O	ယာဉ်မောင်းသူသည်ယာဉ်စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်၍ ယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်ပါက ယာဉ်လိုင်စင်သိမ်းမည့်အပြင် လမ်းအနွယ်ကင်းရှင်းရေးဟောကြားပွဲလည်း တက်ရောက်နားထောင်ရမည်။	02
238	O	လမ်းမဆိုသည်မှာလမ်း။ လမ်းငယ်။ လမ်းကား။ ကွင်းပြင်။ လူသွားလမ်းနှင့် ပြည်သူသွားလာနိုင်သော နေရာကိုဆိုလိုသည်။	02
239	O	ယာဉ်မောင်းသည်အရက်အား သက်မှတ်စံနှုန်းထက်ကျော်လွန်စွာသောက်သုံး၍ ယာဉ်တိုက်မရှိဖြစ်ပါက သူတပါးအားခွင့်ပြုထုတ်ပေးသည့် မဟုတ် သေဆုံးပါက ခွင့်ငွေပေးဆောင်ရုံသာမက ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်အားသိမ်းပီး လိုင်စင်ထက်တစ်နှစ်အတွင်းမပြု	02

題號	答案	題目	分類編號
----	----	----	------

汽車法規是非題

【緬甸文】

240	X	ယာဉ်မောင်းသူသည် အရက်သောက်သုံးမရှိစစ်ဆေးခြင်းကို ငြင်းပယ်ပါက နှိပ်စားခံရပေးဆောင်ရမည်။	02
241	O	မော်တော်ယာဉ်ဟိုင်းဝေးမဟုတ်သော အမြန်လမ်းမသွားမန်လမ်းအပိုင်းတွင် မောင်းနှင်နေစဉ် ယာဉ်မောင်း။ ရှေ့ထိုင်ခုံတွင် ထိုင်သူ (သို့) ယာဉ်ငယ်သော နောက်ထိုင်ခုံတွင် ထိုင်နေသူသည် ထိုင်ခုံခါးပတ်ပတ်မထားလွှင့်ယာဉ်မောင်းအား ထိုင်ဝမ်းဒေါ်လာ ၁၅၀၀ နှိပ်စားဆောင်စေရမည်။	02
242	O	ကားမောင်းသူသည် အရက်သောက်ပီပီး ကားမောင်းပါက အယ်လကိုဟော အပျစ်ဒီဂရီမှာ စွဲကျွန်းထက်မြင့်လွှင့် ထိုင်ဝမ်းဒေါ် ၃၀၀၀၀-၁၂၀၀၀၀ ယွမ် ငွေခွင့်ချမှတ်ပီပီး မော်တော်ကားနှင့် ကားမောင်းလိုင်စင်ကို ထိန်းချုပ်ရမည်။	02
243	O	အရက်သောက်ပီပီးယာဉ်မောင်းနှင့်သူသည် အယ်လကိုဟောပါဝင်မရှိပမာ သတ်မှတ်စံနှုန်းထက်ကျော်လွန်လျှင် ထိုင်ဝမ်းဒေါ် လာ ၁၅၀၀၀-၉၀၀၀၀ နှိပ်စားဆောင်ရမည်။ မောင်းမောင်းနှင်သော ယာဉ်အား ချက်ခြင်း ထိန်းသိမ်းခံရပီပီး ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်တစ်နှစ်ပိတ်သိမ်းခံရမည်။	02
244	O	အသက် ၁၄ နှစ်မပြည့် သေးသော လူငယ်သည် ယာဉ်စည်းကမ်းမလိုက်နာပါက ယာဉ်ထိန်းသိမ်းရေးဥပဒေအရ ၎င်းသမိဘသို့ မဟုတ် အုပ် ထိန်းသူအား နှိပ်စားနိုင်သည်။	02
245	O	အကြီးစားယာဉ်များ သတ်မှတ်ထားသည့် အတိုင်း ယာဉ်သွားလာမရှိမှတ်တမ်းတင်စက် ပုံမှန်မလည်ပတ်ခြင်းမရှိသို့ မဟုတ် ယာဉ်သွားလာမရှိမှတ်တမ်းတင်စက်အား အလွဲသုံးစားပြုလုပ်ပါက နှိပ်စားပြင်စစ်ဆေးခြင်းကိုခံရမည်။	02
246	O	ယာဉ်ငယ်အမောင်းလိုင်စင်ဖြင့် အကြီးစားယာဉ်မောင်းနှင့်လွှင့် ယာဉ်မောင်းပိုင်နှင့် ယာဉ်မောင်းတစ်စီးကို နှိပ်စား ၄၀၀၀၀-၈၀၀၀၀ ထိ တပ်မည်အပြင် ယာဉ်စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်မရှိ တစ်ခါမှတ်ခံရမည်။	02
247	O	အသက် ၁၈ မပြည့်။ ယာဉ်လိုင်စင်မရှိသူသည် ယာဉ်အသေးစားသို့ မဟုတ် ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်ပါက နှိပ်စားဆောင်ရမည်အပြင် ယာဉ်မောင်းသူနှင့် ယင်းသမိဘသို့ မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူအား တွဲပိုင်နက်လမ်းစည်းကမ်းမလိုက်နာရေးသင်းတန်းပေးမရှိ ကိုသက်ရောက်သင်ယူရမည်။	02
248	X	သတ်မှတ်ထားသည့် အလေးချိန်ထက် ကျော်လွန်စွာ တင်ဆောင်ခြင်း(သို့) တံတားဖြတ်ကျော်ရာတွင် ကန် သတ်ထားသော အလေးချိန်ထက် ကျော်လွန်ပါက နောက်မဖြစ်ရန် သတိပေးခြင်း(သို့) ဖြတ်သန်းခွင့်ပြုသည့် အလေးချိန်ထက် ကျော်လွန်နေပါက ယာဉ်ပိုင်ရှင်အား နှိပ်စား ၁၀၀၀၀ ပေးဆောင်ရမည်။	02
249	O	ယာဉ်မောင်းနှင့်ရာတွင် ကန် သတ်ထားသည့် ဦးတည်ချက်အတိုင်း မောင်းနှင်ရမည်။ စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်ပါက နှိပ်စားဆောင်ရမည်အပြင် စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်သည့် အမှတ်မှတ်ခြင်းခံရမည်။	02
250	O	လူသွားလမ်းတွင် ယာဉ်မောင်းနှင့်ပါက နှိပ်စား အပြင် စည်းကမ်းမလိုက်နာသည့် အမှတ်မှတ်ခံရမည်။	02
251	X	ယာဉ်မောင်းသည် မီးပွိုင့်မီးနီဖြတ်သန်းပါက နှိပ်စားဆောင်ခွင့် စည်းကမ်းမလိုက်နာမရှိမှတ်ချက် သုံးချက်ပေးရန်မလို။	02
252	O	ဘယ်ဘက်ကွေ့ ခွင့်မပြုသော လမ်းတွင် ဂယ်ကွေ့ ကွေ့ ခွင့်မပြု စည်းကမ်းမလိုက်နာပါက နှိပ်စားအပြင် စည်းကမ်းမလိုက်နာ သည့် အမှတ်မှတ်ခံရမည်။	02
253	X	အပိုင်းပတ်ရာတွင် ပတ်မောင်းရန်အလုပ် မပြုလုပ်လမ်းကျဉ်းမှပတ်မောင်းသည်။ နှိပ်စားဆောင်ရခြင်းမရှိဘဲ စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်ခြင်းမှတ်တမ်းတင်ခြင်းလည်းခံရမည်မဟုတ်ပေ။	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

254	O	အရှေ့ ယာဉ်မှဖြည်းဖြည်းဘေးကပ်မောင်းနှင်၍ ကျော်တက်ခွင့်မပေးမီ ကားကျော်တက်ပါက နှိပ်ငွေ ပေးဆောင်ရမည်။	02
-----	---	---	----

題號	答案	題 目	分類 編號
255	X	ယာဉ်မောင်းသူသည်တစ်နှစ်အတွင်း ယာဉ်စည်းကမ်းမလိုက်နာမရှိချက်ထက်ကျော်လွန်လွှင့် လိုင်စင် တစ်လသာသိမ်းသောငှာကား လမ်းစည်းကမ်းလိုက်နာရန်မလို။	02
256	X	ယာဉ်မောင်းသည် သက်မှတ်စံနှုန်းထက်ကျော်လွန်စွာအရက်သောက်သုံး၍ ယာဉ်မောင်းနှင်ပါက စည်း ကမ်းမလိုက်နာမရှိမှတ်ချက်နှစ်ချက်ပေး၍ နှိပ်ငွေပေးဆောင်ရန်မလို။	02
257	X	လမ်းစည်းကမ်းမလိုက်နာမရှိအမှတ်အသားသည် ယာဉ်လိုင်စင်တွင်မှတ်သားခြင်းမရှိသဖြင့် လမ်းစည်း ကမ်းလိုက်နာရန်မလို။	05
258	O	၃လအတွင်းလမ်းစည်းကမ်းမလိုက်နာမရှိအမှတ် ၃မှတ်ထက်ကျော်လွန်ပါက ယာဉ်မောင်းခွင့်လိုင်စင်အား တစ်လခွာ ထိန်းသိမ်းခံ ရမည်။	02
259	O	ဥမင်လွှဲခေါင်းအတွင်း ယာဉ်ရပ်ခြင်း။ ယာဉ်ခေတ္တရပ်နားခြင်း။ ကားနောက်ဆုတ်ခြင်းနှင့် ကားကျော် တက်ခြင်း မပြုရ။	03
260	O	ဥမင်လွှဲခေါင်းအတွင်းယာဉ်မောင်းနှင်ရာတွင် ယာဉ်လမ်းကန် သတ်မှတ်အမှတ်အသားအတိုင်း လိုက် နာမောင်းနှင်ရမည်။	03
261	O	ဥမင်လွှဲခေါင်းအတွင်းယာဉ်မောင်းနှင်ရာတွင် သတ်မှတ်ထားသည်ယာဉ်မောင်းနှင်နည်းအတိုင်း လိုက်နာရမောင်းနှင်ရမည်။	03
262	X	ဥမင်လွှဲခေါင်းအတွင်းယာဉ်ရရှိထွေးမရှိသို့ မဟုတ် အရေးပေါ်ကိစ္စဖြစ်ပါက ပြန်လည်ဂွေ့ပီး အမြန်ဆုံးထွက်ခွာရမည်။	03
263	X	အဝေးပြေး(အမြန်မောင်း)လမ်းတွင် အမြန်မောင်းနှင်သောလမ်းငှာကားသည် အဓိကယာဉ်လမ်းငှာကား ထွက်ပေါက်သည့် ညာဘက်တွင်ရှိသည်။ ယင်းသည်ယာဉ်မောင်းအားအဓိကယာဉ်လမ်းငှာကားမှ ထွက် ခွာဂွေ့အမြန်မောင်းနှင်ရန်ဖြစ်သည်။	04
264	X	အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှတစ်ဆင့် အနားမောင်းယာဉ်လမ်းငှာကားသည် အဓိကယာဉ်လမ်းငှာကား သို့ ညာဘက်တွင်ရှိသည်။ ယင်းသည်ယာဉ်မောင်းအား အဓိကယာဉ်လမ်းငှာကားအတွင်းအရှိန်လျှော့ဝင်ရန် ဖြစ်သည်။	04
265	O	အဝေးပြေးလမ်းမတွင်မောင်းနှင်ပါက ယာဉ်လမ်းငှာကားခွာဂွေ့ ပတ်မောင်းနှင်ခြင်းနှင့် အခြားယာဉ်လမ်းငှာကား သို့ လမ်းဘေးတွင်ပြန်ကျော် ဂွေ့ မောင်းနှင်လို မရ။	04
266	O	အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှတစ်ဆင့်မောင်းနှင်ပါက အထူးအငှာကားအရာငှာကား အရှိန်လျှော့ခြင်းမှလွှဲ၍ ရုတ်တရက်အရှိန်လျှော့ခြင်း(သို့)လမ်းခေတ္တယာဉ်ရပ်နားခြင်း(သို့)ယာဉ်ရပ်နားခြင်းမပြုရ။ (အဝေးပြေးလမ်းစည်းကမ်း၁၀)	04

汽車法規是非題

【緬甸文】

267	X	အဝေးပြေးလမ်းမှူးကီးသု အရှိန်လွှော့မောင်းနှင်သောလမ်း(သို့) တစ်လမ်းမောင်းလမ်းဆုံတွင် ကား ကျော်တက်ခြင်းမပြုရ၊ သို့ သော်အမြန်မောင်းနှင်နိုင်သောလမ်းဧကတွင် အရှေ့မှ ယာဉ်သည်နှေး ကွေးစွာမောင်းနှင်ပါက ကားကျော်တက်နိုင်သည်။	04
268	X	အဝေးပြေးလမ်းမသု လမ်းဧကပြောင်းလဲမရှိ သည် အဓိကယာဉ်လမ်းဧကသညာဘက်တွင်ရှိပီး အဓိ ကယာဉ်ဧကအတွင်းဝင်ရောက်ရန် အရှိန်တိုးမောင်းနှင်နိုင်သော ယာဉ်လမ်းဧကဖြစ်သည်။	04
269	X	လမ်းဆုံသည် အဓိကယာဉ်လမ်းဧကသညာဘက်တွင်ရှိပီး အဓိကယာဉ်ဧကမှထွက်ရန် အရှိန်လွှော့ မောင်းနှင်ရသော ယာဉ်လမ်းဧကဖြစ်သည်။	04
270	O	အရှိန်လွှော့မောင်းနှင်လမ်းဧကသည် အဓိကယာဉ်လမ်းဧကသညာဘက်တွင်ရှိပီး အဓိကယာဉ်ဧကအတွင်းမှထွက်ခွဲရန် အရှိန်လွှော့မောင်းနှင်ရသော ယာဉ်လမ်းဧကဖြစ်သည်။	04
271	O	လူနှင့်ကုန်တင်ယာဉ်။ အဆက်တွဲယာဉ် ကုန်တင်ဂွ အလေးချိန်ချိန်စဉ် အမှတ်အသား။ သတ်မှတ်မျဉ်း အတိုင်းမောင်းနှင်ဂွ အလေးချိန်ချိန်သောနေရာတွင် ရုတ်တရက်ဘရိတ်မအုတ်ရ။	04
272	O	အဓိကယာဉ်ဧကသည် လမ်းသုအလယ်ရှိယာဉ်ရှေ့ သို့ တည်တည်သွားလမ်းဧကဖြစ်သည်။	04

題號	答案	題目	分類編號
273	X	အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှူးကီးတွင် ယာဉ်မောင်းနှင်ပါက ကွေ့ ကောက်ဂွမောင်းနှင်ခြင်း(သို့)လမ်းဘေး တွင်းဂငယ်ကွေ့ ကွေ့ ဂွ မောင်းနှင်ဂွရသည်။	04
274	X	အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှူးကီးတွင်ယာဉ်မောင်းနှင်ပါက အမြန်မောင်းလမ်းဧက။ အနှေးမောင်းလမ်းဧကနှင့် တစ်လမ်းမောင်းလမ်းလမ်းဆုံတွင် ကားကျော်တက်ဂွရသည်။	04
275	O	အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှူးကီးတွင်မောင်းနှင်ပါက အဝေးပြေးလမ်းမှူးကီးသု သတ်မှတ်ထားသောလမ်းစည်းကမ်းလိုက်နာရမည်အပြင် လမ်းအနှုရယ်ကင်းရေးအတွက် လက်တွေ့ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည်။	04
276	O	ဟိုင်းဝေးလမ်းမှူးကီးဆိုသည်မှာ ယင်းသုဝင်။ထွက်ပေါက်ကို ကန် သတ်ထားပီး လမ်းအလယ်မှ နှစ်လမ်းမောင်းအဖြစ်ခွဲထားကာ။ ယင်းသုအစနှင့်အဆုံးမှလွဲဂွ အခြားလမ်းများနှင့် အဆင်ခွဲနည်းဖြင့်သာဆုံထားသည် ကားလမ်းမျိုးဖြစ်သည်။	04
277	X	ဟိုင်းဝေးလမ်းပေါ်တွင်အနှေးယာဉ်ဧက။အမြန်ယာဉ်ဧက။လူသွားလမ်းနှင့်မျဉ်းကားများရှိသည်။	00
278	O	ဆိုသည်မှာ ဟိုင်းဝေးနှင့်ဖရီးဝေး(အမြန်)တိုဉ်အုကား။ ဟိုင်းဝေး(သိုဉ်)ဖရီးဝေးနှင့် အခြားလမ်းတိုဉ်အုကား ဆက်သွယ် ရာတွင် ပတ်ကွေ့ဉ်သည်လမ်းမျိုးဖြင့် အဆင်ခွဲဖြီး ငှင်းတိုဉ်ကိုဆိုစေသည် အစိပ်အပိုင်းဖြစ်သည်။	04
279	X	အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှူးကီးတွင် လမ်းအလယ်လမ်းခွဲနေရာတွင် ဂငယ်ကွေ့ ကွေ့ လို ရ။	04
280	O	အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှူးကီးသုနယ်မြေသည် လမ်းအသုံးပြုခြင်းနယ်နိမိတ်နှင့် အခြားလမ်းများသု ဆက်စပ်မရှိဖြင့် ခွဲခြားထားသည်။	04
281	O	အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှူးကီးတွင်မောင်းနှင်စဉ် အရေးပေါ်ကိစ္စဖြစ်ပွားရာ ဆက်လက်မမောင်းနှင်နိုင်သောအခါ ယာဉ်အားလမ်းကြွကီးမှ လမ်းဘေးသို့ လွှော့သွားဂွ လာရောက်ကယ်ဆယ်ခြင်းကိုစောင့်ရမည်။	04

汽車法規是非題

【緬甸文】

282	O	အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှူးကီးတွင် ကားပျက်ဂွလမ်းဘေးတွင်းရပ်နားပါက ၂ထက်ပိုဂွမရပ်ရ။	04
283	O	အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှူးကီးတွင်မောင်းနှင်ရာ သတ်မှတ်ထားသောနေရာဒေသမှလွဲဂွ ယာဉ်လွှောက်ရပ်နားဂွ ခရီးသည်အတက်အဆင်းပြုခြင်း(သို့) ကုန်တင်ကုန်ချပြုလုပ်ခြင်းမပြုရ။	04
284	O	အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှူးကီးသယာဉ်မောင်းအမှတ်အသားသည် အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှူးကီးသ အထူးအမှတ်အသားမှလွဲဂွ အချို့ အမှတ်အသားသည် သာမန်ယာဉ်မောင်းအမှတ်အသားများဖြစ်သည်။	05
285	O	အဝေးပြေး(အမြန်)လမ်းမှူးကီးသ အလယ်ခွဲခြားဒေသသည် နှစ်လမ်းမောင်းသွားလာရန်ခွဲခြားသော အလယ်မျဉ်းဒေသဖြစ်သည်။	04
286	X	ဟိုင်းဝေးလမ်းမပေါ်တွင်မောင်းနှင်နေစဉ်။ အထွက်လမ်းဆုံကိုကျော်လွန်မောင်းခွဲလျှင် ချက်ခြင်းနောက်ပြန်ဆုတ် (သို့) ဂယ်ကွေ့ ကွေ့ ဂွအထွက်လမ်းဆုံသို့ မောင်း နှင်နိုင်သည်။	04
287	O	ဟိုင်းဝေး။ဖရီးဝေးကားလမ်းကီးကပ်ရေးဌာန။ နိုင်ငံအဆင့်လမ်းသည် ထိုင်ဝမ်ဒေသနိုင်ငံအဆင့်အဝေးပြေးကားလမ်း ဗျူရို (ဗိုလ်)နှင့်ဆိုင်သည်။ ပြည်နယ်အဆင့်လမ်းသည် ကုန်းလမ်းသယ်ယူပို့ခွဲဆောင်ရေးဗိုလ်ချုပ်နှင့်ဆိုင်သည်။	04
288	O	အဝေးပြေး (အမြန်)ပြေးကားလမ်း မိုင်နုန်းကန်၌သတ်ချက်အတိုင်း မောင်းနှင်ရမည်။	04
289	X	ဆလင်ဒါအငွေထုတ်လုပ်ခရိန်း ၅၅၀ ကုဗစင်တီမီတာအထက်ရှိသောလေးလံသည် မော်တော်ယာဉ်ကီးများသည်စွမ်းဆောင်ရည်မြင့် မားပီးယာဉ်မောင်းသည်လည်း ကွမ်းကျင်သောကောင်ဟိုင်းဝေးနှင့်အမြန်လမ်းမှူးကီးပေါ်တွင် မည်သည်လမ်းပိုင်း။ မည်သည်အချိန်ပိုင်းတွင်မဆိုမောင်းနှင်နိုင်သည်။	04
290	X	အင်ဂျင်မြင်းကောင်ရေးအား ၁၂၀၀ကုဗစင်တီမီတာ (C ၏ C ၏အထက်အကီးစား ဆိုင်ကယ်သည်) အမြန်လမ်းပေါ် မောင်းနှင်ခြင်းအပိုင်ကယ်အသစ်သို့မဟုတ် အဟောင်းတို့၌သည်အဝေးပြေးလမ်းပေါ် တက်ခွင့်မရှိ။	04

題號	答案	題 目	分類編號
291	X	ဟိုင်းဝေးကားလမ်းမောင်းနုန်း ကန်၌သတ်ချက်သည် အမြန်ဆုံး၁နာရီ၁၂၀ကီလိုမီတာဖြစ်သည်။	04
292	O	ဟိုင်းဝေး။ဖရီးဝေးကားလမ်းတွင် မောင်းနှင်ချိန် ရေ။ဘက်ထရီ။လောင်စာ တို၌မပြတ်စေရ။	04
293	X	ကားလမ်းပေါ် မောင်းနှင်ချိန်အတွင်း ကားပျက်လွှင် သို့မဟုတ် အခြားအန္တရာယ်ကောင် ယာဉ်ကပ်သည်အချိန်တွင် ကားကိုခွဲရပဂွရသည်။ သို့မဟုတ် လမ်းဘေးတွင် သွားရပ်ဂွရသည်။	04
294	O	ဟိုင်းဝေး။ဖရီးဝေးကားလမ်းသ အတွင်းလမ်းကောင်သည် ကားကျော်မောင်းခွင့်ရသည် လမ်းကောင် ဖြစ်သည်။ သို့၏သော်ကားလမ်း မှုကပ်သည်အချိန်တွင်ကားငယ်သည် မင်းလမ်းကောင်ခွင့်ပြုသည် အမြင့်ဆုံးမိုင်နုန်းအတိုင်း မောင်းခွင့်ရသည်။	04
295	O	ဟိုင်းဝေးကားလမ်း။ အမြင့်ဆုံးမိုင်နုန်း ၁နာရီလွှင်၂၀ကီလိုမီတာအထက် မောင်းခွင့်ရသည်လမ်းတွင် ယာဉ်ငယ်သည် ကားအမြန်၁နာရီ၈၀ကီလိုမီတာအောက် မောင်းပါက ကားအပြင် လမ်းကောင်မောင်းသင့်သည်။ မင်းနောက်ဘေးကားလမ်းရှိအပြင် လမ်းကောင်ကိုခေတနာသုံးပြုဂွ အမြေ့ကားကိုကျော်မောင်းသင့်သည်။	04

汽車法規是非題

【緬甸文】

296	X	ဟိုင်းဝေးကားလမ်း အနားယူဂိတ်တွင်အနားယူသည်ကားများ ၁၂နာရီထက်ကျော်လွန်ရပ်နားခြင်းခွင့်မပြု	04
297	O	သာမန်ရာသီဥတု အဝေး(အမြန်)ပြေးကားလမ်းတွင် မောင်းနှင်ချိန် ကန်သတ်ချက် မိုင်နှုန်းအတိုင်း မောင်းနှင်ရမည်။	04
298	X	မြူနင်း။ အခိုးအငွေ့၍မိုးကီး။လေ့ကီမှာသည်အချိန် အဝေး(အမြန်)ပြေးကားလမ်းတွင် မောင်းသည်ကားများအနှေးဆုံး မိုင်နှုန်း ၆၀ကီလိုမီတာအထက်မောင်းရန်သတ်မှတ်ထားသည်။	04
299	O	တလမ်းမောင်းလမ်းနှင့် အနှေးအမြန်ပြောင်းမောင်းသည်၌ ကားလမ်းမောင်းသည်ကားများ သတ်မှတ်ထား သည်အမှီနထက်ကျော်မမောင်းရ။	04
300	O	ဟိုင်းဝေး(သိ၌)ဖရီးဝေးကားလမ်းတွင် ကားမောင်းသည်အခါ မိုင်နှုန်းကျော်ကာ အပြိုင်အဆိုင်မမောင်းရ။	04
301	O	ကားအမြန်မောင်းနှင်စဉ်ကားမောင်းသူသည် စိတ်လျှပ်မှာတတပြီးကားလမ်း အနောက်အယှက်နှင့် ကျသည်အခါ ကားကိုပုံမှန်မမောင်းနိုင် ဖြစ်တတ်သည်။	05
302	X	ကားအမြန်မောင်းနှင်စဉ် ယာဇ္ဇာဏ်းသူသည် အရေးပေါ်အဖြစ်အပျက်ကို ဖြေရှင်းနိုင်သည်အင်အားရှိသည်။	05
303	X	ကားအမြန်မောင်းနှင်စဉ် ကားမောင်းသူ၏အမြင်အားသည် သာမန်အချိန်အမြင်အား အတိုင်းမထူးခြားပေ။	05
304	O	ကားအမြန်မောင်းနှင်စဉ် ကားမောင်းသည် ဘယ်ညာနှစ်ဖက်ကမောင်းနေသည် ကားများကိုအထူး သတိထားရမည်။	05
305	O	လမ်းကျယ်ပြီးအနိမ့်အမြင့်အကွေ့အကောက်ရှိသည် ဟိုင်းဝေး။ဖရီးဝေးကားလမ်းတွင်ကားမောင်း သူသည်ကန်သတ်သည် မိုင်နှုန်းမကျော်စေရန် ကားကိုအချိန်မမောင်းအထူး သတိထား ပြီးမောင်းရမည်။	05
306	O	အမြန်နှုန်းဖြင့်မောင်းနှင်နေစဉ်ကားတာယာသည်အပူချိန်မြင့်မားပြီးလိမ်တွန် ပုံပြောင်းသွားနိုင်စွာတာယာပန်းကောင်းမွန်ရန်လိုအပ်မည်။ တာယာသည်ဖိအားပုံမှန်ခံနိုင်သောတာယာဖြစ်ရမည်။ မှသာတာယာပေါက်ကွဲခြင်းမှကာကွယ်နိုင်မည်။	00
307	O	ကားအမြန်မောင်းလမ်းနှုန်းကင်းမှ အဓိကလမ်းနှုန်းကင်းသို့ကူးသည်အခါ အချက်ပြမှီးပြမှီး အနှုတ်ကင်းသည် အကွာအဝေးရှိမသတ်ထားရမည်။	05
308	O	ဟိုင်းဝေး။ဖရီးဝေးကားလမ်းသို့ဝင်စဉ် အကယ်ဂွဗေးအနားက အဓိကလမ်းနှုန်းကင်းတွင်ကားအလွန်များပြီး သင့်တော်သည်အချိန် အနှုတ်ကင်းစွာ ကားလမ်းနှုန်းကင်းထဲဝင်နိုင်သေးလွှင်အချိန်ဖြင့် မောင်းသည် လမ်းနှုန်းကင်းအချိန်လျော့စွာ အခွင့်အရေးစောင့်ရမည်။	05

題號	答案	題目	分類 編號
309	O	ကားလမ်းနှုန်းကင်းကူးသည်အခါ မိမိအမြင်အနောက်ကားသိစေဖို့ကိုတင်ပြီးအချက်ပြမှီးပြမှည်။ အနှုတ်ကင်းဖို၌ ဘယ်ညာနှစ်ဖက်ကမောင်းနေသည် ကားများကို သတိထားရမည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

310	X	ယာဉ်အောင်းနေစဉ် ဘေးကားလမ်း ကားအချက်ပြမီးပြကာမြင်တာနဲ့ မိမိကားကိုမကျော်နိုင်အောင် ကားကိုအ✓အမှန်နှင့်ဖြင့်ပြီးမောင်းရမည်။	05
311	O	ယာဉ်က ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းတွင်မောင်းစဉ် အ✓အမှန်ကားနှင့် အန္တရာယ်ကင်းသည်အကွာအဝေး ဖြစ်ရမည်။ ကားအ✓အမှန် ၁နာရီလွန် ၉၀ ကီလိုမီတာမောင်းစဉ် အ✓အမှန်ကားနှင့် အကွာအဝေး ၄၅မီတာအထက် ဖြစ်စေရမည်။	04
312	X	ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းမောင်း စဉ်ထွက်ပေါက်ကျော်သွားပါကကားချက်ချင်းရပ်ရမည်။ သို့မဟုတ်ကားနောက်ဆုတ်မောင်းရမည်။	04
313	O	ဟိုင်းဝေး (သို့) အမြန်လမ်းမှူးပေါ်တွင်ယာဉ်မောင်းနေစဉ်ရုတ်တရက်ကားချို့ ယွင်းချက်ဖြစ်ပေါ်ပါက ဘေးဝန်ကျင့်ရုံယာဉ်များသေအခြေအနေကိုသတိထားသင့်သည်။ အချက်ပြမီးပြဂ္ဂ ဘေးဘက်ယာဉ်နှုတ်ဆီသို့ ကူးပြောင်းပီးအမြန်နှုတ်ပြောင်းပြောင်းခြင်းလွှာချရလမ်းပခုံးတွင်ရပ်ထားရမည်။ ယာဉ်သနောက်ပိုင်းမှ ၅၀-၁၀၀မီတာအကွာတွင်စက်ချို့ ယွင်းနှုတ်ကင်း အချက်ပြခိုင်းဘုတ်ထောင်ထားရမည်။ အန္တရာယ်ရှိသောစက်ချို့ ယွင်းမရှိဖြစ်နေစေရမည်။	04
314	O	ကုန်တင်ယာဉ်တွင်လုံးချင်းကုန်ပစ္စည်းကိုယ်ထည်သည်ယာဉ်ဘော်ဒီအကျယ်ထက်ကျော်လွန်နေပါက ယာဉ်စထွက်လာသောဒေသ (သို့) ယာဉ်မှတ်ပုံတင်ရာဒေသရှိ ကုန်းလမ်းကူးကပ်ရေးဌာနမှ ယာဉ်ခွင့်ပြုချက်လက်မှတ်လွှာယူထားရမည်။	02
315	O	ကုန်တင်ယာဉ်တွင်လုံးချင်းကုန်ပစ္စည်းတင်ပို့ပေးရန်အတွက် ၄ မီတာထက်ကျော်လွန်ပါက။ယာဉ်စထွက်လာသောဒေသ (သို့) ယာဉ်မှတ်ပုံတင်ရာဒေသရှိ ကုန်းလမ်းကူးကပ်ရေးဌာနမှယာဉ်ခွင့်ပြုချက်လက်မှတ်လွှာယူထားရမည်။	02
316	O	ကားကီးသည် အဝေး(အမြန်) ပြေးကားလမ်းမောင်းသည်အခါကားမောင်းသူ နှင့်အရှေ့ခန်းထိုင်သူသည် ထိုင်ခုံခါးပါတ်ပတ်ရမည်။	02
317	O	ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းကူးကပ်ရေးဌာနက။အဝေး(အမြန်) ပြေးကားလမ်းသို့ အထူးသတ်မှတ်လမ်း။ သို့မဟုတ်လမ်းတိုင်းသလမ်းနှုတ်ကင်း မောင်းနှင်ခွင့်မပြု။သို့မဟုတ် အကုန်အသတ်ဖြင့်မောင်းနှင်ခွင့်ပြုသည်အမိန့်ချနိုင်သည်။ ခရီးသည်အရေအတွက်လဲသတ်မှတ် ခွင့်မရှိသည်။	04
318	O	ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းမောင်းသည်အခါယာဉ်ကားနှစ်ခုကားခွဲပြီးမောင်းရ။ပတ်ကွေ့မောင်းရ နောက်ဆုတ်မောင်းရ။ ပြောင်းပြန်မောင်းရ။	04
319	O	မော်တော်ယာဉ်သည်လမ်းမပေါ် မောင်းနှင်နေစဉ်ရုတ်တရက်အမြန်နှုတ်လွှာချခြင်း (သို့) မိမိကိုက်သလိုအလွယ်တကူယာဉ်နှုတ်ပြောင်းမောင်းရ။	04
320	O	ဆလင်ဒါအငွေ့ထုတ်လုပ်နှုတ် ၅၅၀ ကုဗစင်တီမီတာမပြည့်သောမော်တော်ယာဉ်များ ဟိုင်းဝေးလမ်းမပေါ် တွင်မောင်းနှင်ခွင့်မပြု။	04
321	O	ဟိုင်းဝေးကားလမ်းသို့အကွာအဝေးတခုရောက်တိုင်းအရေးပေါ် တယ်လီဖုန်းခခုရှိသည်။ ဝင်းဖုန်းသည်အရေး ပေါ်အသုံးပြုရန်နှင့်လမ်းအခြေအနေအခြေကင်းကားရန်အတွက်ဖြစ်သည်။	04
322	X	ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းသို့ အတွင်းလမ်းနှုတ်ကင်းသည် ကားကျော်မောင်းခွင့်ရသည် လမ်းနှုတ်ကင်းဖြစ်သည်။သို့၏သော် ကားလမ်းမှူးကပ်သည်အချိန်တွင်ကားကီးကားငယ်သည် ဝင်း လမ်းနှုတ်ကင်း ခွင့်ပြုသည်အမြင့်ဆုံး မိုင်နှုတ်အတိုင်း မောင်းနှင်ရမည်။	04

汽車法規是非題

【緬甸文】

323	○	ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းသေ အပြင်လမ်းဋ္ဌကောင်းမောင်းသင့်သည်။ မင်းနောက်ဘေးယာ်တြာကကိုယာယီအသုံးပြုဂ္ဂ ကားကျော်မောင်းခွင့်ရသည်။	04
-----	---	---	----

題號	答案	題 目	分類 編號
324	○	ကုန်တင်ကားသည်ဟိုင်းဝေး။ ဖရီးဝေးကားလမ်းမောင်းသည်၌အခါတင်ထားသည့်ကုန်ပစ္စည်းများကိုသေချာစွာ ချည်နှောင်ထားရမည်။ သဲများကိုတင်ဆောင်ရာတွင်ကားဘော်တီထက်မကျော်စေရ။လုံခြုံစွာဖုံးအုပ်ထားရမည်။	04
325	○	ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းမတွင်မောင်းနှင်သည့် ကုန်တင်ကားများသည်ကုန်ပစ္စည်း တင်ဆောင်ရာတွင် သတ်မှတ်ထားသည့်အလေးချိန်ထက် ၂၀ကကျော်လွန်သည်ကုန်များကိုသယ်ဆောင်သောဋ္ဌကောင်းတိုင်းကား ခံ ရသည်။ အကယ်ဂွေကျော်လွန်သည်ကုန်များကိုချက်ချင်းမချနိုင်ပဲဆက်လက်မောင်းနှင်ပါကဋ္ဌဋ္ဌဆက်လက် ဆောင်ရမည်။	04
326	○	ကုန်တင်ကားများသည်ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းမတွင်မောင်းနှင်သည့်အခါအလွန်၍ညီညွတ်သည့် ကုန်ပစ္စည်းများတင်ဆောင်ရာတွင်သတ်မှတ်ထားသည့်၌အ ၍ညီထွက် ကျော်လွန်သည့်အပိုင်းသည် ကားနောက်မီးနှင့်ကားနံပါတ်ပြားကိုမကွယ်နေစေရ။	04
327	○	မော်တော်ယာဉ်လမ်းမပေါ် မောင်းနှင်နေစဉ်ယာဉ်မောင်း။ ရှေ့ ထိုင်ခုံတွင်ထိုင်နေသူနှင့် ယာဉ်ငယ်နောက်ထိုင်ခုံတွင်ထိုင်သူတို့ သည် ထိုင်ခုံခါးပတ်ပတ်ထားရမည်။	04
328	X	ခရီးသည်တင်ဘတ်စ်ကားများသည် အဝေးပြေးလမ်းမတွင်မောင်းနှင်သည့်အခါ မတ်တတ်ရပ်ခရီးသည် တင်ဆောင်ခွင့်ရှိသည်။	04
329	○	ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းမတွင်မောင်းနှင်သည့်ကားများသည် ဟွန်းဆက်တိုက်တီးခြင်း။ မီးအကြောင်းအလဲပြု ခြင်းနှင့် အခြားနည်းဖြင့်အမှေ့၌ကားကိုကျော်လွန်ခြင်းမပြုရ။	04
330	○	လေးဘီးနှင့်အထက်ကားများ ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းမတွင်မောင်းနှင်စံကြားဘီးပန်းအထူသည် ၁၆၆မီလီမီတာထက် မပါစေရ။	04
331	○	ဟိုင်းဝေး (သို့၌) ဖရီးဝေးကားလမ်းမတွင်မောင်းနှင်စံကြားဘီး။ ကားတာယာခွံ ညှိမဟုတ် ကားပစ္စည်းများ မပြုတကျစေရ။	04
332	X	ဟိုင်းဝေးလမ်းမတွင်ကားပိတ်စံကြားပေါ် သုံးလမ်းတွင်မောင်းနှင်ခွင့်ရှိသည်။	04
333	○	ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းကီးကပ်ရေးဌာန မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုချက်မရသည်၌ဂရိန်းကားများ ဟိုင်းဝေး။ ဖရီးဝေးကားလမ်းမတွင် လုန်းငန်းလုပ်ဆောင်ခွင့်မပြုရ။	04
334	○	သာမန်ရာသီဩအခြေအနေ ဟိုင်းဝေးလမ်းမတွင်၁နာရီကိုလို၁၀၀ဖြင့်မောင်းနှင်နေသည့်ယာဉ်များသည် မှေ့၌နောက်ကားအကွာအဝေးသည် ကားကီးဖြစ်လွှဲ၈၀မီတာ။ ကားငယ်ဖြစ်လွှဲ၅၀ မီတာကွာဝေးရမည်။	04
335	○	ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းမတွင် ၁နာရီကိုလို၈၀ဖြင့်မောင်းနှင်နေသည့်ယာဉ်များသည် အနုရွယ်ကင်းစေရန် အတွက်မိမိယာဉ်ကျော်ပေါ် မှီယာဉ်များနှင့် အကွာအဝေးအနည်းဆုံး ၄၀မီတာရှိရမည်။	04

汽車法規是非題

【緬甸文】

336	O	ဟိုင်းဝေး၊ဖရီးဝေးကားလမ်းမတွင်ညပိုင်းမောင်းနှင်စီမံချက်နှင့်။ အခိုးအငွေ့၊မိုးကီး၊လေ့ကီးမှာသည် အချိန်နှင့်ကွဲလွန် သိ၍မဟုတ် အခြားအထူးအခြေအနေနှင့်ကွဲလွန် မင်းသမားအကွာအဝေးပိုဝေးရမည်။	04
337	O	အဝေး(အမြန်)ပြေးလမ်းမပေါ် မတက်ခင် အဝေးပြေးလမ်းမတွင်သတ်မှတ်သည့် ယာဉ်ကြမ်းကမ်းကြားကိုနားလည် ထားရမည်။	01
338	O	သတ်မှတ်နန်းထက်ကျော်ဂွမောင်းနှင့်ခြင်းသည် ယာဉ်ကြမ်းမရှိဖြစ်ခြင်းများအနက်အဖြစ်များဆုံးဖြစ်သည်။	01
339	X	အိပ်ရေးမဝ၊အခြားကုန်သည်လင်ပေမဲကားကို သတိဖြင့်မောင်းလွှင့်မောင်းနှင်ရသေးသည်။	01
340	X	ကားအနှုကင်း နားမလည်ခြင်းသည် ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းခြင်းနှင့်မဆိုင်။	01
341	O	လမ်းစဉ်ကမ်းကိုလိုက်နာခြင်းသည် ယာဉ်အန္တရာယ်ဖြစ်ပွားမှုကိုလျော့နည်းစေပါသည်။	01

題號	答案	題 目	分類 編號
342	O	ယာဉ်ကြမ်းမရှိမဖြစ်ပွားခင်သင့်တော်သည့် ကျိတင်ပြင်ဆင်မှုကို ကျိတင်ပြင်ဆင်ယာဉ်ကြမ်းခြင်း ဟုခေါ်သည်။	01
343	X	ကားမမောင်းခင်လမ်းအနှုကင်း နားလည်ခြင်းသည်ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းခြင်းနှင့်မဆိုင်။	01
344	X	ညသန်းခေါင်နှင့်အာဟုံအချိန်တွင် ကားများနည်းပါးသဖြင့်လွန်မြန်စွာမောင်းနှင်ခွင့်ရှိသည်။	01
345	O	ညပိုင်းကားမမောင်းခင် ကားအနှုနှင့်နောက်ကွပ်ကွပ်မှန်နှစ်ဖက်ကို စဉ်ကယ်စွာသုတ်ခြင်းသည်ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းခြင်းကို အထောက်အကူဖြစ်စေသည်။	01
346	X	ညပိုင်းကားမောင်းစီမံချက်နှင့်ဆိုင်ကား အနီးမီးကိုမသုံးတဲ့အခါ အန္တရာယ်ကင်းဖို့ အဝေးမီးထွန်းပြီး တုန့်ပြန်နိုင်သည်။	01
347	O	ကားသည် ရေဝပ်တဲ့လမ်းရောက်သည့်အခါအမှန်မှာမောင်းသင့်သည်။ ရေဝပ်သည်လမ်းကိုကျော်သွားသည်နှင့် ဘရိတ်ကိုအပူကည်ရမည်။	01
348	O	ခေါင်းမော့အဝေးသိ၍ကည်။အမြင်လမ်းနှုကင်းဝေးပါစေ။ အန္တရာယ်ကင်းသည်ကားအကွာအဝေးအနေအထား မပျက်စေနှင့်။ မင်းအချက်များသည်ယာဉ်ကြမ်းမဖြစ်ပွားခြင်းမှ ကျိတင်ကာကွယ်နိုင်သည် အချက်ကီးတစ်ခုဖြစ်သည်။	01
349	O	ယာဉ်ကြမ်းမဖြစ်ပွားသည်နှင့် ကားကိုချက်ချင်းရပ်ရမည်။ နဂိုအနေအထားမပျက်စေနှင့်။ တာဝန်ရှိသည်မှာသို့၍ အမြန်ဆုံးအနှုကင်းကားရမည်။	01
350	O	ယာဉ်ကြမ်းမရှိမဖြစ်ပွားရန်တွင် မည်သူ့သဘာဝန်ဖြစ်သည်ဟုတွက်ကပ်မနေပါနှင့်။ ညဇာတာသနားစိတ်ဖြင့်အသက် ကယ်ဆယ်ခြင်း၍အားပေးရမည်။ ထိုမှသာအချိန်အလဟဿဖြစ်စေ သေခြင်းများဖြင့်မှသာအန္တရာယ်ကင်းနိုင်မည်။	01
351	X	ကီးမားသည်ယာဉ်ကြမ်းမဖြစ်ပွားနိုင်သည်နှင့် လမ်းပမ်းအဆက်အသွယ်ပြန်လည်ဖြောင့်ဖြူးစေဖို့ ယာဉ်ကြမ်းမဖြစ်ပွားခြင်း သည်အဖွဲ့သည့်အနှုကင်းအချက်ကိုမစောင့်ပဲ ကားလမ်းကိုမောင်းနှင်နိုင်သည်။	01

汽車法規是非題

【緬甸文】

352	O	ဟာ်ထွိုက်မူကိုဖြေရှင်းရာတွင် မိမိကိုယ်တိုင်၊ ဩဒအသိအမှတ်ပြုသည်ကိုယ်စားလှယ်။ အုပ်ထိန်းသူသို့မဟုတ် အမွေခံများသာဖြေရှင်းသင့်သည်။	01
353	X	ဟာ်ထွိုက်မရွဲဖြစ်ခြင်းသည်ခွဲရာရသူထံ တာဝန်ဖြစ်သောနှုန်းအနှောက်အယှက်မဖြစ်စေဖို့ခွဲရာရသူကိုဆေး ဖြစ်စဉ်စရာမလိုပေ။	01
354	O	ဟာ်ထွိုက်မရွဲဖြစ်ခြင်းသည် မှားယွင်းသောအချက်အလက်ကိုယ်တိုင်အပြစ်မထုတ်ရ။	05
355	X	ဥပဒေရေးရာအတွင်းကားလမ်းကပ်ပါက။ ကားနည်းသည်ဟာ်ထွိုက်မရွဲဖြစ်ခြင်းကင်းရှင်းစေရန်နှင့်နိုင်သည်။	03
356	O	မှန်လွှားသည် ဥပဒေရေးရာအတွင်းကားပျက်။ ဟာ်ထွိုက်မရွဲဖြစ်လွှားအသုံးပြုရန်အတွက် အရေးပေါ်တယ်လီဖုန်းထားမှီသည်။	03
357	X	ဥပဒေရေးရာအတွင်း ဟာ်ထွိုက်မရွဲဖြစ်သော်လည်းခရီးသည်သေဆုံးခြင်းမရှိ။ ကားမပျက်သေးလွှား ဟာ်ထွိုက်မရွဲဖြစ် ရှင်းရန်အတွက်ကားကိုမမှားခြင်းမပြုရ။	03
358	X	ဟာ်ထွိုက်မရွဲဖြစ်ခြင်းနှုန်းကင်း သတိမေ့သွားသူပြန်လှည့်ရလာစေရန်အတွက် မှားယွင်းသောအားလျှော့ပေးပေးရမည်။	03
359	O	ဟာ်ထွိုက်မရွဲဖြစ်ခြင်း နားမိလောင်ခြင်းသို့မဟုတ်ပေါက်ကွဲခြင်းမှအပ ခွဲရာရသူအားကားထဲတွင်အရေးပေါ် ကု သပေးသင့်သည်။	03
360	O	ဟာ်ထွိုက်မရွဲဖြစ်ခြင်းခွဲရာရသူအား မတင်ရလွှား။ မှားယွင်းသောအချက်အလက်ကိုသာမ မရ။ ခန္ဓာကိုယ်တစ်ခုလုံးမှတစ်စုံတစ်ခု မ ရမည်။	03
361	X	ဟာ်ထွိုက်မရွဲဖြစ်ခြင်းသည်ကားမောင်းကွမ်းကျင်ဖို့ဖြစ်လာလိုသည်။ အရေးပေါ် ကုသသည်အသိပညာမှီရန်မလို။	03

題號	答案	題目	分類編號
362	O	သာမန်ဟာ်ထွိုက်မရွဲဖြစ်ခြင်းသည် ကားညှိနှိုင်းကားချက်ကိုလေ့လာစွဲ သင့်တော်သည်လောင်စာကို အသုံးပြုသင့်သည်။	05
363	O	အကယ်၍ဥပဒေရေးရာ နှစ်ကားနမူနာသည်ခွဲရာရသူအသုံးပြုပါက ပုံမှန်မလောင်ကွမ်းနိုင်ဘဲ။ ဆီကိုပိုကုန်စေပြီး ကားအားမမှီ။	05
364	O	မလိုအပ်သည်ပစ္စည်းလွှားတင်ခြင်းနှုန်းကင်း ကားအလေးချိန်ပေါ့ပြီ ကားဆီကုန်ခြင်းမှသက်သာစေသည်။	05
365	O	ကား စက်နီးရာတွင်ဂီယာအလွတ်ထားပြီးလီဘာနင်းခြင်းဖြင့် ကားကိုပူပေးရန်မလို။ ကားဖြေဖြေမောင်းပြီး လီဘာတင်ခြင်းဖြင့် ကားအင်ဂျင်ပုံမှန်ဖြစ်စေသည်။	05
366	O	ကားမောင်းစီစဉ်အမှန်ဖြင့်မောင်းမှသာကီယာဂီယာကို အချိန်ကာမြင့်စွာအသုံးပြုခြင်းမှသက်သာစေသည်။	05
367	O	ကားမောင်းစီစဉ်အမှန်ဖြင့်မောင်းပြီး။ အတတ်နိုင်ဆုံးတူညီသည်အမှန်ဖြင့်မောင်းခြင်းသည် ဆီကုန် အသက်သာဆုံးနည်းလမ်းဖြစ်သည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

368	O	ကားမောင်းလွှဲအတတ်နိုင်ဆုံး ကားများ၊ လူများချိန်ကို မှောင်ကျဉ်း မောင်းပါက ဆီကုန်ခြင်းကို သက်သာစေသည်။	05
369	O	ယာ်ကြောင်းသူသည် လမ်းစည်းကမ်းကြမ်းနှင့်အညီမမောင်း။ မြင့်တော့၍ ချိန်ကားကို တားဖိုင်၍မသင့်တော်ဖြစ်ပြီး အတိုင်ခံရလွှဲခွင့်ပေးဆောင်ရမည်။	02
370	O	ယာ်ကြွယ်တွင် သတ်မှတ်ထားချက်နှင့်အညီ ခလေးသူငယ်အနှုတ်ကင်းထိုင်ခုံများ မတပ်စဉ်ထား လွှဲယာ်ကြောင်းသူသည် ခွင့်ပြုချက် ၁၅၀၀ ~ ၃၀၀၀ ဆောင်ရမည်။	02
371	O	ယာ်ကြောင်းသူသည် သတ်မှတ်ထားချက်နှင့်အညီ မီးများကိုမသုံးပါက ခွင့်ပြုဆောင်ရမည်။	02
372	O	လမ်းမကို မိမိသလုပ်ငန်းခွင်နေရာအဖြစ်အသုံးပြုပါက ချက်ချင်းရပ်ဆိုင်းခံရမည်အပြင်၊ လမ်းကို အဟန့်၍အတားဖြစ်စေသည်။ ပစ္စည်းများလည်း ဖယ်ရှားပစ်ပစ်ခံရမည်။ လုပ်ကိုင်သူ သို့မဟုတ် အလုပ်ရှင်သည် ခွင့်ပြုဆောင်ရမည်။	02
373	X	ယာ်ကြွယ်ထည်။ အရံ။ ယာ်အောက်ပိုင်းကိုယ်ထည်။ ဝါယာရင်းစနစ်နှင့် အခြားကိရိယာတန်ဆာပလာများအပြင်အလဲလုပ်လွှဲကုန်းလမ်းအုပ်ချုပ်ရေးဌာနသို့ ယာ်ထိစစ်ဆေးခြင်း လျှောက်တင်ရန်မလိုအပ်ပါ။	02
374	O	ကုန်တင်ယာ်ကြွယ်ကားတန်ချိန်ချိန်သည် ဂီတိကိုမဖြတ်ကျော်မှီ ၁ ကီလိုမီတာအလိုတွင်ဆိုင်းဘုတ်။ ကားလိုင်း။ အချက်ပြခြင်းအတိုင်းတန်ချိန်ချိန်ခြင်းမပြုလွှဲ ယာ်ကြောင်းသူသည် ခွင့်ပြုချက် ၁၀၀၀၀ ဆောင်ရမည်။	02
375	X	ယာ်ကြောင်းသူသည် ကားမောင်းခွင့်သတ်မှတ်ခြင်းမရှိသည့် လူသွားလမ်းကိုဖြတ်ကျော်သည့်အခါ ကားလမ်းကပ်မည် စိုးရိမ်လွှဲမြန်စွာမောင်းနိုင်သည်။ အမှန်လျှင် ရန်မလို။	02
376	O	ယာ်မောင်းသူသည် မီးပိုင်ရှင်ရှိသော လမ်းဆုံလမ်းခွကွတ် မီးနီနေစဉ် လက်ယာဘက်သို့ ကွေ့ ထိုင်ဝမ်းဒေါ်လာ ၆၀၀-၁၈၀၀ ခွင့်ပြုဆောင်စေရမည်။	02
377	O	အသက်မွေးဝမ်းငွေကင်းယာ်မောင်းလိုင်စင်ကိုင်ဆောင်ထားသော အသက် ၆၀ ပြည့်သည် ယာ်မောင်းသည်။ ဗဟိုကျန်းမာရေးစီမံအုပ်ချုပ်မှုဌာနသို့ နှစ်စဉ်တစ်ကြိမ်ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးရမည်။ ဆရာဝန်သကျန်းမာရေးစံနှုန်းသတ်မှတ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီမှုကင်းဆုံးဖြတ်ချက်ရရှိမှသာ အသက်မွေးဝမ်းငွေ ကင်းယာ်မောင်းလိုင်စင်လဲလည်ရယူနိုင်သည်။	02
378	O	ယာ်ကြောင်းလိုင်စင်မရှိသူသည် ယာ်ကြွယ်ကမ်းကြမ်းကိုမလိုက်နိုင်ပါက သတ်မှတ်ထားသော ကာလအတွင်း ယာ်ကြောင်းလိုင်စင်ဖြေဆိုခြင်းခွင့်မပြု။	02

題號	答案	題目	分類 編號
379	O	မော်တာတတ်စက်ဘီး။ ယာ်ကြွယ်။ ကုန်တင်ယာ်ကြွယ်။ ပိုင်ရှင်များသည် မီးတို၍ ယာ်ကြွယ်စက်မှု။ အရောင်းကိုယ်စား လှယ်။ သွင်းကုန်ကုမ္ပဏီက ထုတ်ပေးပြီး ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနက အသိမှတ်ပြုသည့် အထူးအမှတ်အသားပါသည့် ကားစပယ်ယာပတ် စာရွက်စာတမ်းပြု မှတ်ပုံတင်ရမည်။	02
380	O	ကားဘော်တီအပြင် ဖက်တွင် မီးမတပ်ဆင်ရ။ ကားမီးအရောင်မစိုးရ။ ပလပ်စတိတ်မကပ်ရ။	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

381	O	လေးဘီးကားအထက်ကားများသည် သတ်မှတ်ထားသည့်(အမြန်၊အနှေး)ကမ်းလမ်းပေါ်တွင်မောင်းနှင်စီမံ ကားထွက်စ။ ကားကွေ့၍ရန်နှင့်ကားကိုရပ်ရန် သို့မဟုတ်ယာယီရပ်ချိန်မှအပ အနှေးယာယီကြမ်းဋီကောင်းတွင်မမောင်းရ။ သို့သော်အမြန်လမ်းနှင့် အနှေးလမ်းခွဲခြားထားသောလမ်းများနှင့်မဆိုင်။	02
382	O	ယာဉ်ကြားသည်အကွေ့အကောက်လမ်း၊ ကုန်းတက်လမ်း၊လမ်းကျဉ်း မော်တော်ပီကယ်ရပ်သည့်နေရာသို့မဟုတ်လမ်းပြင် နေသည့်နေရာတွင်ကားမရပ်ရ။	02
383	X	ဆလင်ဒါအငွေ့ထုတ်လုပ်နှုန်း ၅၅၀ ကုမစင်တီမီတာအထက်ရှိသောလေးလံသည်အကီးစားမော်တော်ယာဉ်များသည် ဟိုင်းဝေးလမ်းနှင့် အမြန်လမ်းမှကီးပေါ်တွင်ယာဉ်နှုတ်ရင်ဘောင်တန်းမောင်းနှင်ခြင်းနှင့်ကျော်တက်ခြင်းပြုလုပ်နိုင်သည် ။	04
384	O	ဆလင်ဒါအငွေ့ထုတ်လုပ်နှုန်း ၅၅၀ ကုမစင်တီမီတာအထက်ရှိသောလေးလံသည်အကီးစားမော်တော်ယာဉ်များသည် ဟိုင်းဝေးလမ်းနှင့် အမြန်လမ်းမှကီးပေါ်တွင်လုံခြုံရေးဦးထုပ်ဆောင်းပီးမောင်းရမည်။ ယင်းဦးထုပ်သည်မျက်နှာတပြင်လုံးဖုံးသော(သို့)မျက်နှာပြင်ပေါ် နေသောဦးထုပ်ဖြစ်ရမည်။	04
385	O	ဆလင်ဒါအငွေ့ထုတ်လုပ်နှုန်း ၅၅၀ ကုမစင်တီမီတာအထက်ရှိသောလေးလံသည်အကီးစားမော်တော်ယာဉ်များသည် ဟိုင်းဝေးလမ်းနှင့် အမြန်လမ်းမှကီးပေါ် မောင်းနှင်ရန်ယာဉ်နှင့်တယာများကိုသေချာစစ်ဆေးရမည်။ တယာသယပန်းလှိုင်းသည် ၁စင်တီမီတာထက်လျော့နည်းမနေစေရ။	04
386	O	ဆလင်ဒါအငွေ့ထုတ်လုပ်နှုန်း ၅၅၀ ကုမစင်တီမီတာအထက်ရှိသောလေးလံသည်အကီးစားမော်တော်ယာဉ်များသည် ဟိုင်းဝေးလမ်းနှင့် အမြန်လမ်းမှကီးပေါ်တွင်မောင်းနှင်လွှင့် တနေ့ လုံးရှေ့ မှီးကီးဖွင့်ပွင့်မောင်းနှင်ရမည်။	04
387	O	「လုံခြုံမရှိဘောင်နယ်နမိတ်」 ဆိုသည်မှာ ကားမောင်းသူသည် ပေါ့ဆမရှိစွာကောင်းဖြစ်သည့် အခြေအနေနှင့် ကုံသည်အခါ သုံးနိုင်သော ကန့်သတ်မရှိဘောင်ဖြစ်သည်။	01
388	O	「လုံခြုံမရှိဘောင်နယ်နမိတ်」 အယူအဆမှီသော ကားမောင်းသူသည် စည်းကမ်းဖောက်သည့် လူနှင့်ကားတိုဋီကောင် မိမိသယာဉ်လုံခြုံရေးကို မထိခိုက်စေရန် ကျင့်တင်ကာကွယ်တတ်သည်။	01
389	O	「မှန်မှန်မောင်း」 သည်နည်းဆိုသည်မှာ ကားအလောတကီးမထွက်တတ်။ ဘယ်ညာဖြည်းဖြည်းကွေ့ ကားအမြန် မမောင်းတတ်။ ယာဉ်နှုတ်ထင်သလိုမပြောင်းတတ်။ မြို့ကားနှင့် အကွာအဝေးထားပြီးမောင်း။ ဘရိတ်ဖြတ်တရက် မအုပ်တတ်။ လမ်းလုမမောင်းတတ်။ မီးနီလည်း ဇွတ်မဖြတ်တတ်သော မောင်းနည်းဖြစ်သည်။	01
390	O	ကားစမောင်းမီ ဒဗ္ဗင်ဘာထိုင်ခုံနေရာကို ပြင်သင့်သည်။ ထိုပြင် ဘယ်ညာနောက်ကွေ့မှန်။ အတွင်းကည့်မှန်သယ ဒေါင် နှင့်နေရာတိုဋီကို ချိန်ရမည်။ မှန်ကိုလည်း ပြင်အောင်တိုက်ထားမှ ပတ်ဝန်းကျင်သယအခြေအနေကို မှိုင်းလင်းစွာမြင် နိုင်မည်။	01
391	O	ကားစတင်မောင်းသည်အခါ မျက်စိကည့်အကွာအဝေး အရမ်းမဝေးစေသင့်။ ကားအမှိုက်များလာသည်နှင့်အညီ ၎င်းအ ကွာအဝေးကို ပိုဝေးအောင်လုပ်ရမည်။	01

汽車法規是非題

【緬甸文】

392	O	ဈေးကားနောက် ကပ်လိုက်သည်ကားသည် ယင်းသကားအပြစ်အကွာအဝေးမှ အနည်းဆုံးကြားပြီး မောင်းရမည်။	01
-----	---	---	----

題號	答案	題目	分類編號
393	O	ယာဉ်တိုက်မရွံ့မဖြတ်ပွားစေရန်သတ်မှတ်ထားသောစံနှုန်းအကွာအဝေးကြားဂွန်နောက်မှလိုက်မောင်းရမည်။	00
394	O	ယာဉ်တိုက်မရွံ့မဖြတ်ပွားရခြင်းသမ္မတအဓိကအဋ္ဌကောင်းရင်းမှာ နောက်မှနီးကပ်စွာလိုက်ဂွန်မောင်းနှင်ခြင်းစိတ်ထင်တိုင်းကားကျော်တက်မောင်းနှင်ခြင်းယာဉ်ငွေကာမဆင်မခပြင်ပြောင်းမောင်းခြင်း။ ယာဉ်ငွေကာလုဂွေ့ မောင်းခြင်းနှင့် အချိန်လုဂွေ့အမြန်မောင်းခြင်းတို့ ငွေကာင်ဖြစ်သည်။	01
395	O	တုန်ခါပြန်သည်အကွာအဝေးဆိုသည်မှာ ကားမောင်းသူသည် မောင်းနှင်စဉ် တွေ့ရှိရသည် မည်သည်အခြေအနေမျိုး ပေါ်မဆို။ သင့်လျော်သလို တုန်ခါပြန်တတ်ပြီး သို့၎ တုန်ခါပြန်သည်အချိန်အတွင်း သူ၎်ကားမောင်းနှင်သည် အကွာအဝေး ဖြစ်သည်။	01
396	O	ကားစတီယာတိုင်ဝင်၎်းအကွာ(တိုင်းရော)ပြန်လေလေ။ ဘီးအကွာအဝေးကျယ်လေလေ။ ဂယ်ကွေ့၎်ကွေ့၎်ရန် လိုအပ်သည် အချင်းဝက် များလေလေ ဖြစ်တတ်သည်။	01
397	O	မြင်ကွင်းဆိုသည်မှာ ကားမောင်းသူသာ မျက်စိနှစ်ခုက အပြေဘက်တည့်တည့်စိုက်ကည့်စဉ် ဘေးနှစ်ဘက်၎် အရာများ အပေါ် ခံစားသိ၎်နိုင်ရည် (သို့၎်) ခံစားသိ၎်နိုင်သည် ဘောင်နယ်နိမိတ်ဖြစ်သည်။	01
398	X	ကားအမြန်မြင့်လေလေ။ ကားမောင်းသူသာမြင်ကွင်းအကျယ် နီးလေလေဖြစ်သဖြင့် အဝေးမှမြင်ကွင်းကို မှိုင်းလင်းစွာမြင် နိုင်လေလေဖြစ်သည်။	01
399	O	ကားအမြန်မြင့်လေလေ။ ကားမောင်းသူသာမြင်ကွင်း ကျဉ်းလေလေ။ မြင်နိုင်စွမ်းလည်း ညံ့လေလေဖြစ်သည်။	01
400	O	မိုး၎်လွှာလွှာ လမ်းချောသဖြင့် အမြန်ကွေ့၎်။ ဘရိတ်အမြန်အုပ်လွှာ ကားသည် ကန်၎်လန်၎်အနေးအထားအဖြစ် ချောသွား တတ်ဂွ သတိထားမောင်းသင့်သည်။	01
401	O	ကွေ့၎်သည်အခါ ဘီးချော်လွှာ ဘရိတ်လုံးဝမအုပ်သင့်။ အကောင်းဆုံးမှာ လီဘာကို လျော့ချခြင်းဖြစ်သည်။	01
402	O	တည့်တည့်မောင်းစဉ် ကားအမြီးပိုင်းသည် ညာဘက်ဘေးသို့၎် ချော်တတ်လွှာ စတီယာတိုင်ကို ညာဘက်အနည်းငယ် ပြောင်းသင့်သည်။	01
403	X	ကလေးကို ကားထဲသောခတ်ထားပြီး တနေရာရာသို့၎်သွားလွှာ မိနစ်၂၀ထက်မပိုရ။	01
404	O	ကားတိုက်မရွံ့မဖြတ်ပွား အတိုက်ခံရသူသည် ခွံရာရလွှာဖြစ်စေ။ သေဆုံးလွှာဖြစ်စေ။ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် သတ်မှတ်ထား ချက်များကို ချက်ချင်းဆောင်၎်ရမည်။ ထို၎်ပြင် ရဲဌာနကိုအဋ္ဌကောင်းကားရမည်။ တိုက်သည်ကားနှင့် အခင်းဖြစ်ပွားရာ နေရာ၎် ပွတ်ငွေကောင်းနှင့် သက်သေအရာများကို နေရာမပြေ၎်၎် သို့၎်သော် ကားတိုက်ခံရသူသည် ခွံရာရသူမှ သဘောတူ လွှာ တိုက်သည်ကားနေရာကို အမှတ်အသားဆွဲပြီးနောက် ယာဉ်အသွားအလာကို အနှောင့်အယှက်မဖြစ်စေသော နေရာသို့၎် ပြေ၎်၎်ထားနိုင်သည်။	01

汽車法規是非題

【緬甸文】

405	O	ယာဉ်တိုက်မရွံ့အများစုမှာ ကားမောင်းသူသေပါ့လျော့မရွံ့။ အမှားနှင့် မကောင်းသော ကားမောင်းအကျင့်တို့၌ဋ္ဌကောင်ဖြစ် သည်။	01
406	X	ယာဉ်တိုက်မရွံ့နှင့် ကွန်တော်မသက်ဆိုင်သောဋ္ဌကောင် အခင်းဖြစ်ပွားရာနေရာမှ အမြန်ဆုံးထွက်ခွာရမည်။ ရဲကိုအဋ္ဌကောင်း နားရန်လည်းမလိုပါ။	01
407	X	ယာဉ်တိုက်မရွံ့အပေါ် မည်သူတာဝန်ယူသင့်ဋ္ဌကောင်း မမှိုင်းလင်းလွင် သက်ဆိုင်သူသည် ရဲဋ္ဌာန (သို့၌) ကုန်းလမ်းသယ်ယူ ပို့၌ဆောင်ရေး ကိစ္စကပ်သည်ဋ္ဌာနမှ စစ်ဆေးဆုံးဖြတ်ပေးရန် လျှောက်ထားနိုင်သည်။	01
408	O	ယာဉ်တိုက်မရွံ့သမရွံ့မှိုင်းသည် သက်ဆိုင်ရာမှ ပြုလုပ်သည် စစ်ဆေးဆုံးဖြတ်ချက်အပေါ် မကျေနပ်လွင် ဆုံးဖြတ်စာ ရပြီးသည် နောက်တနေ့၌မှ ရက်၃၀အတွင်း ပြန်လည်စဉ်းစားသုံးသပ်ပေးသည်ကော်မတီထံ လျှောက်ထားနိုင်သည်။	01

題號	答案	題 目	分類編號
409	X	ကားမမောင်းမီ အအေးမိနှာစေးပျောက်ဆေး။ စိတ်ငြိမ်ဆေးအများအပြားတို့၌ သောက်သုံးထားသော်လည်း စိတ်နှင့်ခန္ဓာကို အနှောက်အယှက်မပြုနိုင်ဟု ယူဆကာ ကားဆက်မောင်းနိုင်သည်။	05
410	O	အရက်သောက်ပြီးနောက် မျက်စိအမြင့် မှုကညလင်သည်အပြင်။ အာဟုံဋ္ဌက လေးလံထုံထိုင်းတတ်သဖြင့် ကားမောင်း လွင် ယာဉ်တိုက်နန်း များတတ်သည်။	05
411	X	ကားမောင်းသူသည် အကယ်ဂ္ဂ အရက်သောက်လွင် လေးလံထိုင်းမိ၍တတ်သော်လည်း အမြင့်ပိုကောင်းလာတတ်သည်။	05
412	X	ကလေးသူငယ်ကို ကားငယ်သေမှိုခုံတွင် ထိုင်သင့်စေသည်။	05
413	O	ကား။ဆိုင်ကယ်ပိုင်သူသည် မိမိသယာဉ်ကို တပါးသူအား ငှားရမ်းအသုံးပြုစေလွင် ငှားရမ်းသူ လိုင်စင်မှို။မမှိုနှင့် ၎င်းသ ထိတ်နှင့်ခန္ဓာပိုင်းအခြေအနေတို့၌ကို စစ်ဆေးသင့်သည်အပြင်။ ယာဉ်သယအခြေအနေကိုလည်း ၎င်းအား အသိပေး သင့်သည်။	05
414	O	ကားကိုခါတ်ဆီဖြည့်ပြီးနောက် ဆီတိုင်ဂီပုံးကို တင်းကပ်စွာပိတ်မှသာ ဆီအငွေ့၌ပျံ့ပြီး မလျော့နည်းတတ်သည်အပြင်။ ဆီလည်းသန်၌မှိုင်းမည်။	05
415	O	ခါတ်ဆီဆိုင် ဆီဖြည့်စဉ် အင်ဂျင်စက်ပိတ်ရမည်အပြင် ဆေးလိပ်မသောက်ရ။ ဟန်းဖုန်းလည်းမဆက်ရ။ သို့၌မှသာ အန္တရယ်ကင်းမည်။	05
416	O	ကားကိုခါတ်ဆီဖြည့်ရန် ခါတ်ဆီတိုင်ဂီပုံးဖွင့်သည်အခါ ဆီတိုင်ဂီတွင်း ဖိအားမှိုနိုင်သဖြင့်။ နာရီလက်တံဘယ်ဘက်လှည့် သည်နည်းအတိုင်း အပုံးကို တဝက်ခန့်ဖွင့်ပြီးနောက် တစစ်စစ်မြည့်သံရပ်သွားမှ ဆက်လက်ဖွင့်သင့်သည်။ သို့၌မှသာ ခါတ်ဆီအကျန် စင်ထွက်ခြင်းဋ္ဌကောင် ထိခိုက်ခွဲရာခြင်း ကင်းဝေးမည်။	05
417	O	ခါတ်ဆီဖြည့်ပြီးနောက် ဆီတိုင်ဂီပုံးကိုပိတ်သည်အခါ နာရီလက်တံ ညာဘက်လှည့်သည်နည်းအတိုင်း အသံမြည်သည် အထိ လှည့်ပိတ်ရမည်။	05
418	X	လမ်းပေါ်အမောင်းသင်သည်အခါ မမောင်းမီ ကားကိုစစ်ဆေးစရာမလို။ အဋ္ဌကောင်းမှာ အလုပ်သည် အမောင်းသင် ဆရာသ အလုပ်ဖြစ်သည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

419	O	ညအခါ ကားမောင်းစဉ် ကားမီးထိုးသည်အကွာအဝေး ပိုဝေးသွားလွင် ကုန်းဆင်း၍ကောင်းဖြစ်သည်။	05
420	O	ကုန်းဆင်းသည်အခါ အကယ်ဂွ အင်ဂျင်ကိုပိတ်လိုက်လွင် ပါဝါစတီယာတိုင်နှင့် ဘရိတ်ဖိအားမြင့်တင်စက်တို့၌ ပုံမှန်အ လုပ်မလုပ်နိုင်သဖြင့် ယာဉ်အန္တရာယ်ဖြစ်လွယ်သည်။	05
421	X	ကုန်း၍ညှိဆင်းသည်အခါ ခြောရိတ်အများဆုံးသုံးပြီး။ အင်ဂျင်ဘရိတ်ကိုမူ အလွန်အကွံ မသုံးသင့်ပါ။	05
422	O	ကုန်း၍ညှိဆင်းသည်အခါ အင်ဂျင်ဘရိတ်ကို သင့်လျော်စွာသုံးတတ်လွင် ကားနာသက်သာသည်အပြင် အန္တရာယ်လည်း ကင်းသည်။	05
423	O	ကုန်း၍ညှိဆင်းသည်အခါ ဘရိတ်အသုံးများစွာ ဘရိတ်ပေါက်ခြင်း မျှောင်ကျည်သည်အနေဖြင့် ဂီယာငယ်ထိုးကာ အင်ဂျင် ဘရိတ်နှင့်တွဲသုံးရမည်။ ခြေနှင်းဘရိတ်ကို အလွန်အကွံမသုံးသင့်။	05
424	X	အော်တိုဂီယာကားသေ အင်ဂျင်ဘရိတ်သည် လက်ထိုးဂီယာကားထက် ပိုကောင်းသည်။	05
425	O	ကုန်းတက်သည်အခါ ဣမလိမ့်မကောက်မမောင်းသင့်သလို။ ကုန်းဆင်းသည်အခါလည်း အင်ဂျင်စက်ပိတ်ပြီး (သို့) ဖရီးဂီယာဖြင့်လျော့ဆင်းခြင်း မပြုရပါ။	05
426	X	ကုန်းအမြင့်။ အနိမ့်နီးစပ်သော တောင်စောင်းတွင် မောင်းနှင်သည်အခါ။ ကုန်းတက်လွင် နံပါတ်(၂)ဂီယာသုံးပြီး။ ကုန်း ဆင်းလွင် နံပါတ်(၃) သို့မဟုတ် (၄)ဂီယာ သုံးခြင်းဖြင့် ဆီသက်သာသည်အပြင် အချိန်လည်းသက်သာသည်။	05
427	X	ကားမောင်းစဉ် ပုံမှန်နုန်းမောင်းနှင်သည်ဂီယာ(ဂီ၊ ဂီယာ)သုံးကာ အင်ဂျင်ဘရိတ်အုပ်နိုင်သည်။	05
428	O	ကားအမှိန် တိုး။ လျော့သည်အကိမ် များလေလေ။ ညစ်ငြမ်းလေထုတ်သည်ပမာ များလေလေဖြစ်သည်။	05

題號	答案	題 目	分類編號
429	O	လီဘာခြေနှင်းကို အမြန်နှင်းလွင် ဆီစားသည်အပြင် ညစ်ငြမ်းလေထုတ်သည်ပမာ များတတ်သည်။	05
430	X	မြန်မြန်မောင်းလေ။ ဆီစားသက်သာလေဖြစ်သည်။	05
431	O	တူညီသည်အမှိန်တွင် ဂီယာငယ်သုံးပြီးမောင်းလွင် ထုတ်လုပ်သည်၍နုန်းအားသည် ဂီယာကီးထက် ပိုကီးသည်။	05
432	X	ကားမောင်းသည်အခါ ကန်၌သတ်မိုင်နုန်းပြအမှတ်အသား (သို့) အမှတ်အသားမျဉ်းအတိုင်း လိုက်နာစရာမလို။	05
433	X	အမြန်မောင်းထွက်လွင် ဂီယာငယ်ဖြင့် မောင်းနှင်သည်အချိန်ကို လျော့နည်းစေသည်အပြင်။ ဆီလည်းသက်သာသည်။	05
434	O	အန္တရာယ်ကင်းရန်နှင့် ကာဗွန်ဒိုင်အောက်ဆိုဒ်ထုတ်လွင်မရှိ လျော့နည်းစေရန် ကားကိုအမှိန်မှိန်မှိန် မောင်းသင့်ပြီး။ အမှိန် အမြန်မှင့်တင်ခြင်း (သို့) လျော့ချခြင်းမလုပ်ဘဲ လုံခြုံသည် အကွာအဝေးခြားကာ မောင်းရမည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

435	X	ကားမောင်းစဉ် အမှိုက်အမြန်မှင့်တင်လွင်သော်၎င်း။ ဘရိတ်အမြန်အုပ်လွင်သော်၎င်း ဆီပိုစားပြီး တာယာနှင့် ဘရိတ်လိုင် နာဟြးတို၌လည်း ပွန်းလွယ်သည်အပြင် ယာဉ်အန္တိယ်လည်းများတတ်သည်။ သို၌သော် လေညစ်ငြမ်းခြင်းနှင့် မပတ် သက်ပေ။	05
436	O	အရေးပေါ်အခြေအနေ ကားအမှိုက်လျော့သင့်သည်မှလွဲ၎င်း။ စိတ်ထင်သလို ကားအမှိုက်ကို မှတ်တရက် မလျော့ရပါ။	05
437	O	မီးပွိုင့်မမှီသော လမ်းဆုံလမ်းခွကွဲ ဖြတ်မောင်းသည်အခါ ဘယ်ဘက်ဦးစွာကည့်ပြီးနောက်။ ညာဘက်ကိုပြန်ကည့်လွင် ပိုပြီးအန္တိယ်ကင်းသည်။	05
438	O	ယာဉ်တိုက်မချိမ့်ဖြင့်တွေ့၌သည်အခါ ရဲလည်း အခင်းဖြစ်ပွားရာသို့၌ ရောက်မှီဆိုလွင် ကျွဲပတ်မောင်းပြီး ထွက်ခွာသင့် သည်။ စပ်စုကာ ယာဉ်တိုက်သည်နေရာတွင် ကားရပ်ပြီး စောင့်မှီကည့်သင့်ပါ။	05
439	O	လမ်းဆုံမရောက်မှီ မီးဝါလွင် မှီဆုံးမှကားသည် ကျီတင်ဘရိတ်အုပ်ပြီး အမှိုက်လျော့မှသာ။ နောက်ကားမှ ဘရိတ်မီးတွေ့၌ဖြင့် နောက်မှဝင်မတိုက်မိအောင် ကာကွယ်နိုင်မည်။	05
440	O	ကျီတင်ဘရိတ်အုပ်သင့်ပြီး။ မှတ်တရက်ဘရိတ်အုပ်ခြင်းမျိုး အစွမ်းကုန်မှောင်သင့်သည်။ သိုမှသာ နောက်ကားဝင်မတိုက်တတ်သည်အပြင်။ ကားထဲမှီလူများလည်း အန္တိရယ်ကင်းမည်။	05
441	O	ယာဉ်မောင်းနှင့်စဉ်လမ်းဆုံလမ်းခွရွေ့ သို ရောက်ခါနီးတွင်အဝေးဆီမှမော်တော်ယာဉ်ထိန်းသိမ်းရေးအချက်ပြမီးနီပြသည်ကိုမြင်လျင် မော်တော်ယာဉ်သမ္မာအမြန်နုန်းနှင့်ယာဉ်အကွာအဝေးကို စဉ်းစားတွက်ချက်ဂွအလျင်စလိုလီဘာနင်းခြင်း (သို) ဘရိတ်နင်းခြင်းမလုပ်ရ တတ်နိုင်သရွေ့ ယာဉ်ကိုဖရီးရိုက်လိမ့်သွားစေခြင်းဖြင့်ဆီကုန်သက်သာစေမည်။ စွမ်းအင်ခွေတာဂွကာဗွန်ခိုင်ဓာတ်ငွေ့ လျော့နည်းစေသောအကျိုးရရှိမည်။	00
442	O	ကားငယ်သည်ကားကြီးနောက် ကပ်မလိုက်သင့်ပေ။ ကားကြီးမှီ-မှကွယ်နေသဖြင့် အကယ်ဂွ မှီ-တွင် အရေးပေါ်ကိစ္စတခုခုဖြစ်လွင် ကားငယ်မှကျီတင်ကာကွယ်ရန် အချိန်မရနိုင်။	05
443	O	ကားစထွက်လွင်၎င်း။ ရပ်နားလွင်၎င်း။ ယာဉ်ငွကာကြောင်းလွင်၎င်း။ ကွေ-လွင်သော်၎င်း။ ကျီတင်အချက် ပြမီးသုံးပြီး သတိပေးရမည်အပြင်။ ပုံမှန်နုန်းဖြင့် အမှိုက်တိုး။လျော့မောင်းသင့်သည်။	05
444	O	ကျွဲ၌သည်အခါ နောက်ကည့်မှန်အပြင် ခေါင်းလျည့်ကည့်ပြီး ဘေးကင်းငွကာင်း သေချာမှသာ စတင်ကျွဲ၌ ပါ။	05
445	X	ကားသဘယ်။ညာနှစ်ဘက်မှီ နောက်ကည့်မှန်မှတဆင့် ဘေးနှစ်ဘက်နှင့် အနောက်ဘက်မှအရာများကို မြင်နိုင်သဖြင့်။ ကားကျွဲလိုသည်အခါနှင့် ယာဉ်ငွကာကြောင်းလိုသည်အခါတွင် အချက်ပြမီးပြပြီး။ နောက် ကည့်မှန်ကည့်ခြင်းဖြင့် လုံလောက်ဂွ နောက်လျည့်ကည့်ရန်မလိုပေ။	05

題號	答案	題 目	分類編號
----	----	-----	------

汽車法規是非題

【緬甸文】

446	X	ဘယ်ဘက်ကွေ-လွင် လမ်းဆုံရောက်မှ ဘယ်ကွေ-အချက်ပြမီး သို့-မဟုတ် လက်ပြက ကွေ၌ရမည်။ အတွင်း ယာဉ်ကွေ သို့မဟုတ် ဘယ်ကွေ၌သည်ယာဉ်ကွေသို့ ဖြောင်းလိုလွင်။ လမ်းဆုံသအလယ်ထိ မောင်းပြီးမှ ဘယ်ဘက်ကွေ၌ပါ။ နောက်ကားများသယာဉ်ကွေကို လူယူပြီး ဘယ်ကွေ၌ဖြားမလုပ်ရ။	05
447	O	လမ်းဆုံသ ဘယ်ကွေ၌အချက်ပြမီးလင်းသည်အခါ ၎င်းတရက်တိုက်မိခြင်းမှ ကာကွယ်သည်အနေဖြင့်။ အမှီန်လျော့ပြီးမှ ဘယ်ကွေ၌ သို့မဟုတ် ဂဏထိကွေ၌ ကွေ၌ပါ။	05
448	X	ဘယ်ကွေရန် လမ်းဆုံတွင်စောင့်ဆိုင်းသည်ကားသည် မီးစိမ်းသည်နှင့် ဦးစွာကွေနိုင်သည်။	05
449	X	ဘယ်ကွေသုံး အထူးယာဉ်ကွေပေါ်မှီသော်လည်း မကွေ၌ချင်တော့လွင် တည့်တည့်ဆက်မောင်းနိုင် သည်။	05
450	O	ကားမောင်းနှင်စဉ် အမျှညာဘက်မှီ ဆိုင်ကယ်သည် ဘယ်ကွေ၌အချက်ပြမီး မပြသော်လည်း ယင်းမှ ၎င်းတရက် ဘယ်ကွေ၌သောကွေကောင့် ဖြစ်ပွားသည် ကားတိုက်မချိမျိုးကို ကိုတင်ကာကွယ်ရမည်။	05
451	O	မီးစိမ်းလွင်ဆက်မောင်းခွင့်မှီသော်လည်း လုံခြုံမချိမပေးနိုင်ပါ။ ထို၌ကောင့် လမ်းဆုံရောက်လွင်အမှီန်လျော့ သင့်သည်။	05
452	X	လမ်းဘေးယာဉ်ရပ်ပြီးနောက် ပြန်မောင်းထွက်သည်အခါ အချက်ပြမီးပြရန် မလိုသော်လည်း။ မျှ။ နောက် နှင့် ဘယ်ညာမှီ ကားတိုက်ကို သတိပြုသင့်သည်။	05
453	X	မျှညာဉ်ကိုကျော်တက်လိုလွင် ညာဘက်အချက်ပြမီးကို ဦးစွာပြရမည်။	05
454	O	ဦးတည်ရာလမ်းကွေကောင်းခွဲသည်မျှ မှားဆွဲထားသော နှစ်လမ်းမောင်းလမ်းမပေါ်တွင် ကားကျော်သည်အခါ ကျော်တက်ချိန်နှင့် အကွာအဝေးကိုသတိပြုရမည်။ မျှားပေါ်မောင်းချိန်ကာလလေ။ ယာဉ်တိုက်မချိဖြစ်ပွား နိုင်ချေ မြင့်လေလေဖြစ်သည်။	05
455	O	ကွေ၌သည်အခါ။ လမ်းဖြတ်မောင်းသည်အခါ။ ကားကျော်သည်အခါတို့၌တွင် လုံလောက်သောအချိန်နှင့် နေရာအကျယ်လိုသည်။	05
456	X	မျှညာဉ်ကားကိုကျော်တက်လိုသည်အခါ ဂီကာတဆငံမြင့်ထိုးခြင်းဖြင့် အမှီန်တိုးရန်အကောင်းဆုံးအခြေအနေ ဖြစ်အောင် ပြုလုပ်နိုင်သည်။	05
457	O	ကွေ၌သည်အခါ အမှီန်လျော့ရမည်။ အကယ်ဂ ဘရိတ်အုပ်ရန်လိုကောင်းခံစားရလွင် မကွေ၌မီ လုံလောက် သည်အမှီန်ထိ မလျော့၌ထားသောကွေကောင့်ဖြစ်သည်။	05
458	X	ယာဉ်ကွေကောင့်ဖြောင်းလို (သို့) ကွေ၌လိုသည်အခါ အချိန်လုသည်အနေဖြင့် အချက်ပြမီးကိုသုံးရန်မလို။ ချက် ချင်းဖြောင်းနိုင်။ကွေ၌နိုင်သည်။	05
459	O	ယာဉ်ကွေကောင့်ဖြောင်းသည်အခါ သင့်လျော်သောအမှီန်ဖြင့် မောင်းခြင်းသည် ဒုတိယကောင်းမှီ သင့်သော အပြုအမူဖြစ်သည်။	05
460	X	ယာဉ်ကွေကားများသော လမ်းမသလမ်းဆုံ ဘယ်ညာကွေ၌ရန်အဆင်ပြေဖို့၌ မျှားဖြူနှစ်ကွေကောင်းဆွဲထားသော ဧရိယာမှတဆင့် ကွေ၌နိုင်သည်။	05
461	O	ကားနောက်ဆုတ်သည်အခါ အနောက်ဘက်တွင် အနှစ်ကင်း။မကင်း မသေချာလွင် ကားပေါ်မှဆင်းကာ စစ်ဆေးကည့်မျှပြီးမှ နောက်ဆုတ်သင့်သည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

462	○	ကားကိုအရိပ်အောက်ရပ်သင့်သည်။ လေအေးစက္ကူကုန်ညှိဖွင့်ကာ ကားထဲအနားယူခြင်း မျှော်မှသာ လောင်စာကုန် သက်သာမည်အပြင် အန္တရာယ်လည်းကင်းမည်။	05
463	○	ကားရပ်ပြီးနောက် ဒဏ်ရာအခြားသူများသည် နောက်ကားအလာကို အကဲဖြတ်ပြီးမှ ကားတံခါးဖွင့် သင့်သည်။	05

題號	答案	題 目	分類編號
464	○	ကားပေါ်တက်။ဆင်းချိန်နှင့် ကားတံခါးပိတ်ချိန်တို့တွင် သတိပြုရမည်အပြင်။ ဘေးပတ်ဝန်းကျင် အဟန့် အတားဖြစ်စေသော အရာဝတ္ထုမှီမမှီလည်း သတိထားရမည်။ ထို၌ပြင် ကားနှင့်လူအသွားအလာတို့ကိုလည်း သတိထားကည်ပြီး။ အန္တရာယ်ကင်းမှ ကားတံခါးဖွင့်ကာ တက်။ ဆင်းသင့်သည်။	05
465	○	ကားတံခါးဖွင့်ချိန်နှင့် ကားပေါ်တက်။ဆင်းသည်အခါ အနောက်ဘက်မှလာသောကားကို သတိပြုမှသာ ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းမည်။	05
466	○	ကားရပ်ပြီးနောက် အနောက်ဘက်ဘက် ယာဉ်(အထူးသဖြင့်ဆိုင်ကယ်)အသွားအလာမှီမှ တံခါးဖွင့် သင့်သည်။	05
467	○	ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအောက်ဆိုင်ထုတ်လွှင့်ခြင်း လျော့ချသည့်အနေဖြင့် စက်ဖွင့်ပြီးယာဉ်ရပ်ချိန် ၃-မိနစ်ထက် ကျော်လွင် လေထုညစ်ကြမ်းမ၍ ကာကွယ်သည့်ဥပဒေအရ ခွင့်သတ်ခံရမည်။	05
468	○	ဥမင်လှိုင်းခေါင်းမှည့် မောင်းနှင်ချိန်အတွင်း မီးဘေးကုံလွင် လမ်းဘေးတဘက်ဘက်တွင် ချက်ချင်းရပ် ပြီး အန္တရာယ်ကင်းသည်နေရာမှာသာ ခိုလှုံပါ။ မီးငြိမ်းသတ်သည်အလုပ် အဆင်ပြေရန် ကားတံခါးကို သော့မခတ်ရ။ ကားသော့လည်း ကားပေါ်ချိထားရမည်။	05
469	○	စတုရန်းတိုင်ကို ထက်ဝက်ကျော်ထိ လှည့်မောင်းရသည်အခါ လက်နှစ်ဘက်ဖြင့် ဆက်တိုက်လှည့်ပါ။	05
470	○	ကားမောင်းနေစဉ် မှတ်တရက်ဘီးပေါက်လွင် စတုရန်းတိုင်ကို တင်းစွာဆုပ်ကိုင်ထားပြီး မြေညှိသွားသွား သည့်အနေအထားမျိုး ဆက်ထိန်းထားရင်း လီဘာခြေခင်းကိုလျော့ရမည်။	05
471	X	ရေထဲမောင်းပြီးနောက်လည်း ဘရိတ်စွမ်းရည်ကိုမထိတတ်ပေ။	05
472	X	လက်ဆွဲဘရိတ်ကားထု ကလပ်ခြေခင်းကို နင်းသည်အခါ ဖြည်းဖြည်းနင်းပြီး မြန်မြန်လျော့ရမည်။ ဘရိတ် ခြေခင်း နင်းလွင်မူ မြန်မြန်နင်းပြီး ဖြည်းဖြည်းလျော့ရမည်။	05
473	X	ဟိုင်းဝေးကားလမ်းပေါ် အော်တိုဂီယာကားမောင်းနှင်စဉ် ဂီယာငယ်ထိုးမောင်းလွင် နှေး။မြန်မဆို ဂီယာ အော်တိုဂီယာတတ်သဖြင့် စိတ်ချစွာ မောင်းနှင်နိုင်သည်။	05
474	X	ဟိုင်းဝေးကားလမ်းပေါ် မောင်းနှင်သည်အခါ လမ်းမျက်နှာပြင်ညီပြီး မိုင်နန်းလည်းပုံမှန်လွင် အာမှီ အနောက်အယွက်ခံရချေနည်းသည်။	05
475	○	ကားကိုပုံမှန်စစ်ဆေးခြင်း (သို့၌) ဝပ်မြေပုံမှန်စစ်ဆေးရခြင်းသည် ယာဉ်မောင်းသည်လုံခြုံရေးအတွက် အပြင်။ ငွေကုန်သက်သာရန်။ မောင်းသူထုထိခံစား လျော့နည်းစေရန်အတွက်လည်း ရည်မှန်သည်။	05
476	○	ကားကိုစစ်ဆေးပြီးနောက် အင်ဂျင်ပုံးကိုသေချာပိတ်ပြီးမှမောင်းပါ။ သို့မှသာ မောင်းနေစဉ် အင်ဂျင်အပုံး မှတ်တရက်ပွင့်ခြင်းမှ ကာကွယ်နိုင်မည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

477	O	ကားမောင်းမှီ စက်ခန်းတွင်းမှ ရေတိုင်ဂီဿရေ။ စက်ဆီ။ ဘရိတ်ဆီပမာတို၌သည် လုံခြုံသည်အဆင့်ထိရောက်မရောက်။ ပန်ကွာကျိုးလည်း ပျက်စီးမရှိမှီမမှီ စစ်ဆေးကည့်ခြင်းမှ မောင်းသင့်သည်။	05
478	X	မောင်းမီ စက်ကရိယာများကို စစ်ဆေးရန်မလိုသော်လည်း။ မောင်းနေစဉ် မီတာမှပြသချက်ကို သတိထား ခြင်းဖြင့် အန္တရာယ်ကင်းစွာ မောင်းနိုင်သည်။	05
479	O	မော်တော်ယာဉ်သည့်ကီးကပ်ရေးဌာနမှသတ်မှတ်ထားသည်အတိုင်းစစ်ဆေးခံရမည်အပြင်။ မရှိလျာဉ်ထုတ်လုပ်ရေးစက်ရုံမှသတ်မှတ်ထားသည်အချိန် (သို့) မောင်းခဲသောခရီးအကွာအဝေးအရ မော်တော်ယာဉ်အား ပြုပြင်ခြင်း။ ထိန်းသိမ်းခြင်းပြုလုပ်ရမည်။	05
480	O	ကားစတင်မောင်းမီ အင်ဂျင်ဝိုင်သည် သတ်မှတ်သည့်နှုန်းအတိုင်းမှီမမှီ တွက်မိစစ်ဆေးသင့်သည်။ အင်ဂျင်ဝိုင်အလွန်များလွှင် အင်ဂျင်နာတတ်သည်အပြင် ဆီလည်းပိုစားသည်။	05
481	O	စက်ဆီမျက်နှာပြင်အမြင့်ကို စစ်ဆေးသည်အခါ ကားကို ညီညာသည်လမ်းပေါ်ရပ်ထားပြီး စစ်သင့်သည်။	05

題號	答案	題 目	分類編號
482	X	တောင်စောင်းလမ်းပေါ် စက်ဆီတိုင်းတံကိုထုတ်ပြီး စက်ဆီပမာမှန်နှင့် စက်ဆီဿပြင်ညီမျက်နှာပြင် အမြင့်ကို တိုင်းယူနိုင်သည်။	05
483	X	စကနီးပြီး အင်ဂျင်ဝိုင်ပမာနှင့် အရည်အသွေးကို စစ်ဆေးသင့်သည်။	05
484	X	စက်ရပ်သည်အခါ စက်ဆီအမြင့်ကို ချက်ချင်းစစ်ဆေးနိုင်သည်။	05
485	O	အင်ဂျင်ဝိုင်ပုံမှန်လဲခြင်းဖြင့် အင်ဂျင်ကွာကာပိုသုံးနိုင်သည်။	05
486	O	အင်ဂျင်ဝိုင်အလွန်များလွှင် ပလပ်ကိုကာဗွန်မှီကတ်။ ဆီစားတတ်ပြီး မော်တာအားလည်း ကျဆင်းတတ် သည်။	05
487	O	အင်ဂျင်ဝိုင်သည် နိဗ္ဗန်ရောင်ဖြစ်နေလွှင် ရေတိုင်ဂီဖြည့်ဆေးရည်နှင့် ရေမိပြီဖြစ်သဖြင့် ဝပ်မြော့ပို၌ပြီး စစ်ဆေးပြုပြင်သင့်သည်။	05
488	O	ဘရိတ်ဆီဿအမြင့်ကိုစစ်ဆေးသည်အခါ ဆီသည် အိုးဿ ခွ၍စ နှင့် ခွဗဌစစလုံး ကားမှီ စကေးမျှမ်း အတွင်းမှီသင့်သည်။ လိုအပ်သည်အခါ ဘရိတ်ဆီချက်ချင်းဖြည့်သင့်ပြီး။ တံဆိပ်နှင့်အညကြိန်းတူဆီမျိုးထည့် သင့်သည်။	05
489	X	ဘရိတ်ဆီသည် ခွ၍စ စာလုံးဿမျှမ်းထက်နိမ့်နေလွှင် ဆီထပ်ဖြည့် မှီသာလိုပြီး ဝပ်မြော့သွားရန်မလို။	05
490	O	မော်တော်ယာဉ်ဿမိန်းဘရိတ်ဆီပန် ကို စစ်ဆေးရာတွင်လိုအပ်နေပါက။ ဘရိတ်ဆီဖြည့်ပေးရမည်။	05
491	X	ဘရိတ်ဆီကို အမြင့်ဆုံးမျှမ်းထက်ကျော်အောင်ဖြည့်ပြီး အားဖြင့်နှင်းကည်လွှင် ဘီးများကိုခပ်ထားသကဲ့သို့၌ ဖြစ်မှသာ အတိုဆုံးအကွာအဝေး ဘရိတ်အုပ်နိုင်မည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

492	O	ဘရိတ်ဆီသည် သင်္ဘောဆေးကိုပျက်စေတတ်သဖြင့် မတော်တဆဖိတ်စင်လွင် ရေဖြင့်ချက်ချင်းဆေးသင့် သည်။	05
493	O	ဘရိတ်ခြေနှင်းပျော့နေလွင် ဘရိတ်ဆီပန်ထဲ လေခိုခြင်း(သို့) ဆီယိုခြင်းတို့၌ဖြစ်နိုင်သဖြင့် ချက်ချင်း ကားရပ်ပြီး စစ်ဆေးပြုပြင်မှသာ ယာဉ်အန္တရာယ်မှ ကာကွယ်နိုင်မည်။	05
494	O	ဘရိတ်ဆီ။ ပါဝါစတီယာရငစက်ဆီနှင့် အော်တိုဂီယာဆုံဖွဲ့ဆီတို့၌သည် အဆိပ်ဖွဲ့သဖြင့် အမှတ်အသား ပြုထား သော ထည့်စရာထဲ ထည့်ပြီး ကလေးလက်လှမ်းမမီသော နေရာ ထားရမည်။	05
495	X	ပါဝါစတီယာရငစံနစ် ဆီယိုလွင် စတီယာတိုင်လုံးဝလှည့်မရပါ။	05
496	O	အချင်းကီးသည် ကားဘက်ထရီအိုးခေါင်းသည် အဖိုစွန်းဖြစ်ပြီး၊ အချင်းငယ်သည်ခေါင်းမှာ အမစွန်းဖြစ် သည်။	05
497	O	ဘက်ထရီရည်အမြင့်ကို အမြဲပုံမှန်ဖြစ်စေခြင်းဖြင့် ဘက်ထရီ ပိုအသုံးခံစေနိုင်သည်။	05
498	O	ဘက်ထရီရည် မလုံလောက်သည်အခါ ပေါင်းခံရေဖြည့်ထည့်ပါ။	05
499	X	ဘက်ထရီရည် မလုံလောက်သည်အခါ သောက်ရေသန့်၌ကို သတ်မှတ်သည်နေရာထိ ထည့်ဖြည့်နိုင်သည်။	05
500	O	ဘက်ထရီရည်သည် အက်စစ်ပျော့ဖြစ်သဖြင့်စားတတ်သည်။ အကယ်၍ အရေပြား။ မျက်စိ။ အင်္ကျီတို့၌ကို ထိမိလွင် ရေဖြင့် ချက်ချင်းဆေးဖွဲ့ကာရမည်။	05
501	X	ခါတ်မီးခွန်ဖြင့် မှောင်သောနေရာ၌ ဘက်ထရီခေါင်း။ မိုးရေဖြည့်သည်အဖုံးတို့၌သွယ် အခြေအနေကို စစ်ဆေး ကြည့်ရှုနိုင်သည်။	05
502	O	ကားထဲတွင် ခါတ်အားစားသော လွှပ်စစ်ပစ္စည်းများစွာ တပ်ဆင်ထားလွင် အင်ဂျင်မှဆီစားများမည်။	05
503	O	ဘက်ထရီအားမလောက်၍ အခြားကားတစ်စင်းသဘက်ထရီနှင့် စက်နီးလိုလွင် အဖိုစွန်းနှင့်အမစွန်းဆက် ပြီး၊ အမစွန်းကိုမူ ပျက်သည်ကားသင်္ဘောဒီနေရာကောင်းနှင့် ဆက်ရမည်။	05

題號	答案	題 目	分類編號
504	X	ကားပျော်မှုန်သွယ် ရေဖြန်းကရိယာပါအရည်ဗူးထဲ ရေမဖို့တော့လွင်လည်း ရေဖျန်းကရိယာကို ဆက်သုံးနိုင် သည်။	05
505	O	ဒက်ချ်ဘုတ်ပေါ်မှမိုင်းလိပ်ဒိုင်ခွက်သည်မော်တော်ယာဉ်မောင်းနှင်ခဲ့သောစုစုပေါင်းခရီးမိုင်ဖြစ်သည်။	05
506	X	ကားမီတာဒိုင်ခွက်ပေါ်၌ 「မိုင်းလစ်ခွက်」 သည် မီနစ်ဖြင့် အင်ဂျင်လည်ပတ်နှုန်းကို ပြသသည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

507	O	ကားမီတာခိုင်ခွက်ပေါ်ရှိ 「အင်ဂျင်လည်ပတ်နှုန်းပြိုင်ခွက်」 သည် အင်ဂျင်လည်သည်အူကိမ်ကို ပြသ သည်။ ယင်းသည့်ဤနိတံသည် ၁ ခန့်မှ ညှိနှိုင်းပြနေလျှင် တစ်နှစ်လွင် အင်ဂျင်အခေါက် ၁၀၀၀လည် နှုတ်ကား ဆိုလိုသည်။	05
508	X	ကားမီတာခိုင်ခွက်ပြင်ပေါ်ရှိ 「အင်ဂျင်ဆေးရည်အပူချိန်ပြိုင်ခွက်」 သည် ကားအပြင်သို့ လေအပူချိန်နှင့် မောင်းနှင်သည့် အခြေအနေတို့၌နှုတ်ကား မပြောင်းလဲတတ်ပေ။	05
509	O	ကားမီတာခိုင်ခွက်ပေါ်ရှိ 「အင်ဂျင်ဆေးရည်အပူချိန်ပြိုင်ခွက်」 သည့်ဤနိတံသည် ပုံမှန်ဘောင်ထက် ကျော်လွန်လျှင် လမ်းဘေး အမြန်ဆုံးရပ်သင့်သည်။ ဆက်မောင်းလွင် အင်ဂျင်ကိုထိခိုက်တတ်သည်။	05
510	O	အင်ဂျင်ပူလွင် အပူချိန်ပြည့်ဤနိတံသည် ၉၀°C ဘက်သို့ညှိညွှန်တတ်သည်။	05
511	X	အင်ဂျင်မှ ပုံမှန်အလုပ်လုပ်သည်အပူချိန် ရေတိုင်ဂီတွင်းရှိ ဆေးရည်ပမာ။ ရေကောင်း၊မကောင်းနှင့် ရေယိုခြင်းမရှိ စစ်ဆေးသင့်သည်။	05
512	O	အင်ဂျင်အရမ်းပူသည်အခါ ရေတိုင်ဂီဖုံးကို ချက်ချင်းဖွင့်သင့်။ အပူရည်များ ရေတိုင်ဂီတွင်းမှစင်ထွက် ပြီး အပူမလောင်မီအောင် ကာကွယ်ရမည်။	05
513	X	ရေတိုင်ဂီပြည့်ဆေးရည် လောက်၊မလောက် စစ်ဆေးလိုလျှင် အင်ဂျင်ကိုမိနစ်အနည်းငယ်နိုးကာ ပြန်ရပ်ပြီး နောက်၊ ရေကန်အဖုံးဖွင့်၍ ရေမျက်နှာပြင်ကို ကည့်ရမည်။	05
514	X	အအေးခံစနစ်တွင် အရံရေတိုင်ဂီထဲ ရေပြည့်နေသမျှ၌ ပင်မရေတိုင်ဂီကို မစစ်ဆေးလျှင်လည်း ပြသနာ မရှိတတ်။	05
515	X	အင်ဂျင်ဆေးရည်ထဲ ရေမခဲစေသည်အရည်နှင့် သံချေးမတက်စေသောဆေးပါသဖြင့် လဲစရာမလို။	05
516	X	မောင်းနှင်စဉ် ရေအပူချိန်ပြည့်ဤနိတံသည် အမြင့်ဆုံးစကေးမျဉ်းထက် ကျော်နေနှုတ်ကားတွင်လွင် ကားကို လမ်းဘေးရပ်ပြီး၊ လက်ဆွဲဘရိတ်ဆွဲအုပ်ပြီး စက်ရပ်မည်။ ထို၌နောက် ရေတိုင်ဂီဖုံးဖွင့်ကာ တိုင်ဂီထဲရှိ ရေပမာကို စစ်ဆေးပါ။	05
517	O	အင်ဂျင်စက်မနိုးမီ ရေတိုင်ဂီတွင်းရှိ ဆေးရည်ပမာနှင့် စက်ဆီအမြင့်တို့ကို စစ်ဆေးကည့်၍သင့်သည်။	05
518	O	ဆေးရည်သုံးအင်ဂျင် ဆေးရည်မရှိလျှင် အင်ဂျင်မနိုးရ။	05
519	X	ဆေးရည်လုံလောက်နေသမျှ၌ အင်ဂျင်အရမ်းမပူတတ်ပေ။	05
520	O	ကားမျှော်မှန်သို့ ရေဖျန်းကရိယာပါ အရည်ပူထဲ ရေမရှိတော့လျှင် ယင်းသမ္မော်တာပျက်လွယ်သည်။ အခါ မိုးရေသုတ်တံကို ဖွင့်လွင်လည်း ကားမျှော်မှန်ကို ထိခိုက်တတ်သည်အပြင်။ သုတ်တံသမ္မော်လည်း ပျက်စီးတတ်သည်။	05
521	X	ကားမီတာခိုင်ခွက်ပြင်ပေါ်ရှိ ဓါတ်ဆီမီတာခွက်သို့ ညှိနှိုင်းအမြင့်သည် 「၁」 နေရာထိရောက်နေပြီး လိမ္မော်ရောင်ရှိ ဆီနည်းနှုတ်ကား သတိပေးသည်။ မီးလင်းလာလျှင်လည်း အလောတူကီး ဆီပြည့်ရန်မလို။ ခရီးဆုံးရောက်မှ လောင်စာဆီပြည့်လွင်လည်းရသည်။	05
522	X	ဓါတ်ဆီမီတာခွက်သည့်ဤနိတံသည် ၉၀°C နေရာရှိလျှင် ဆီကန်ထဲ ဆီပြည့်နေနှုတ်ကား သဘောဆောင်သည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

523	○	အင်ဂျင်နီးယားအဖွဲ့ဝင် အစီအစဉ်အသီးသီးမှ လွတ်စပ်ပစ္စည်းများ သုံးရန်ခါတ်အားကို မီးစက်မှထုတ်ပေး သည်။	05
-----	---	--	----

題號	答案	題 目	分類編號
524	○	ကားမောင်းနေစဉ် ချာဂျင်သွင်းသတိပေးမီး လင်းနေမှုကောင်းတွေ့လျှင် ခါတ်အားသွင်းစံနစ် ချိတ်ယွင်းသည်။ သဘောဆောင်သည်။	05
525	○	ကားမောင်းနေစဉ် ဘရိတ်သတိပေးမီး မှတ်တရက်လင်းလာလျှင် ချက်ချင်းလမ်းဘေးကပ်ရပ်ပြီး စက်ရပ် ကာ။ ကားဆွဲသူအလာကိုစောင့်ပါ။	05
526	○	ဗွ ဘရိတ်စံနစ်ကို အသုံးပြုလျှင် ယင်းသဘောအားသာချက်မှာ အရေးပေါ်ဘရိတ်အုပ်သည်အခါ ဘရိတ်နှင့် လှည့်သည်ဘက်တို့ကို ပုံမှန်ဖြစ်စေနိုင်သည်အချက်ဖြစ်သည်။	05
527	○	ကွန်ပျူတာဖြင့်ထိန်းသော ဗွ ဘရိတ်စံနစ်သည် အမြန်နှုန်းဖြင့်မောင်းစဉ် မှတ်တရက်ဘရိတ်အုပ်သည် အခါ။ ဘရိတ်ခြေနှင်းသည် အထက်။အောက်တုန်ခါတ်တော်လည်း ဝိုသည်မှာ ပုံမှန်လကမ္ဘာဖြစ် သည်။	05
528	○	အမြန်မောင်းနေစဉ် မှတ်တရက်ဘရိတ်အုပ်သည်အခါ ကွန်ပျူတာဖြင့်ထိန်းသော ဗွ ဘရိတ်စံနစ် နှင့် ဖိုင်ဘာကသာ စိတ်တည်ငြိမ်စွာနှင့် စတီယာတိုင်ကိုထိန်းနိုင်လျှင် အဟန့်အတားဖြစ်စေသော အရာဝတ္ထုကို မှောင်သွားနိုင်ချေရှိသည်။	05
529	○	ကားထဲမှ ပစ္စည်းသည်အဖုံးကို ဖွင့်ပြီးလျှင်ပြန်ပိတ်ပါ။ သိ၍မှသာ အရေးပေါ်ကိစ္စ (သိ၍) မှတ်တရက် ဘရိတ်အုပ်သည်အခါ ကားပေါ်ပါလူများ ဒွံရာမရမည်။	05
530	○	ကားအတွင်း မလိုအပ်သောပစ္စည်းပိုများ မထားသင့်ပါ။ ကားအလေးချိန်လျော့ချမှ ဆီစားသက်သာမည် အပြင် ကာဗွန်ဒိုင်အောက်ဆိုဒ် ထုတ်သည်ပစ္စည်းကိုလည်း လျော့ချနိုင်မည်။	05
531	○	ကားမောင်းနေစဉ် ဖိုင်ဘာသထိုင်ခုံကို နေရာမပြင်သင့်။ မဟုတ်လျှင် ထိုင်ခုံ မှတ်တရက်နေရာမကျေညီ၍တတ် ကာ ကားကိုထိန်းနိုင် ဖြစ်တတ်သည်။	05
532	X	ကားမောင်းနေစဉ် အကယ်၍ ထိုင်ရာအဆင်ပြေမှုကောင်း ခံစားရလျှင် မောင်းရင်းနှင့်ထိုင်ခုံနေရာကိုပြင် နိုင်သည်။	05
533	X	နောက်တွင် ထိုင်သူသမားကွင်းကို မပိတ်မိစေလိုသောကြောင့် မြေထိုင်ခုံသင်္ဘောကို ဖျက်နိုင်သည်။	05
534	X	ကလေးငယ်ကို ပေါင်ပေါ်ချချိကာ ထိုင်ခုံခါးပတ်ပတ်ထားလျှင် လုံခြုံသည်အပြင် ကလေးငယ်ကိုလည်း ကာကွယ်စောင့်ရှောက်နိုင်သေးသည်။	05
535	X	ကလေးနှစ်ဦးမှ ထိုင်ခုံခါးပတ်တချောင်းတည်း ပေါင်းသုံးသော်လည်း ငှင်းတို၍လုံခြုံရေးအတွက်မထိခိုက် တတ်ပါ။	05
536	X	ထိုင်ခုံခါးပတ်တို့ကို ရင်ဘတ်မှ စောင်းပတ်ထားရသဖြင့် ဖိပြီးမအိမသာခံစားရသည်။ ဒါ့ကြောင့် ချိုင့်ကားအောက်သို့ နေရာမကျေညီပြီး ပတ်ထားလျှင်လည်း လုံခြုံသည်အပြင်။ ကျိုးလည်း ပိုလျော့ရဲသဖြင့် နေလို၍ကောင်းသွားပြီး	05
537	○	ထိုင်ခုံခါးပတ်တို့ ပွန်းပဲ့(သိ၍)ဖျက်စီးနေလျှင် အသစ်လဲရမည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

538	O	ကားပြင်းထန်စွာတိုက်ထားပြီးနောက် အသုံးပြုပြီးသော ထိုင်ခုံခါးပတ်နှင့် ယင်းသို့ ကျိန်ညှိသည်ကရိယာ။ အပို ပစ္စည်းများအားလုံးကို အသစ်လဲရမည်။	05
539	X	အသက်ကယ်အိတ်မှီသောကားထဲတွင် ထိုင်ခုံခါးပတ်ပတ်ရန်မလို။	05
540	O	အော်တိုဂီယာသုံးကားကိုစမောင်းစဉ် ဘရိတ်ခြေနှင်းကိုနှင်းပြီးမှ ဂီယာတံကို ✓ ဤ၌ရမည်။ သို့မှသာ ✓ တံတရက် ✓ သို့ထိုးထွက်ခြင်းမျိုးကို ကာကွယ်နိုင်မည်။	05
541	O	အော်တိုဂီယာသုံးကား အင်ဂျင်နီးသည်အခါ ဂီယာတံကို '၀' နေရာထားရမည်။	05
542	X	လက်ထိုးဂီယာသုံးကား အင်ဂျင်နီးသည်အခါ ဂီယာတံကို '၀' နေရာထားမှသာ မော်တာလည်နိုင်မည်။	05

題號	答案	題 目	分類 編號
543	X	အော်တိုဂီယာသုံးကားသည် ယင်းသို့ဂီယာတံကို 'N' သို့မဟုတ် 'P' နေရာမှအပ အခြားနေရာတွင် ထားလွှင့်လည်း အင်ဂျင်ကိုနှိပ်နိုင်သည်။	05
544	X	အော်တိုဂီယာကားကိုမောင်းနှင်စဉ် ဂီယာတံကို အချိန်မ✓ ဤ '၀' သို့မဟုတ် '၀' နေရာသို့ ဖြောင်းနိုင်သည်။	05
545	O	အော်တိုဂီယာကားကိုရပ်သည်အခါ ကားလုံးဝရပ်သွားမှသာ ဂီယာတံကို '၀' နေရာသို့ဖြောင်းရမည်။	05
546	O	အော်တိုဂီယာကားသို့ မှီရိယာ '၀' ကို နောက်ဂီယာ '၀' သို့မဟုတ် ရပ်သည်ဂီယာ '၀' သို့ဖြောင်းသည်အခါ ကားလုံးဝရပ်မှသာ ဂီယာဖြောင်းပါ။	05
547	O	အော်တိုဂီယာကား တောင်စောင်းမတ်ဆင်းသည်အခါ ဂီယာငယ်ကိုသုံးသင့်သည်။	05
548	O	ကားမမောင်းမှီ ကားတာယာပန်းအထူနှင့် ဘီးဖိအားကို စစ်ဆေးသင့်သည်။	05
549	O	ကားဘီးသို့ အတွင်းနှင့်အပြင်ဘီးဖိအားကို ပုံမှန်စစ်ဆေးသင့်သည်။ ကားတစ်စီးနှင့်တစ်စီးသို့ ဘီးဖိအားစံချိန်ချင်း မတူတတ်သော နှုတ်ကိုင် ဒါရိုက်တာသုံးသည် အညွှန်းစာအုပ်အတိုင်း ကားဘီးသလေကို သတ်မှတ်သည်ပမာဏထိပြည့်ရမည်။	05
550	X	ဘီးဖိအားများလေလေ။ ဆီးစားသက်သာလေလေဖြစ်သည်အပြင် ဘရိတ်အစွမ်းကိုလည်းမထိခိုက်ပါ။	05
551	O	ဘီးဖိအားမလောက်လွှင့် ဆီပိုစားသည်အပြင်။ အမှန်ဖြင့်ဖြင့် နာရီများစွာမောင်းလွှင့် ဘီးတံတရက် ပေါက်လွယ်သည်။	05
552	X	ကားတာယာပန်း များစွာပွန်းနေသော်လည်း ယာဉ်သလုံခြုံရေးကို မထိခိုက်တတ်ပါ။	05
553	O	စတာတာဖြင့် အင်ဂျင်ကိုနှိပ်တိုင်း ၁၀စကပါဠိနှင့်ထက်မပိုသင့်။ မဟုတ်လွှင့် ဘက်ထရီနှင့်စတာတာတို့၌ ပျက်စီးလွယ်သည်။	05
554	O	အင်ဂျင်နီးသည်အချိန် ၁၀စကပါဠိနှင့်ထက်ကျော်၍ စက်မနီးသေးလွှင့် ၁၀မိနစ်နားပြီးမှ ထပ်မံနီးပါ။ မဟုတ် လွှင့် စတာတာပျက်လွယ်သည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

555	X	ဘက်ထရီခါတ်အားမရှိ။ အင်ဂျင်လည်းနိုးမရသည့်အခါ မည်သည့်ဂီယာသုံးသည်ကားမျိုးမဆို တွန်းပြီး အင်ဂျင်စက်နိုးနိုင်သည်။	05
556	O	အင်ဂျင်နိုးသည့်အခါ အိတ်ဇောပိုက်မှ ဖြူဖြူရောင်အခိုးများထွက်လွှင့် စက်ဆီလောင်ကွမ်းခြင်းငှာကင် ဖြစ်သည်။	05
557	O	အင်ဂျင်ကို အပူချိန်နိမ့်သည်အခါနိုးလွှင့် အိတ်ဇောပိုက်မှ ရေစက်ကျတတ်ခြင်းသည် ပုံမှန်အခြေအနေဖြစ် သည်။	05
558	O	ဘရိတ်အုပ်သည်အခါ အသံထူးထွက်နေလွှင့် ဘရိတ်စံနစ် ပုံမှန်ခြင်း ဖြစ်နိုင်သဖြင့် ကားရပ်ပြီး စစ်ဆေး သင့်သည်။	05
559	X	ဘရိတ်အုပ်သည်အခါ အသံထူးထွက်ခြင်းသည် ပုံမှန်ဖြစ်သဖြင့် စစ်ဆေးရန်မလို။	05
560	X	လက်ဆွဲဘရိတ်မဖြုတ်လွှင့်လည်း ကားစတင်မောင်းနိုင်သည်။	05
561	X	လက်ဆွဲဘရိတ်နှင့် ခြေနှင်းဘရိတ်တို့၌ကို တပြိုင်နက်မသုံးရ။	05
562	O	ဘရိတ်ပြင်းပြင်းအုပ်လွှင့် ဘီးပွန်းလွယ်သည်အပြင် ကားမှောက်လွယ်သည်။	05
563	O	ဘရိတ်အုပ်သည်အခါ အသံထူးထွက်ခြင်းသည် ဘရိတ်လိုင်နာကြားပွန်းဂွ ဖြစ်နိုင်သည်။	05
564	O	မော်တော်ယာဉ်အသစ်သစ်စက်ကိရိယာများသည်အထိုင်ကျကာလအတွင်းအမြန်နှုန်းမောင်းနှင်ခြင်းနှင့်အရေ ပေါ်ဘရိတ်နှင်းခြင်းကိုရှောင်ကင်ရမည်။	05

題號	答案	題 目	分類編號
565	X	မိုင်နန်းမြင့်လေ ဆီစားသက်သာလေဖြစ်သဖြင့် အင်ဂျင်လည်ပတ်နှုန်းကိုလည်း အကန့်၌အသတ်မရှိဖြင့်တင် နိုင်သည်။	05
566	O	အင်ဂျင်အေးကို အမြန်လည်ပတ်စေလွှင့် အင်ဂျင်တာမှည့်အသုံးမခံပါ။	05
567	O	အင်ဂျင်အပူချိန်နိမ့်သည်အခါ ဆီစားနှုန်းသည် ပုံမှန်အပူချိန်ထက် ပိုများတတ်သည်။	05
568	X	ကားကိုပုံမှန်စစ်ဆေးနေလွှင့် ကားပျက်သတိပေးဆိုင်းဘုတ်ကို စစ်ဆေးရန်မလို။ ထို၌ငှာကင် ကားထဲ ဆိုင်းဘုတ်ကို အမြဲမှဆောင်ထားလွှင့်လည်းရသည်။	05
569	O	လောင်စာနှင့်လွှပ်စစ်အား ရောသုံးသောကားသစ် အဓိကအားသာချက်မှာ လောင်စာသက်သာပြီး လေထု ညစ်ငြမ်းမရှိ လျော့နည်းစေခြင်းဖြစ်သည်။	05
570	X	ကွန်ပျူတာဖြင့်ထိန်းသော ခါတ်ဆီဂျက်အင်ဂျင်ကို အပူချိန်နိမ့်ချိန်တွင်မနိုးမိ လီဘာကို အူကိမ် အနည်းငယ်နှင်း။လျော့လုပ်မှသာ စက်နိုးရလွယ်မည်။	05
571	O	ကားရပ်သည်အခါ လက်ဆွဲဘရိတ်ကိုဆွဲတင်ထားမှသာ ကားစေ့၌လျော့ခြင်းကို ကာကွယ်နိုင်မည်။	05
572	O	တာဘိုအင်ဂျင်သုံး အင်ဂျင်ဆွဲအားပြန်ဖြည့်ပေးသည်ကရိယာ (ဃအေပူအေခေ ဃသညလနမအနမ) တပ်ဆင် ထားသောကားကို မောင်းပြီးနောက် မြက်ခင်း (သို့၌) လောင်လွယ်သောပစ္စည်းပေါ် ရပ်မထားရ။ သို့၌မှသာ မီးဘေးမှ ကင်းဝေးမည်။	05
573	O	ကားရပ်သည်အခါ ခါတ်မီးခြစ်ကဲ့သို့သော မီးလောင်လွယ်သည်ပစ္စည်းကို ကားထဲမထားရ။ နေရောင် ဒါမှိုက်ထိုးမိဂွ အပူချိန်မြင့်တက်လာခြင်းငှာကင် အန္တရာယ်ဖြစ်ပွားတတ်သည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

574	O	အမောင်းသင်လိုင်စင်ဖြင့် လမ်းမပေါ်အမောင်းသင်စဉ် ယာဉ်စည်းကမ်းဆိုင်ရာ အမှတ်အသားများ၊ မျဉ်းများ၊ မီးပွိုင့်များ၊ မိုင်နုန်းကန့်သတ်ချက်များအတိုင်း လိုက်နာရမည်။ ထို၌ဖြင့် ကားဗျေပိုင်နှင့်ဘေးနှစ် ဘက်သလရှုပ်များမရှိမှန်သမှုကိုလည်း သတိထားကာ။ လုံခြုံရေးအတွက်လိုအပ်သည် လုပ်ဆောင်ချက်များကို အချိန်မေ့ကြိုးလပ်ရမည်။	02
575	X	အမောင်းသင်လိုင်စင်ကို ပုံမှန်လိုင်စင်အဖြစ် ခေတနာထားကာ။ လမ်းမပေါ် အချိန်မေ့ကြိုးတက်မောင်းနိုင်သည် အပြင်။ ရဲဌာနမှလည်း ဥပဒေအရ အရေးယူခွင့်မရှိပါ။	02
576	X	အမောင်းသင်လိုင်စင်ရရှိထားသောသူသည်မည်သည်လမ်းတွင်မဆို မောင်းနှင်နိုင်သည်။	00
577	O	အမောင်းသင်လိုင်စင်ဖြင့် လမ်းမပေါ် အမောင်းသင်သည်အခါ သက်ဆိုင်ရာဒေသသို့ ရဲဌာနမှသတ်မှတ် သည့်လမ်းနှင့်အချိန်အတွင်းသာ အမောင်းသင်သည်အပြင်။ အမောင်းသင်ကားမျိုးသလိုင်စင်ကိုင် သည့် ဒဗ်ဘာတဦးက ဘေးမှကီးကပ်ညာဉ်နှိကားပေးရမည်။	02
578	X	လိုင်စင်မရှိသော်လည်း ကားမောင်းကွမ်းကျင်လွင် အခြားသူကို ကားမောင်းသင်ပေးနိုင်သည်အပြင်။ ကိုယ်အလုပ်အကိုင်ကဲ့သို့ လုပ်ကိုင်နိုင်သည်။	02
579	O	လိုင်စင်စာမေးပွဲအောင်ပြီးသော်လည်း လိုင်စင်မရသေးမီ ကားမောင်းရ။	02
580	X	လိုင်စင်စာမေးပွဲအောင်ပြီးနောက် လိုင်စင်မရသေးသော်လည်း ကားမောင်းနိုင်သည်။	02
581	X	အငှားလိုင်စင်ကိုင်ဆောင်သူသည် ဒိတ်လွန်ဂ္ဂ ဖျက်သိမ်းခံရသော အငှားလိုင်စင်ဖြင့် အဆင်တူကားမျိုးသ မီးမီးလိုင်စင်(ကိုယ်ပိုင်လိုင်စင်)ကို ဖြောင်းလွှောက်နိုင်သည်။ မီးမီးလိုင်စင်မရသေးမှီ ကားမောင်းနိုင် သည်။	02
582	O	သီးသန့်၌ကားမောင်းလိုင်စင် ကိုင်ထားသော ငှားကားမောင်းသူသည် အရွယ်ရဝနှစ်ရောက်လွင် သတ်မှတ်ချက်အရ ကားမျိုးတူ ရိုးရိုးကားမောင်းလိုင်စင်ကို ဖြောင်းရန်လွှောက်ထားရမည်။	02
583	X	ကားမရပ်ရသည်လမ်းအပိုင်းသည် အခြားသတ်မှတ်ချက်မှလွဲ၍ အဓိကအနေဖြင့် ၂၄နာရီလုံး ကားရပ်ခွင့် တားမြစ်ထားသည်။	02

題號	答案	題目	分類 編號
584	O	ယာယီယာဉ်ရပ်ခွင့်မပြုသည်လမ်းအပိုင်း တနေ၌လုံး မည်သည်အချိန်မဆို။ ယာယီရပ်ခွင့်နှင့်ရပ်နားခွင့် မပြုပေ။	02
585	O	ကားမရပ်ရသည်လမ်းအပိုင်းတွင် ယာယီရပ်ခွင့်ပြုသော်လည်း ရပ်နားခွင့်မပြု။	02
586	X	ယာယီယာဉ်ရပ်ခွင့်မပြုသည် လမ်းအပိုင်း ကားရပ်နိုင်သော်လည်း ခေတနာထားခွင့်မပြု။	02
587	O	ယ ၁၂မရပ်ရခိုင်းဘုတ်ထောင်ထားသောလမ်းပိုင်းတွင်အကယ်ဂ္ဂအခြားသတ်မှတ်ချက်အမှတ်အသားမရှိပါက ညရနာရီနောက်ပိုင်းနှင့်နောက်တစ်ရက်မနက် ၇ နာရီမထိုးမီမော်တော်ယာဉ်ရပ်နားခြင်း (သို့) ခေတနာထားခြင်းပြုလုပ်နိုင်သည်။	00

汽車法規是非題

【緬甸文】

588	X	ကားနှစ်စင်း ဘေးချင်းကပ် ပြိုင်တူခေတ်နှစ်ပွင့်ပြုသည်။	02
589	X	ရထားလမ်းဆုံကိုဖြတ်သောအခါ မြေကားမှ ရပ်ကွက်နားထောင်ခြင်းမလုပ်ဘဲ ဖြတ်ကျော်သွားသကဲ့သို့ ကွန်တော်လည်း ၎င်းနည်းအတိုင်း ဖြတ်ကျော်နိုင်သည်။	06
590	O	အစောင့်မရှိသောရထားလမ်းဆုံ (သို့) အဟန့်အတား။ သတိပေးခေါင်းလောင်း။ အချက်ပြပိုးပိုင် (ဘားတိုင်) တို့ မရှိသောသံလမ်းမြေသာ ဂုဏ်မီတာအက္ခရာ ရပ်ကွက်နားထောင်ပြီး နှစ်ဘက်စလုံးမှ ရထားမလာ ငွေကင်း သေချာမှသာ ဖြတ်မောင်းရမည်။	06
591	O	ကားမောင်းနှင်စဉ် ကားမကျော်ရမည်ပေါ် ခွဲမမောင်းရ။ ဦးတည်ချက်ကန်၌သတ်သည်မရှိ။ ယာဉ်ငွေကာမ ကြောင်းရသည်လမ်းအပိုင်း။ သို့မဟုတ် ရထားလမ်းဆုံတွင် ကားကျော်ခြင်း(သို့) ဂယ်ကွေ့၌ မကွေ့၌ရ။	02
592	X	ဖြောင့်ဖြူးညီညာသောလမ်းအပိုင်း မျဉ်းဝါနှစ်ငွေကင်းဆွဲထားသော်လည်း မျက်နှာဆိုင်ဘက်မှ ကားမလာ သည့်အခါ ယင်းသယာဉ်ငွေကာတွင်းသို့ ဝင်မောင်းနိုင်သည်။	02
593	O	လမ်းကွေ့။ မတ်စောက်တောင်ကုန်း။ တံတားကျဉ်း။ ဥမင်လို့ခေါင်း။ လမ်းဆုံလမ်းခွကွေ့သည် သင်္ကေတပြ ဆိုင်းဘုတ်များရှိသည်လမ်းအပိုင်း။ (သို့) ရထားလမ်းဆုံ။ လမ်းပြင်နေသည့် အပိုင်းတို့တွင် ကားမကျော်ရ။	02
594	X	တည့်တည့်မောင်းနှင်သောယာဉ်သည်လမ်းဆုံလမ်းဝသို့ မရောက်မီကွေ့ မည်ယာဉ်သည်အရင်ကွေ့ မောင်းနိုင်သည်။	02
595	O	လူကူးမျဉ်းကျားပေါ် လမ်းဖြတ်သူရှိလျှင် ယာဉ်ထိန်းသူ(သို့) မီးပိုင်မှီမရှိ ကားမောင်းသူသည် ခေတ်နှစ်ရပ်ပြီး လမ်းကူးသူကို ဦးစားပေးဖြတ်စေရမည်။	02
596	X	မိမိရှေ့ တွင်အရေးပေါ်လူနာတင်ယာဉ်မောင်းနှင်တာဝန်ထမ်းဆောင်နေလျှင် အချိန်မီရန်အလို ဌာနအဆိုပါယာဉ်အားကျော်တက်မောင်းနှင်နိုင်သည်။	02
597	X	ကားမောင်းစဉ် လုပ်အားပေးယာဉ်ထိန်းသူ ညဉှိန်ကားမရွှံ့ကို လိုက်နာစရာမလို။ မီးပိုင်သူအချက်ပြပိုးကိုသာ အဓိကထားမည်။	02
598	O	ညအချိန်ကားမောင်းလွှတ်စေ။ (သို့) ဥမင်လို့ခေါင်း။ မြေအောက်မြောင်း။ မြေအောက်လမ်းတွင်မောင်း လွှတ်စေ။ (သို့) မြူခိုး။ မိုးကီး။ အလင်းရောင်မှိန်ခြင်းနှင့် ကျလွှတ်စေ။ ကောင်းစွာမြင်ရသည်အခါ ဖြစ်စေ ကားခေါင်းမီးကီး ပွင့်မောင်းရမည်။	02
599	X	ဥမင်လို့ခေါင်းအတွင်း မောင်းသည်အခါ လို့ခေါင်းတွင်းသမီးများလင်းပြီး ကောင်းစွာမြင်ရသဖြင့် ဓါတ်အားခြိုးခြံသည်အနေဖြင့် ကားခေါင်းမီးကီးပွင့်ရန်မလို။	02
600	O	တောပိုင်းဒေသ။ ထူးခြားသည်လမ်းအပိုင်း။ မြေအောက်မြောင်း။ (သို့) မြေအောက်လမ်းတို့တွင် မောင်းနှင် စဉ် သင်္ကေတပြဆိုင်းဘုတ်သို့ ညဉှိန်ပြချက်အတိုင်း မီးရောင်အသုံးချရမည်။	02
601	O	ဆစ်ချိုးအက္ခရာ။ စည်းကမ်းနှင့်မညီသည့် တောင်ကုန်းလမ်းသို့အပေါ်ဆုံးနေရာ။ (သို့) မြို့ပြမြို့ မြို့ပြမြို့ မြို့ပြမြို့ ယာဉ်ငွေကာ တူထဲ ကားကျော်လိုလွှတ်စေ။ အရေးပေါ်အန္တရာယ်နှင့် ကျလွှတ်စေ။ ဟွန်းတီးနိုင်သည်။	02

題號	答案	題目	分類編號
----	----	----	------

汽車法規是非題

【緬甸文】

602	X	ဆလင်ဒါအငွေ့ထုတ်လုပ်နှုန်း ၂၅၀ ကုဗစင်တီမီတာအထက်ရှိပီး ၅၅၀ကုဗစင်တီမီတာမပြည့်သောလေးလံသည်အကြီးစားမော်တော်ယာဉ်သည် ဇင်းထက်ငယ်သောယာဉ်များ ထက်ဟိုင်းဝေးနှင့်အမြန်လမ်းမှူးပေါ်တွင် ဦးစားပေးမောင်းနှင်ခွင့်ရှိသည်။	02
603	O	ခရီးသည်နှင့်ကုန်နှစ်မျိုးလုံးတင်နိုင်သောကားသည် လူတင်လွင် သတ်မှတ်ထားသည့်ဦးရေထက် မကျော်ရ သလို၊ ကုန်တင်လွင်လည်း ခွင့်ပြုထားသည့် အလေးချိန်ထက်ပိုမတင်ရပါ။ လူနှင့်ကုန်နှစ်မျိုးလုံးတင် သည့်အခါတွင် ခွင့်ပြုထားသည့် စုစုပေါင်းအလေးချိန်ထက် မကျော်ရ။	02
604	X	ကားနံပါတ်ပြားကို အတုမလုပ်ရ။ မပြုပြင်ရ။ (သို့) ကလိန်နည်းဖြင့်မထုတ်ရသော်လည်း အခြားသူကိုတား ပေးခြင်း (သို့) အခြားသူသန့်ပါတ်ပြားကို အသုံးချခြင်းတို့၌ ပြုလုပ်နိုင်သည်။	02
605	O	ကားနံပါတ်ပြားမှီသော ကိုယ်ပိုင်ကားငယ်သည်(အရည်ဂက်စ်နှင့်သဘာဝဓါတ်ငွေ့သုံးကားမှလွဲ၍) စက်မို့ ထုတ်လုပ်သည်နှစ်အရ ၅-နှစ်မပြည့်သေးလွင် ပုံမှန်စစ်ဆေးခံရန်မလို။ ၅-နှစ်အထက်နှင့် ၁၀နှစ်အောက် ဆိုလွင် နှစ်စဉ်အနည်းဆုံး တွက်ကိမ်။ ၁၀-နှစ်အထက်ဆိုလွင် နှစ်စဉ်အနည်းဆုံးနှစ်ကိမ် စစ်ဆေးခံရမည်။	02
606	X	နံပါတ်ပြားမှီသော ကိုယ်ပိုင်ကားငယ်သည် စက်မို့ထုတ်လုပ်သည်နှစ်အရ ၆-နှစ် မပြည့်သေးလွင် ပုံမှန် စစ်ဆေးခံရန်မလို။ ၆-နှစ်အထက်နှင့် ၁၀-နှစ်အောက်ဆိုလွင် နှစ်စဉ်အနည်းဆုံးတွက်ကိမ် ။ ၁၀- နှစ်အထက် ဆိုလွင် နှစ်စဉ်အနည်းဆုံးနှစ်ကိမ် စစ်ဆေးခံရမည်။	02
607	X	အရည်ဂက်စ်နှင့် သဘာဝဓါတ်ငွေ့သုံး ကိုယ်ပိုင်ကားငယ်၊ ကုန်ကားငယ်၊ ကားကီး။ ကလေးငယ်သုံးအထူး ကားနှင့် စီးပွားဖြစ်သုံးကားတို့၌သည် ထုတ်လုပ်ကာလ ၅-နှစ်မပြည့်သေးလွင် နှစ်စဉ်အနည်းဆုံးတွက်ကိမ်။ ၁၀-နှစ်အထက် ဆိုလွင် နှစ်စဉ် အနည်းဆုံးနှစ်ကိမ် စစ်ဆေးခံရမည်။	02
608	O	အသုံးပြုဆဲကားကို အရည်သုံးဂက်စ်ကားအဖြစ် ပြောင်းလိုသူသည် သတ်မှတ်ချက်အရ ကားသလုံခြုံရေး အဆင်မီသည်အစီရင်ခံစာရယူပြီး ကုန်းလမ်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကီးကပ်သည်ဌာနထံ အစစ်ဆေးခံရန် နှင့် အပြောင်းအလဲလုပ်ရန် လျှောက်ထားရမည်။	02
609	O	ကားကိုပုံမှန်စစ်ဆေးသည်အခါ ပါဝင်သောအချက်နှင့်စံညွှန်းများမှာ-ခြေနှင့်ဘရိတ်။လက်ဆွဲဘရိတ်ထု အာနိသင်စွမ်းအင်။ ဟန်ချက်တို၌သည် သတ်မှတ်ခြင်းနှင့်ကိုက်ညီမရှိမို့။မမို့အပြင် မီးမျိုးစုံတို၌လည်းပုံမှန်မို့။ မမို့ ဆိုသည်တို့၌ဖြစ်သည်။	02
610	O	ကားအင်ဂျင်။ ကားဘော်ဒီအောက်ပိုင်း။ ဓါတ်အားစံနစ်။ ကားတံခါးချိတ်ယွင်းပျက်စီးမရှိ။ မောင်းနေစဉ် အနုရွယ်မို့ကောင်း အချက်ပြသော်လည်း ချက်ချင်းမပြင်ဆင်သူဆိုလွင်။ ကားပိုင်ရှင်အား နွဲ့ငွေသတ်ပြီး နံပါတ်ပြားသိမ်းမည်။ ပြင်ဆင်ပြီး စစ်ဆေးခံချက်နှင့် ကိုက်ညီသည်အခါမှသာ ပြန်ထုတ်ပေးမည်။	02
611	O	ကားငယ်နောက်တွင်ချိတ်ဆွဲသောနောက်တွဲယာဉ်မှာ စခန်းထိုးရန်။ အနားယူအပန်းဖြေရန်။ ကူးစက်ရောဂါ နှင့်ဘေးကပ်ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ သယ်ရန်အတွက်သာ သုံးရမည်။ နောက်တွဲယာဉ်ထု တံခါးကို ကောင်းစွာ ပိတ်ထားရမည်။ ပစ္စည်းများကိုထုပ်ပိုးပြီး ပြုမလဲအောင်ပုံရမည်။ လူမတင်ရ။ ယင်းသို့ ဘေးပြုတင်းကိုလည်းမဖွင့်ရ။	02
612	O	ကားမမောင်းမှီ စတီယာတိုင်။ ဘရိတ်။တာယာ။ မီးရောင်။ မိုးရေသုတ်တံ။ ဟွန်း။ နောက်ကွန်ကရစ်နှင့် သတ် မှတ်ချက်အရ တပ်ဆင်ရသည့် မောင်းနှင်ရာဇဝင်မှတ်တမ်းစက်။ အလေးချိန်မှတ်ကရိယာနှင့် ကားကွေ့၌။ ကားနောက်ဆုတ်ရာတွင် သတိပေးသံတို၌ ပုံမှန်မို့။မမို့ကို စစ်ဆေးရမည်။	02
613	X	ကားတွင် မတူသောသံစဉ်ထွက်သည့်ဟွန်းကို တပ်ဆင်နိုင်သည်။	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

614	○	သုံးနေဆဲကားကို မိမိဖာသာ ၏ ကားခေါင်းမီးအဖြစ် ပြောင်းတပ်ဆင်လွှာ စစ်ဆေးသည်ကရိယာဖြင့် ကားခေါင်းမီးထိုးသည်ဒေါင်းကို ညှိရန်လိုသည်။ သို့ဖြစ်မှသာ မျက်စိမစူးမည်။ ထိုညှိပြင် ကုန်းလမ်းသယ်ယူပို့၌ ဆောင်ရေး ကိစ္စကပ်သည်ဌာနသို့ စစ်ဆေးမရှိအောင်မှသာ ပြောင်းလဲချက်ကို လွှာကထားနိုင်သည်။	02
615	○	ကားအရောင်ကို ပြောင်းနိုင်သော်လည်း ကုန်းလမ်းသယ်ယူပို့၌ဆောင်ရေးကိစ္စကပ်သည်ဌာနတွင် မှတ်ပုံတင် ရမည်။	02

題號	答案	題 目	分類編號
616	○	ကားနံပါတ်ပြား ဖျက်သိမ်းပြီးသည်ကားသည် နံပါတ်ပြားအသစ်ကို လွှာကနိုင်သည်။	02
617	○	ပြင်မရအောင် တံခါးပျက်စီးသွားသည်ကားကို စွန့်ပစ်ရန် လွှာကထားရမည်။	02
618	○	ဥပဒေဝန်ထမ်းကယာဉ်မောင်းအားတားဆီးစစ်ဆေးရာတွင် ယာဉ်မောင်းသည် မိုဘိုင်းဖုန်းကိုဖုန်း။ ကွန်ပျူတာ (သို့) အခြားအလားတူကရိယာမျိုးပြောဆိုသုံးစွဲခြင်း။အချက်အလက်ပေးပို့ ခြင်း (သို့) ယာဉ်မောင်းခြင်းကိုအနောက်အယုတ်ဖြစ်စေမည့်အခြားအပြုအမူများတွေ ရှိလွှာ။ ယာဉ်စည်းကမ်းလမ်းစည်းကမ်းကိုမထိခိုက်သောအပြုအမူအရာ လိုအပ်လွှာဗီဒီယိုရိုက်ထားခြင်း (သို့) ဓာတ်ပုံရိုက်မေးမြန်းခြင်းတို့ လုပ်ဆောင်နိုင်သည်။	02
619	○	မူယစ်ဆေးဝါး။စိတ်ချောက်ချားစေသောဆေးဝါးများ။ ထိုထိုင်းစေသောဆေးဝါးနှင့် အခြားတားမြစ်ဆေးဝါး (သို့)အရက်သေစာများမှီဝဲသုံးဆောင်ပီးယာဉ်ကိုအန္တရာယ်ကင်းစွာမောင်းနိုင်သူသည် မော်တော်ယာဉ်မောင်းနှင့်ပါက ထောင်ခွဲ၍ နှစ်ကျခံစေရမည်။	02
620	○	အော်တိုဂီယာသုံးကားကိုမောင်းနှင်စဉ် အင်ဂျင်ရပ်သွားဂွ ပြန်နီးရာ။ လုံးဝနီးမရခြင်းသည် ၎င်းသီယာတံ သည် ^၆ ၂ နေရာတွင် ဆက်တည်နေရုံဖြစ်နိုင်သည်။	05
621	○	ရထားလမ်းဆုံတွင် ကားပျက်(သို့၌) အဟန့်အတားနှင့်လွှာ လိုအပ်သလိုချက်ချင်းဆောင်ရွက်ရမည်။ ၎င်းသီအစီအစဉ်မှာ 「 ရထားလမ်းဆုံသို့အရေးပေါ်ခလုတ်ကိုနှိပ်ပါ။ 」 → 「 ပျက်သောကားကို သံလမ်း ပေါ်မှတွန်းဖယ်ပါ။ 」 → 「 ရထားနီးလာလွှာ လူကအမြန်ထွက်ပြေးရမည်။ 」	06
622	○	ခါတ်(လွှာစစ်သုံး) ရထားလမ်းသီ လမ်းဆုံနေရာတွင် အမြင့်ပေကန်၌သတ်သောတံခါး တပ်ဆင်ထား ခြင်းမှာ သတ်မှတ်သောအမြင့်ထက် ပိုသောကားများ မဝင်ရန် သတိပေးခြင်းဖြစ်သည်။	06
623	○	ဟိုင်းဝေး (သို့၌) ဖရီးဝေးသီ ဥမင်လွှာခေါင်းတွင်မောင်းနှင်စဉ် ကားပျက်သွားလွှာ အန္တရာယ်ရှိကောင်း သတိပေးမီးကို ဖွင့်ထားရမည်အပြင်။ ကားနောက်ပိုင်းသီ မီတာဝဝအကွာတွင် ကားပျက်သည် သတိပေးဆိုင်းဘုတ်ကို ချထားရမည်။ ပြီးလွှာ အရေးပေါ်ဖုန်း(သို့၌) ဟန်းဖုန်းဖြင့် သက်ဆိုင်ရာဌာနကို အန္တကင်းကားရမည်။	05

汽車法規是非題

【緬甸文】

624	O	ကားမောင်းသူသည် အဝေးပြေးကားလမ်းထဲဝင်သည်အခါ ယင်းသလမ်းခွဲတွင် မဝင်ရအမှတ်အသားပြ ဆိုင်းဘုတ်။ မြားခေါင်းအပြင်သို့ပြန်နေသည့် ညဏ္ဍိန်ချက်မျဉ်း။ (သို့) လမ်းခွဲတွင် ရောင်ပြန်ညဏ္ဍိန်တိုင်တို့၌ မှီလွင်လမ်းခွဲသည် အထွက်လမ်းခွဲဖြစ်ပြီး မည်သည့်ယာဉ်မှဝင်ခွင့်မပြုပေ။	05
625	O	လမ်းပြင်နေသည့်အမှတ်အသားပြဆိုင်းဘုတ်။ အဖြူရောင်လေးဒေါင့်ပုံလမ်းမျဉ်း ကြောင်းလဲသည့် သတိပေး ဆိုင်းဘုတ်။ (သို့) လမ်းပြင်သတိပေးယာဉ်ရပ်ထားလွှင်။ မြေပိုင်းတွင် လမ်းပြင်နေသဖြင့် အမှီလျော့ကာ သတိနှင့်မောင်းနှင်ရမည်။	05
626	O	အဝေးပြေးလမ်းမပေါ်တွင် ယာဉ်မတော်တဆဖြစ်ပွားလွှင် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနရဲတပ်ဖွဲ့ဦးစီးဌာနအဝေးပြေးလမ်းရဲစခန်းမှ ဖြေရှင်းသည်။ အမြန်လမ်းမပေါ်တွင် ယာဉ်မတော်တဆဖြစ်ပွားလွှင် ခရိုင်၊ မြို့နယ်၊ မြို့နယ်အစိုးရသက်ဆိုင်သောရဲစခန်း (သို့) ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သတ်မှတ်ထားသော ရဲစခန်းမှ ဖြေရှင်းသည်။	02
627	X	ယာဉ်မောင်းနှင်သောအခါ အရှေ့တွင်လမ်းတံတားပြင်လုပ်သားများ လမ်း။ တံတားပိတ်ထားခြင်းကိုတွေ့မြင်ပါက။ သွားလာရေးအချိန်ကန့်သတ်ကာမှာစိုးဂူ တားမြစ်ခြင်း ကိုဂရုစိုက်စရာမလိုဘဲ လျင်မြန်စွာမောင်းနှင်ဖြတ်တမ်းလိုရသည်။	02
628	O	အကယ်၍ မိမိဖြတ်တမ်းလိုသောလမ်းအပိုင်း လမ်း။ တံတားတားမြစ်ပိတ်ဆိုက်ထားပါက။ လမ်းတံတားပြင်လုပ်သားများသည့်ညဏ္ဍိန်ကားခြင်းကိုလိုက်နာပီး။ လမ်းအတွင်း သို့မဟုတ်အထွက်တံတားမောင်းနှင်လွှင် လျင်မြန်စွာလမ်းအပိုင်းကိုမောင်းနှင်ဖြတ်တမ်းပီး။ ထင်သလိုရပ်တမ်းလိုမရပါ။	02
629	O	မိုးရွာနေ၍တွင်တောင်ပေါ် လမ်းသို့မောင်းနှင်လွှင် အချိန်မရွေးရဲရေဒီယိုကိုနားဆင်ပါ။ လမ်းအခြေအနေကိုသတိထားပါ။ သတိစိတ်ထား၍ ပတ်ဝန်းကျင်အခြေအနေ ကိုသတိထားပီး အန္တရာယ်ရှိသောလမ်းအပိုင်းကို ဖြတ်တမ်းမောင်းနှင်ခြင်းမပြုလုပ်ရပါ။	02

題號	答案	題 目	分類 編號
630	X	လမ်းမသည်ရာခိုင်နှုန်း၁၀၀မုချဘေးကင်းသည်။ ထို၌ကောင် ထွက်ချိန်တွင်လမ်းအခြေအနေကို အထူးသတိထားရန်မလိုပါ။ လွှဲကီးမီးကီးအချိန်ထွက်လွှင်လည်း မည်သည့်အန္တရာယ်မှမရှိနိုင်ပါ။	02
631	O	ဗဟိုမိုးလေဝသဌာနမှ မိုးကီးရွာနိုင်ကောင်း အထူးထုတ်ပြန်ကညာချိန်အတွင်း လမ်းမပေါ် သို့၌ကျောက်ခဲများအနည်းငယ်ပျံကျခြင်း (သို့) မြစ်ချောင်းရေဆန်ပိုင်း တွင်မိုးကီးရွာသောကောင် ရေစုန်ပိုင်းရှိတံတားရေချိန်မြင့်တက်လာခြင်းစသည် လမ်းအန္တရာယ်ဖြစ်ပွားနိုင်သည်နိမိတ်ကို တွေ့ရှိပါက လမ်းအပိုင်းကိုမောင်းနှင် သည်အပြင် အခြားသွားလာလူများအန္တရာယ်ကင်းစေရန် လမ်းထိန်းသိမ်းရေးဌာန (သို့) ရဲရေဒီယိုထုတ်လွှင်ဌာနသို့အကြောင်းကားပါ။	02
632	O	ကားစတင်မောင်းနှင်လွှင် ယာဉ်မောင်းသူမြင်ကွင်းတစ်လွှာကရှိ	02

汽車法規是非題

【緬甸文】

		ဖြေဖျော်မရှိဆိုင်ရာပြသသောအသုံးအဆောင်ပစ္စည်း ကိုပိတ်ရမည်။ သို့သော် ကားမောင်းနှင်းစဉ် ထောက်ကူပြုပြသသောအသုံးအဆောင်ပစ္စည်း မောင်းသတ်မှတ်ချက်တွင်မပါဝင်ပါ။	
633	X	လမ်းမပေါ်တွင်ကားစတင်မောင်းနှင်းနေစဉ် ယာဉ်မောင်းသူသည်ကားမောင်းထောက်ကူပြုပြသသောအသုံးအဆောင်ပစ္စည်းကို ကည်ရရှိခြင်းသည် စည်းကမ်းကို ချိုး ဖောက်ခြင်းမဟုတ်ပါ။ ထိုဦးနှောင်း ကားမောင်းနှင်းရင်း ကားမောင်းထောက်ကူပြုပြသသောအသုံးအဆောင်ပစ္စည်းကို ကိုင်တွယ်ပြုလုပ်ခြင်းလည်း စည်းကမ်းကို ချိုး ဖောက်ခြင်းမဟုတ်ပါ။	02
641	O	ကားမောင်းသူသည် ကားတိုကွဲပီး ထိခိုက်မရှိ သို့မဟုတ် သေဆုံးမရှိမရှိသဖြင့် သတ်မှတ်ချက်အရ အရေးယူမခံပါက ထိုင်ဝမ်ငွေ ၁၀၀၀-၃၀၀၀ယွမ် ငွေခွန်ချရမည်။ ထွက်ပြေးပါက ကားမောင်းလိုင်စင်ကို ၁-၃လ ထိန်းချုပ်ရမည်။	02
642	O	ကားမောင်းသူသည် ကားတိုကွဲပီး ထိခိုက်မရှိ သို့မဟုတ် သေဆုံးမရှိမရှိက ကားမောင်းနှင်လွှင့် ကားရိုနေရာကို မှတ်ထားပီး လမ်းဘေးသို့၌ အမြန်ဆုံးမရေကြိုသဖြင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ပိတ်ဆို့၌ပါက ထိုင်ဝမ်ငွေ ၆၀၀-၁၈၀၀ယွမ် ငွေခွန်ချရမည်။	02
643	O	ယာဉ်သွားလမ်း သို့မဟုတ် အပြင်လမ်းတွင် ကားတိုက်မရှိ ဖြစ်ပွားလွှင့် ကားမောင်းသူ သို့မဟုတ် အမရှိဖြစ်စေသူသည် သင့်လျော်သည်နေရာတွင် ကားခွဲ”တ်ယွင်းမရှိသတိပေးအမှတ်အသား သို့မဟုတ် အခြားသတိပေးကိရိယာကို ချထားရမည်။ အမရှိခင်းဖြေရှင်းပါက ချက်ချင်းပြန်ယူ။ လူနာရှိလွှင့် အမြန်ဆုံးကယ်ဆယ်ပေးပီး မီးသတ်ရေးဌာနကို အဋ္ဌကောင်းကားရမည်။	02
644	O	လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးအမရှိခင်းတွင် ထိခိုက်သေဆုံးမရှိမရှိက ကားမောင်းနှင်ပါက အမရှိသည်က ကင်မရာ သို့မဟုတ် ဗီဒီယိုကိရိယာဖြင့် ကားတည်နေရာနှင့် ကွင်းဆင်းအခြင်းအရာကို ကောက်ယူရာမှာသော်လည်းကောင်း။ ကားရေကြိုဖြေရှင်းရာမှာ သော်လည်းကောင်း လုံခြုံရေး ဂရုစိုက်ရမည်။	02
645	X	ကားမောင်းသူသည် ကားတိုကွဲပီး ထိခိုက်မရှိ သို့မဟုတ် သေဆုံးမရှိမရှိက ကားမောင်းနှင်လွှင့် အမရှိဖြစ်စေသောကားနှင့် ကွင်းဆင်းအခြင်းအရာကို ထင်သလိုရေကြိုဖြေရှင်းခြင်းမပြုရ။ ဘေးကင်းနေရာတွင် ရဲလာရန် စောင့်ရမည်။	02